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To m y  d e c y d u je m y ,  
czy  p a c je n t  b ę d z ie  ż y ł
D a riu sz  B ie rła  jes t dyrekto rem  szp ita la  w  O strow ie  W lkp . 
i  ca ły  czas jeźdz i karetką. W  Jankow ie P rzygodzk im  k ie row a ł 
akcją ratunkow ą. P ochodzi z Jaroc ina.

► s . 1 2 - 1 3

Wiemy, 
co znaleźli 
agenci CBA 
w Jarocinie

S. 14

P o d ró ż n ic z k i
u p ro w a d z o n e  w  T a n z a n ii
K o n ty n u o w a n ie  w y p ra w y  d o o k o ła  św ia ta  E lż b ie ty  S zym anek 
z  J a ro c in a  s ta n ę ło  p o d  w ie lk im  z n a k ie m  z a p y ta n ia .

► s. 8

SKAR G A N A  ZA C H O W A N IE  DYREKTORA I N AU C ZYC IELA Z JAR O C IŃ SKIEG O  O G Ó LN IA K A

Nauczycielem
musiała zająć sią 
policja

„ N a jm n ie j w u lgarne  ep ite ty  sk ie ro w a n e  w  m o ją  s tro n ę  to: gów n iarz , złodziej, k u ta s  ” - ta k  o  z a c h o w a n iu  
o p ie k u n ó w  re p re z e n ta c j i  ja r o c iń s k ie g o  o g ó ln ia k a  - d y re k to ra  T a d e u s z a  U la to w s k ie g o  i n a u c z y c ie la  
M a c ie ja  D o la ty  - p o d c z a s  tu rn ie ju  p iłk i n o ż n e j  w  M o s in ie  p isz e  s ę d z ia  o k rę g o w y  Z w ią z k u  P iłk i 
R ę c z n e j Ł u k a s z  C y ra n ia k .

► POLICJA

MARIHUANA 
DLA 13-LATKA

► N O W E  M IA S T O

P O D N IE Ś L I 

P O D A TE K  R O L N IK O M

► KO TLIN

600 TYS. NA DROGI 
BEZ ASFALTU

► JARACZEW O

CO 0  ZDARZENIU M Ó W I POLICJA, JAKIE DECYZJE PODJĘŁO KURATORIUM?

czytaj na str. ► s. 6

► W ŁA Ś C IC IE LE  K W IA C IA R N I, KTÓREJ GROZI L IK W ID A C JA , PRZYSZLI N A  SESJĘ DO PO W IATU

OD STYCZNIA 
AUTOBUSY 
GRZELAKA I JLA ,s3

ŁZY, DAW ANIE PO PYSKU 
I PYTANIA O GODNOŚĆ

S zerze j o  p ro b le m ie  na  ► s. 10

► ŻERKÓ W

Będą pieniądze za  
w ie ż e  w ie r tn ic z e

► s. 9
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C B A  popraw ia  po maszynkach do głosowania

L e k tu ra  tekstu o usta leniach 
C B A  p ro w a d z i do  p rzygnęb ia ją 
cego w n iosku : w  Ja ro c in ie  b ra 
ku je  k o n tro li nad  w yd a w a n ie m  
p u b lic z n y c h  p ien iędzy. I  tu  n ie  
chodzi o to , czy zarzuty wobec by
łego bu rm is trza  i w iceburm is trza  
p rzy jm ie  p roku ra tu ra  i po tw ie rdz i 
sąd, ale o  to , że n ik t przed C B A  nie 
byl w  stanie dotrzeć do  budzących 
w ą tp liw ość  dokum entów . Teore
tyczn ie  funkcję  k o n tro ln ą  pe łn ią  
radn i, ale tym  z ekipy rządzącej 
często w ygodn ie  je s t n ic n ie w ie 
dzieć, a opozyc ja  nie zawsze w ie, 
gdzie szukać.

R a d n i d z ia ła ją  z regu ły, ja k  
za p ro g ra m o w a n e  przez sw o ich  
lid e ró w  m aszyn k i d o  g lo s o w a 
nia. N ie p rzypom inam  sobie, żeby 
ktoś z ekipy A dam a  Paw lickiego, 
k ry tykow a ł pub liczn ie  posunięcia

ALEKSANDRA PILARCZYK
redaktor naczelny „Gazety Jarocińskiej"

IN TERNAUCI KOM ENTUJĄ

N ie  c h c ą  r o z w a l i ć  M C T
ula, la: wybory tuż , tuż...S tacho- 
w ia k uczy się od m istrz Szóstka 
b rr..!!! no i wcześnie się obudzi
li, a sami nie korzystają chyba ,że 
Ekiert za darm o wpuści już  zapo
m nieli ...no tak nie zatrudnił żad
nego dziecka radnego przez to ten 
bałagan ... Najmądrzejsza jest p. 
Urbańska dzięki że jest, 
ula: Jeżeli dzia ła lność ku ltu ra lna  
gm iny ma się opierać na tych sa
m ych ludziach, którzy pracują to 
lep ie j n iech zostaną w MCT, bo 
mogą robić to ,czym za jm u ją  się 
dotychczas.Prze niesienie tych osób 
do bib lioteki jest absurdalne,gdzi e 
oni tam  będą dzia łać i co robić? 
O kazjonalnie zorganizują zabawę 
lub w czasie ferii gry w tenisa i bę
dzie się to nazywało działalnością 
kulturalną.Pani Urbańska ma rację 
zostawcie to, bo to przerasta moż

liwości tej rady.
swój: (...) Kacper i Irena nigdy nie 
byli przedsiębiorcam i nie nie w ie
dzą jak prowadzić taki ośrodek jak 
MCT.Przy normalnych układach jak 
by to było w  100% pryw atne to już 
by tego nie było.Ale jak sie dostaję 
od urzędu pieniądzę to się później 
rządzić można.ale jak każdy radny 
by prowadził swoją działalność też 
by patrzyli inaczej na tą  sprawę- 
.A radnych mam jakich mamy.Może 
gmina to odda w  dzierżawę???? a za 
te pieniądze można było by zrobić 
coś pożytecznego w  Gminie.
Kalwi i Remi: Dla niektórych rad
nych je s t to  zapew ne p ierw sza 
i ostatnia kadencja (ludzie widzą, 
obserwują ich pracę i są niezadowo
leni), a koledzy przedsiębiorcy naci
skają, aby sprywatyzować MCT, bo 
budynki i tereny będzie można kupić

b u rm is trza , ju ż  nie m ów iąc o  w y
ciąganiu jakichś nieprawidłowości. 
Ty lko  trochę lepiej je s t teraz, bo 
niektórzy radni wspierający b u rm i
strza M artuza lsk iego , zw łaszcza 
radny  Jerzy W alczak, m a ją  p rze
b łysk i świadczące o ich  zdo lności 
d o  sam odzie lnego, kry tycznego  
m yślenia. Tyle że na krytyce się 
kończy.

N ie  w iem , ja k  to  jes t, że do  
rady w yb ie ram y same in d y w id u 
alności, a potem  patrzymy, ja k  one 
s tadn ie  w sp ie ra ją  każdą, naw et 
na jb a rd z ie j ko n trow e rsy jną , de
cyzję swojego lidera. P o lityka  ich  
w ciągnę ła  i ubezw ła sn ow o ln iła . 
N ie  m a w stydu , p o czuc ia  p rz y 
z w o ito śc i...

N ie  m a odw agi, żeby się prze
ciwstaw ić.

w w w .jarocinsko.p l

[WIDEO]

przy tym  za niewielkie pieniądze. Ile 
razy to w idzieliśmy w  Polsce? Dlate
go nie ma co się dziw ić, że jest taka 
nagonka - został już tylko rok, żeby 
coś zdziałać dla siebie. A pewno nie 
bardzo jest się czego uczepić, więc 
walka i podjazdy trw a ją  To już któ
ryś artyku ł w  GJ pod rząd, można 
przypuszczać jakąś „zależność"? 
ula: Dzia ła lność ku ltu ra lna  g m i
ny n ie  m oże o p ie ra ć  s ię  na 
d z ia ła n ia c h  o k a z jo n a ln y c h .  
Nie jest ważne która instytucja bę
dzie to rob iła ,lecz w  jak i sposób. 
Potrzebn i nam specjaliści na um o
wy zlecenia, którzy będą działać po 
kilka godzin w  swoim  artystycznym 
kierunku, a nie przypadkowe osoby- 
,które są zatrudnione teraz w  MCT.

Zachowano oryginalną pisownię

NASZE SONDY

Czy jesteś zadowolona/-y z pracy 
jarocińskiej straży miejskiej

O fe rty  pracy z P o w ia to w e g o  Urzędu Pracy 
w  Jarocin ie  zgłoszone w  okresie 
od 26 lis topada  do  2 g rudn ia

stolarz meblowy - RP.H.U. „G M ” OBJEKTBAU - Sp. z o. o. Zalesie 
(gm. Jaraczewo), przedstawiciel handlowy - PW Shine, Jarocin 
sprzedawca w  sklepie z farbam i i m ateriałam i budowlanym i - FHU  
Kameleon, Jarocin, robotnik gospodarczy (osoba niepełnosprawna), 
sprzątaczka (osoba niepełnosprawna) - PW Cerber miejsce wykony
wania pracy Jarocin, m arketing - logistyk, ekonomista - księgowy
- AGRO-TECHMA, Witaszyczki, pilarz, pom ocnik pilarza - Usługi 
Leśne, Racendów (gm. Kotlin), kierowca samochodu ciężarowego
- Perun-Trans Sp. z o.o., Bachorzew, kierowca kat. C + E  - Lechma- 
Eko-Bud, Poznań

Stan bezrobocia w  powiecie jarocińskim

liczba bezrobotnych ► 3 .491

zarejestrowani w  osta tn im  tygodniu ► 81

w yrejestrow ani w  osta tn im  tygodniu ► 36

w  tym  podjęli pracę ► 11
(dane od 22 do 28  listopada)

farocinska.pl
► KAŻDEGO DNIA NOWE INFORMACJE

Z PRZYMRUŻENIEM OKA...

Rozm owa Mieczysława Frąszczaka Tym razem  radny p o w ia to w y  powierza  
z W alentym  Kwaśniewskim  ta jem nice sołtysce Tw ardow a

P r z e w o d n ic z ą c y  u p o m in a ł ,  b y ły  w ó j t  g a d a ł

- B a rdzo  p roszę  o sp o kó j - powiedział Czesław Moch, przewodniczący Rady 
Gminy w  Kotlinie, kiedy w czasie składania interpelacji na sesji rozmawia
li radny pow iatowy W alenty Kwaśniewski i sołtys Orpiszewka M ieczysław 
Frąszczak. Uwaga szefa rady na niewiele się zdała. - P anie  so łtys ie  bardzo  
proszę  - powiedział kolejny raz Moch do Frąszczaka, kiedy znów rozmawiał 
z Kwaśniewskim . - A le  b a rdzo  p roszę  o sp o kó j - upom niał ponownie szef 
rady, kiedy na ucho szeptali sobie Walenty Kwaśniewski i sołtyska Twardowa 
Dom inik Kwiecińska.

C z a r n a  t e c z k a  
r a d n e g o  W o d n ic z a k a

Kotliński radny Zdzisław Wodniczak 
na wtorkowe posiedzenie komisji bu
dżetu przyszedł z teczką. Nie krył, że 
otrzymał ją  z okazji obchodów 145. 
rocznicy powstania Banku Spółdziel
czego w  Jarocinie. Problem w  tym , 
że radny aktówkę zostaw ił na sali. 
- Czekała tu ta j na m n ie  - śm iał się 
Wodniczak, kiedy znalazł ją  w środę 
na sesji. - D obrze, że to  n ie  czarna  
te czka  T ym iń sk ie g o  - zażartow ał 
radny Maciej Skowron.
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B u k ie t y  o d  k ie r o w n ic z k i  i w ic e p r z e w o d n ic z ą c e j
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Dwa bukie ty o trzym a ł na 
posiedzeniu gm innych ko
m is ji przewodniczący no- 
w o m ie jsk ie j rady Janusz 
Janicki. Pierwszy - od szefo
wej opieki społecznej Iwony 
Golińskiej, drugi - od w ice
przewodniczącej rady, Zofii 
Kędziory (na zdjęciu)

(ak f)
Z sesji radny Zdzisław  
W odniczaka w yszedł z teczką

S z e f  k o m is j i  n ie  m o ż e  
p r z e k r z y c z e ć  m ik r o f o n e m

Radny Robert Kaźmierczak to bez wątpienia 
najczęściej zabierająca głos osoba na sesjach 
i kom isjach jarocińskie j rady m iejskie j. Trze
ba przy tym  powiedzieć, że nadrabia za cały 
11-osobowy klub Ziemi Jarocińskiej. Problem 
z kontrolowaniem wypowiedzi byłego w icebur
mistrza ma przewodnicząca rady Lechosława 
Dębska. Z trudem udaje je j się pohamowywać 
klubowego kolegę, zwłaszcza gdy ten prowadzi 
zaciekłą wymianę zdań z burmistrzem Stanisła
wem Martuzalskim. Kaźmierczak ma też za nic, 
nierzadko uszczypliwe, uwagi na tem at kultury 
od radnego Ryszarda Kołodzieja. I tylko Rajmund 
Banaszyński stara się mu dorównać kroku, co 
nie jest proste. - P a n ie  ra d n y  K a ź m ie rc z a k  
proszę  m n ie  n ie  zag łuszać, bo  ja  m ik ro fo n e m  
n ie  m ogę p a n a  p rze k rzycze ć  - s tw ie rdz ił na 
posiedzeniu szef komisji rozwoju.

http://www.jarocinska.pl
http://www.jarocinsko.pl
farocinska.pl
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JAROCIN ► UDZIAŁOWCY ZAGWARANTOWALI PRACOWNIKOM SPRZEDAWANEJ SPÓŁKI PAKIET SOCJALNY

W  u b ie g to tyg o d n io w ym  spo tka 
n iu  z p ra c o w n ik a m i, k tó re  z o rg a 
n iz o w a n o  k ilka n a śc ie  d n i p o  tym , 
ja k  o g ło s z o n o  z a m ia r  sp rz e d a ż y  
s p ó łk i śm iec iow e j, ucze s tn iczy ! w i
c e b u rm is trz  M ik o ła j K o s tka , a ta k 
że re p re z e n tu ją c y  a k c jo n a riu s z y : 
A gn ieszka  R ybacka-prezes J a ro c iń 
sk iego F un d u szu  P oręczeń K re d y 
tow ych , M a r iu s z  Z a d ro ż n y  - prezes 
Z a k ła d u  G o s p o d a rk i O d p a d a m i 
i Tom asz W aw rocki - prezes Ja ro c iń 
sk iego  T ow a rzys tw a  B u d o w n ic tw a  
Społecznego. U dz ia łow cy , ja k  in fo r 
m ow a ła  p rzed tygodn iem  „G a ze ta ” , 
p o  u ch w a le  w a ln y c h  z g ro m a d ze ń  
(rep rezen tu je  je  b u rm is trz  Ja ro c in a
- p rzyp . red .) p o d ję li decyzję o  zb y 
c iu  u d z ia łó w  w  spó łce  śm iec iow e j.
- W łaścic ie le  s p ó łk i zagw aran tow a li 
w  um ow ie sprzedaży objęcie wszyst
k ich  obecnych p ra co w n ikó w  p a k ie 
tem socja lnym , k tó ry  po  ew entualnej 
sprzedaży - zm ian ie  w łaścic ie la , za
gw a ra n tu je  im  za tru d n ie n ie  - in fo r 
m u je  B iu ro  P ro m o c ji G m in y  J a ro 
c in . W  Z G O  z a tru d n io n y c h  je s t 12 
p raco w n ikó w . G w a ra n c ja  p racy  d la  
n ic h  zo s ta ła  p rze w id z ia n a  na okres 
co  n a jm n ie j 24 m ie s ię cy  o d  d n ia

2 lata bezpieczeństwa dla załogi ZGO Nova
1 U d z ia ło w c y  Z G O  N o v a  z a g w a ra n to w a li  z a ło d z e  p a k ie t  so c ja ln y , k tó ry  b ę d z ie  
o b o w ią z y w a ł p rz e z  d w a  la ta  o d  m o m e n tu  s p rz e d a ż y  sp ó łk i.

sprzedaży udz ia łów . „W iceburm istrz  
zaproponow a ł przybyłym  na spo tka 
n ie  p ra co w n iko m  s p ó łk i zgłaszanie  
w  ciągu najb liższych k ilk u  d n i swo
ich  p ropozyc ji i  ew entualnych uwag  
dotyczących zastosowanego p a k ie tu  
socjalnego i  fo rm  jego  przestrzegania ”
- c z y ta m y  w  ko m u n ik a c ie  u rzę d u .
- To sp o tkan ie  trw a ło  chw ilę  i  ta k  
napraw dę  za m ias t usp o ko ić  w zbu
d z iło  w  ludz iach  dodatkow e  obawy
- m ó w i nam  p ra c o w n ik  Z G O  N o va  
p ro szą cy  o a n o n im o w o ś ć . - Z ap isy  
tego pak ie tu  n ie  są jasne. N ib y  m am y  
zapewnienie za tru d n ie n ia  przez dwa  
la ta , a le  n ik t n ie  u s ta li ł u trzym an ia  
wynagrodzenia, choćby na obecnym  
poz iom ie .

C zęść ra d n y c h  k ry ty k u je  b ra k  
in fo rm a c ji ze s tro n y  w ła d z  m ia s ta  
o  d e cyz ji d o tyczące j zb yc ia  u d z ia 
łów . In n i w  o g ó le  sp rze c iw ia ją  się 
sprzedaży, w skazu jąc , że m oże  to  
d o p ro w a d z ić  do  m o n o p o liz a c ji ry n 
ku  o d b io ru  o d p ad ó w . P rze ta rg  na 
Z G O  N o v a  z a p la n o w a n o  n a  13 
g ru d n ia .  P rezes s p ó łk i W o jc ie c h  
W iszn iew sk i n ie  zn a la z ł w  ub ieg łym  
ty g o d n iu  czasu , b y  p o ro z m a w ia ć  
z „G a z e tą ” . (n b a )

► JAROCIN FESTIWAL 2 0 1 4

Tajemnice negocjacji
O d m iesiąca zastępca b u rm i

strza Jarocina H anna  Szałkowska 
p ro w a d z i negocjacje  z f irm ą  G o  
A head, k tó ra  ja ko  jedyna  zg łos iła  
się do przetargu na festiwal. Efekt? 
Jedno spotkanie i tajemnica ustaleń. 
Tymczasem słychać głosy, że przetarg 
pow in ien zostać unieważniony.
- Negocjacje są w toku i  na tym eta
p ie  nie udzielamy inform acji - m ów i 
Tomasz Waśko z G o  Ahead pytany 
o  rozm ow y z gm iną Jarocin. Podob
nie druga strona. - Zgodnie z ustawą 
prowadzone negocjacje mają charakter 
poufny - odpow iada H anna Szałkow
ska, upow ażniona przez burm istrza 
do rozm ów  w  sprawie festiwalu.

Tymczasem w  ubiegłym tygodniu 
m iną ł dokładnie m iesiąc od zakoń
czenia pierwszego etapu w yboru  o r

Grzelak przejmie Jaraczewo, 
ale JLA zostaje

K ończy  się w spó łp raca  g m iny  
Jaraczew o z J a ro c iń s k im i L in ia 
m i A u to b u so w ym i. W  p rzysz łym  
roku niem al na pewno będzie w oziła  
lu d z i f irm a  E ugeniusza G rzelaka 
z Żerkowa.

Obecnie transportem  pu b licz 
nym  w  Jaraczewie za jm u ją  się Ja
roc ińsk ie  L in ie  A u tobusow e, które  
jeżdżą tam  na sześciu lin iach. G m i
na dop łaca  do  in teresu 4,5 tys. z ł 
m iesięcznie. U m o w a  obow iązu je  
do  końca g rudn ia . - Proponowali
śmy porozumienie międzygminne, ale 
Jaraczewo nie było tym zainteresowa
ne. Odpisali, że prowadzą rozmowy 
z pryw atnym  przewoźnikiem  - m ów i 
Paweł Łakomy, dyrekto r techniczny 
JL A .

- N ie mogliśmy się zgodzić na wa
runki, ja k ie  nam proponowała spółka. 
Zostaw ia jąc trasy bez zm ian, m ie li
byśmy p łac ić  500 tys. z ł rocznie. To

ganizatora imprezy, k tóry w ty m  roku 
jest w yłan iany w  drodze negocjacji 
z ogłoszeniem. C o  w  tym  czasie się 
wydarzyło? Okazuje się, że przedsta
wiciele poznańskiej agencji odwiedzili 
Jarocin tylko raz. - Podczas spotkania 
stmny prowadziły’ negocjacje w  zakresie 
realizacji koncepcji artystycznej Ja
rocin Festiwal 2014, w  szczególności 
koncepcji konkursu Rytmów Młodych. 
Ponadto wykonawca przedstawił swoje 
uwagi organizacyjne wynikające z jego 
doświadczeń pozyskanych przy organi
zacji imprezy w  latach ubiegłych - wyja
śnia Hanna Szatkowska. Nieoficjalnie 
słychać, że poznańska agencja jest 
trudnym  partnerem do rozm ów. Ta
jem nicą  poliszynela jest jednak, że 
samorządu nie stać dzisiaj na to, by 
zerwać rozmowy.

zdecydowanie za dużo.
B yła  też opc ja  d o f i

nansowywania przez 
nas na tak im  samym  
poziomie, co obecnie, 
ale  to  by się w iąza ło  
z redukcją tras. 1 m ia ł
bym ko le jk i niezadowolo
nych mieszkańców - tłum aczy 
S tanisław  Andrzejczak, zastępca 
w ó jta  Jaraczewa.

M im o  braku porozum ienia, J L A  
nie zam ierza rezygnować ze św iad
czenia swoich usług w  gm inie Jara
czewo. - Uszczuplimy naszą ofertę, 
ale na pewno nie wycofamy się w  ca
łości - zapow iada Łakomy. Podkre
śla p rzy  tym , że bez porozum ien ia  
m iędzygm innego nie będzie m ożna 
stosować w ie lu  ulg. N p . uczn iow ie  
kup ią  u lgow y b ile t m iesięczny, bo 
za to  zw ró c i spółce U rz ą d  M a r 
szałkowski, ale ju ż  za b ile t po jedyn-

W .

N a  ostatniej sesji radn i krytyko
w a li p rzetarg i - m iędzy in n ym i na 
odśnieżanie - w  których zgłaszał się 
ty lko  1 oferent. R adny Jerzy W a l
czak sugerował, że w  takim  wypadku 
procedurę pow inno  się powtórzyć. 
D o  jego o p in ii nawiązała przewod
nicząca K o m is ji Rew izyjnej, k tó ra  
pytała o  przetarg na festiwal. - Czy 
może nam pan i sekretarzpowiedzieć, ile 
f irm  do tego się zgłosiło, bo je ś li jedna, 
to uważam, że zgodnie z dzisiejszymi 
sugestiami powinien być unieważnio
ny - zauw ażyła  radna  B ron is ław a  
W łodarczyk. Zastępca bu rm is trza  
H anna  Szałkowska przekonywała, 
że negocjacje są w  toku i „ostatecznie 
m a ją  dop row adz ić  do  podp isan ia  
u m o w y ” . N a  im prezę  m ia s to  m a 
zabezpieczone 340 tys. zł. (nba)

ok. 200 tys
kilom etrów rocznie 

pokonywały
autobusy JLA na terenie 

gm iny Jaraczewo.

cz y  z a p ła c ą  
100 % ceny. 
S tra c ą  też  
sen io rzy  po 
70-tce , k tó 

rym  nie będą 
ju ż  p rz y s łu g i

w a ły  d a rm o w e  
przejazdy.
C hoć n ik t n ie m ów i 

tego oficja ln ie, to  ta jem nicą poliszy
nela jest, że Jaraczewo „dogada ło  
się”  ju ż  z f irm ą  Eugeniusza G rze
laka  z Ż e rkow a . To on  p rze jm ie  

w  przyszłym  roku  gm inę. - N ieofi
cjalnie wiem, że Grzelak im  będzie jeź
dz ił za darm o - przyznaje Paweł Ł a 
komy. Sam przedsiębiorca nie chciał 
się w  tej sprawie wypowiedzieć. Z a 
stępca w ó jta  Jaraczewa zapewnia, 
że do  10 g ru d n ia  wszystko będzie 
jasne. - N a pewno nie zostaniemy na 
lodzie - uspokaja Andrze jczak, ( ig i)

2 5 0  osób
► skorzystało z m obilnego punktu 

Z integrowanego In fo rm a to ra  Pa
cjenta p la tfo rm y  in fo rm a tyczne j 
N arodow ego Funduszu Zdrow ia. 
Akcję zorganizowano w  sali Cechu 
Rzemiosł Różnych w  Jarocinie. Pra
cownicy kaliskiej delegatuiy oddziału 
N F Z  w  Poznaniu przez sześć godzin 
udzielali in form acji na temat zasad

----------------------------------------------------  O G Ł O S Z E N I E  ----------------------------------------------------

Przyjdź do Punktu DPD 
STREFAPACZKI i zobacz jak 
prosto i tanio można nadać 
lub odebrać paczkę

Waga paczki 
wkg/D0Xwkg

Cena paczki /D0X w PLN brutto" 
nadanei w punkcie DPD STREFAPACZKI 
(cena usługi podstawowej)

do 0,50 kg 13,99

od 0,50 kg d o i  kg 14,99

od 1 kg do 3 kg 16,99'

od 3 kg do 5 kg 18,99

od 5 kg do 10 kg 23,99

od 10 kg do 20 kg 28,99

od 20 kg do 31,50 kg 33,99

•S-uetOtare mtomuqe dotyczące cen dostępne na www strefapaulu pl

DPD STREFAPACZKI 
Punkt n r SKA04A

63-200 Jarocin, ul. Poznańska 65A 
Tel. 509 688 547 

e-mail: ska04a@ dpd.com .p l 
Otwarte: pon. - pt. 9.00 -17 .00

działania systemu i sposobu logowa
nia. Osoby, które dokonały rejestracji 
m ogą sprawdzić w  systemie, gdzie 
leczyły się na przestrzeni ostatnich 
pięciu lat oraz ile N F Z  zapłacił za to  
pieniędzy. P latform a zawiera także 
informacje, na którym  miejscu znaj
duje się pacjent na liście oczekują
cych na świadczenie medyczne, (is)

Z A P R A S Z A N A
Ś W IĄ T E C Z N Ą

PROMOCJĘ
P rzy dow olnym  zakupie otrzym a sz bon 

"DODATKOWE 50%  
taniej na produkty z wyprzedaży" 

(zab aw ki, odzież, pościele)

ul.Mickiewicza 4, Jarocin 
tel.660671109,608653083

*oferta w ażna od 20.11 do 31.12.2013 
" szczegóły prom ocji w  sklepie.

http://www.jarocinska.pl
mailto:ska04a@dpd.com.pl
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► JARACZEW O ► ŻERKÓ W

Poznaj swojego 
dzielnicowego
m ł. asp. Roman M ichniewski 

tel. (6 2 )  7 4 9 -8 2 -4 2  lub 7 8 6 /9 3 6 -2 6 2  

- rejon nr 4

Miejscowości: Witaszyce, Witaszyczki, 
Prusy, Roszkówko, Wilczyniec, Zakrzew, 
Stefanów, Golina, Potarzyca, Siedlemin, 
Roszków, Brzostów Ceramika, Dąbrowa

► W IEŚCI K R YM INALNE

J e c h a li  p o  a lk o h o lu

>  2 grudnia na ul. Warcianej w  Jaro
cinie skontrolowano Macieja K. z gm. 
Jarocin. Mężczyzna jadąc motorowerem 
nadm uchał 0 ,6  prom ila alkoholu-.

J| 1 grudnia na drodze z Jarocina do 
Słupi zatrzymano Karola K. z gm. Jaro
cin. Kierowca volvo m ia ł w  organizmie 
1,3 promila alkoholu.

J| Zenona M. zgm . Jarocin namierzono 
3 0  listopada na ul. W rocławskiej w  Ja
rocinie. Mężczyzna wsiadł za kierownicę 
opla astry mając 0 ,7  prom ila alkoholu. 

J |Tomasza M. zgm . Jarocin skontrolo
wano na ul. Węglowej w  Jarocinie. Rowe
rzysta nadm uchał 1 ,4  promila alkholu. 

J| 2 7  listopada na ul. Kolejowej w  Wi- 
taszycach sprawdzono Radosława K. 
z gm. Jarocin. W  organizmie rowerzysty 
stwierdzono 1,6 promila alkoholu.

J| 2 ,3  promila alkoholu wykazało ba
danie w  organizmie M ichała W. z gm. 
Jarocin. Pijanego kierowcę volkswagena 
polo zatrzym ano 2 5  listopada na ul. 
Wojska Polskiego w  Jarocinie. 

Z ła m a ł  s ą d o w y  z a k a z

Tego samego dnia na ul. W rocławskiej 
w  Jarocinie skontrolowano Waldemara L. 
z gm. Jarocin. Pomimo sądowego zakazu 
kierował motorowerem.

O f e r o w a ła  o d z ie ż  
i s k r a d ła  p ie n ią d z e

1.550 zł stracił mieszkaniec Jarocina po 
tym , jak wpuścił do domu nieznaną oso
bę. W  poniedziałek wieczorem kobieta 
zapukała do jednego z mieszkań na ul. 
Bema. Oferowała do sprzedaży odzież. 
73-la tek opuścił na chw ilę pomieszcze
nie, w którym przebywała kobieta, a ona 
w  tym  czasie skradła 1 .5 50  zł.

K o liz ja  w  C h o c ic z y

Do zderzenia bocznego nissana i peugeota 
2 0 6  doszło we wtorek w  Chociczy. Poli
cja ustaliła, że kierujący peugeotem nie 
ustąpił pierwszeństwa przejazdu. Osoby 
podróżujące autami nie odniosły obrażeń.

Matka okradta córkę
J 4 5 - le tn ia  j a r o c in i a n k a  u k r a d t a  l a p t o p a  sw o je j c ó rc e . S p r z ę t  
z a s ta w iła  w  lo m b a rd z ie . K ie d y  z ło d z ie jk ę  z a tr z y m a ła  p o lic ja , m ia ła  
3 ,7  p r o m ila  a lk o h o lu .

P olic ja  o trzym a ła  zgłosze
nie o  kradzieży la p to pa  w  p ią 
tek. Z  in fo rm a c ji przekazanej 
p rze z  23 -la tkę  w y n ik a ło , że 
ko m p u te r p rze n o śn y  o  w a r
tości 2.500 z ł m og ła  je j z rabo 
wać matka. - Po k ilku  godzinach 
4 5 -la tka  zosta ła  nam ie rzona  
przez k rym ina lnych . Podczas 
rozm ow y z n im i p o tw ie rd z iła

wersję c ó rk i i  wskazała m ie j
sce, w  któ rym  sprzęt zbyła. Jak  
się okazało, kobieta zastaw iła  
go  w miejscowym lombardzie za 
kwotę 450 z ł - in fo rm u je  sierż. 
sztab. A gn ieszka  Z aw orska , 
rz e c z n ik  p ra so w y  K o m e n d y  
P ow ia tow e j P o lic ji w  J a ro c i
nie. K iedy po lic janci zatrzym ali 
45-latkę, m ia ła  3,7 p ro m ila  a l

► WYPADEK NA DRODZE ŚMIEŁÓW - ŻERKÓW

T rzy  s ta r s z e  o s o b y  w  s z p ita lu

3
£

T rzy osoby w  szp ita lu  i uszkodzony fia t 
cinquecento - to  bilans w ypadku, do  którego 
dosz ło  w  Śm ie łow ie .

Kraksa w ydarzy ła  się w  pop rzedn i p o 
n iedzia łek o godz. 16.30. - Kieru jący fia tem  
cinąuecento, 79-letni m ieszkaniec Smiełowa, 
ja d ą c  w  kie runku  Żerkowa, z nieustalonych  

przyczyn zjechał na prostym  odcinku d rog i na

K ie ro w c a  zg inął. Był pijany
1,9 p ro m ila  a lkoho lu  m ia ł w  organ izm ie  

19 -la tek , k tó ry  z g in ą ł w  w yp adku  w  W y 
szkach. Śledczy us ta lili, że rozm aw ia ! przez 

te le fon  kom órkow y.
C h o d z i o  w ypadek z 27 paździe rn ika , 

do  k tó rego  dosz ło  na kra jow ej „ U ”  w  W y
szkach. F ord  focus jecha , bardzo  szybko od 
s tro n y  Pleszewa. 19 -la tek  nie za panow a ł 
nad  po jazdem  na łu k u  d ro g i. Z jech a ł na 
ch o d n ik  p rzy  kra jow ej „1 1 ” . U szkodz ił k i l 
kanaście s łupków  oddzie la jących jezdn ię  od 
deptaka. S ta ranow a ł d rew n iany p ło t, w pad ł 
na p rzyd o m o w y og ród , dachow a ł i uderzył 
w  drzew o.

ko h o lu  we krw i.
K ob ie ta  tra f iła  do  p o lic y j

nej izb y  za trzym ań, a p o  w y 
trzeźw ien iu  us łysza ła  za rzu t 
kradzieży, za co g ro z i je j 5 la t 
pozbaw ienia wolności. W  cza
sie przesłuchania ja roc in ianka  
zeznała, że ukrad ła  kom puter, 
b o  po trzebow a ła  pieniędzy.

(era)

lewy pas jezdni, a następnie w padł do rowu  
-  m ów i sierż. sztab. Agnieszka Zaw orska, 
rze czn ik  p ra so w y  K o m e n d y  P o w ia to w e j 
Polic ji w  Jarocinie. D o  szpitala przew ieziono 
kierow cę oraz dw ie  jadące z n im  pasażerki. 
K ob ie ty  w  wieku 62 i 68 la t doznały ogólnych 
po tłuczeń  c ia ła  i u razów  kończyn do lnych .

K ie row ca  b y ł trzeźwy. (era)

19-latek z W yszek z urazem  czaszkowo- 
m ózgow ym  tra f ił do  szpita la. Lekarzom  nie 
u d a ło  go  się u ra tow ać. - Przeprowadzone 
badanie wykazało się, że kierowca znajdował 
się w  stanie nietrzeźwości. D odatkow o usta
lono, że w  trakc ie  k ierow ania  samochodem  
prowadził rozmowę telefoniczną - m ów i Janusz 
Walczak, zastępca p roku ra to ra  okręgowego 
w  O strow ie  W ie lkopo lsk im .

Jarocińska p rokura tura  um orzy ła  śledz
tw o, pon iew aż w ypadek był w yn ik iem  n ie 
zachow ania  zasad bezpieczeństwa w  ruchu 
d rogow ym .

(era)

Złodziej grasował 
w  domu, a właściciele 
spali

2.000 z ł s trac iła  ro d z in a  z Ż e rk o 

wa. W  nocy 27 lis topada  w  godzinach  
p o m ię d zy  1.00 a 7.00 ra n o  d o  je d n e 
go z d o m ó w  na u l. A snyka  d o s ta ł się 
n ieznany m ężczyzna. In tru z  wszedł do 
budynku  przez otw arte  okno  w  ko tłow n i, 
p o  czym  przedosta ł się do  pom ieszczeń 
mieszkalnych. D om ow nicy spali. Z łodziej 
zab ra ł dw a po rtfe le  z go tów ką  w  kwocie 
2 tys. zł. Z na lez iono  je  na ulicy. P ienię
dzy w  środku  nie by ło . P o lic ji n ie uda ło  
się zatrzym ać sprawcy. Funkcjonariusze 
ape lu ją  d o  m ieszkańców, aby w łaściw ie  
zabezpiecza li swoje dom y. (era)

► PO W IA T

Starostwo policji
7 tys. zł. w yda ło  starostwo na sprzęt, 

k tó ry  p rzekaza ło  ja roc ińsk ie j p o lic ji.
Z  o fia row anego  w yposażenia będą 

k o rz y s ta li g łó w n ie  fu n k c jo n a r iu s z e  
d ro g ó w k i. M u n d u ro w i d o s ta li la ta rk i, 
un iw ersa lny  czy tn ik  wykresówek, cy fro 
w y  c iśn ien iom ie rz , m ia rę  w ypadkow ą, 
sk rzynk i na rzędz iow e  o ra z  apa ra t cy 
frow y. - Przedstaw icie le Starostwa Po
wiatowego zadbali także o kom fo rt i  bez
pieczeństwo pracyjaroc ińsk ic li policjantów  
poprzez zakup kam izelek odblaskowych  
oraz wyposażenia do pomieszczenia socjal
nego - in fo rm u je  sierż. sztab. Agnieszka 
Zaw orska, rzecznik p rasow y K om endy 
Pow ia tow e j P o lic ji w  Jarocin ie , (era)

► JARO CIN

Dwóch nastolatków 
chciato przekazać 
narkotyki w kopercie

Koperta z suszem roślinnym  zaprowa
dz iła  na salę sądową 13-latka z Jarocina.

N ie letn i wraz z rok m łodszym  kolegą 
udali się do jednej z mieszkanek Jarocina. 
Poprosili kobietę, żeby przekazała kopertę 
ich koledze przebywającemu w  Centrum  
Kształcenia i W ychow ania O H P  w  Ple
szewie, kiedy pojedzie w  odw iedziny do 
swojego syna. - Prowizorycznie wykonana 
koperta wzbudziła w kobiecie podejrzenia. Po 
otwarciu przesyłki i  sprawdzeniu zawartości, 
kobieta znalazła w  niej susz roślinny. O  fakcie 
tym natychmiast poinformowała dyżurnegoja
rocińskiej komendy - relacjonuje sierż. sztab. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy 
Kom endy Powiatowej Policji w  Jarocinie.

K rym ina ln i, którzy zajęli się sprawą, 
szybka ustalili właściciela przesyłki. Okazał się 
n im  13-letni mieszkaniec Jarocina. (era)

► WYPADEK MIESZKAŃCA POWIATU JAROCIŃSKIEGO KOŁO PLESZEWA

Dachował, uciekł, zostaw ił auto i kastet
Jadący renaultem  na ja roc ińsk ich  

num erach rejestracyjnych dachow ał 
na kra jow ej 12 w  G o luchow ie . K to  
p row adz ił auto? C zy by ł trzeźwy, d la 
czego uciekł i po  co by ł m u potrzebny 
kastet? N a  te py tan ia  p róbu je  o d p o 
w iedzieć pleszewska po lic ja ,

D o  zdarzen ia  dosz ło  w  n iedzie
lę ok. godz. 7.30 na k ra jow e j „1 2 ”  
w  oko licy  skrzyżow ania  z d rogą  do 
Popówka (gm ina G o łuchów ). Renault 
c lio  dachow a ło . G d y  p rze jeżdża ją 

cy d rogą  kierow cy za trzym a li się, by 
u d z ie lić  poszko do w a n ym  pom ocy, 
w  pojeździe n ikogo ju ż  nie by ło . N a 
miejsce wezwano straż pożarną  i p o 
licję. - Ze wstępnych ustaleń wynika, że 
kierowca renau lt clio, ja d ą c  w k ie run 
ku Kalisza, n ie dostosował prędkości 
do w arunków  panujących na drodze, 
w  wyniku czego s trac ił panow anie nad  
pojazdem i  dachow ał- m ów i sierż. szt. 
M o n ik a  K o laska , rzeczn ik prasow y 
K P P  w  Pleszewie.

O bok  m iejsca w ypadku zn a jd o 
w a ło  się pole z kukurydzą. Strażacy 
z Jednos tk i R a to w n iczo -G a śn icze j 
K P  PSP w  Pleszewie i z OSP w G o lu 
chow ie przeszukali teren, n ikogo tam  
nie zna leźli. D o ko n a li jednak  innego 
„od k ryc ia ” . Przy rozb itym  aucie leżał 
kastet. Sam ochód, ja k  w yn ika z tab lic 
re jes tra cy jn ych , na leża ł d o  m iesz
kańca pow ia tu  ja roc ińsk iego . Po lic ja  
p row adz i czynności w  celu usta lenia 
kierowcy. O prać, (nba)

http://www.jarocinska.pl
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KOTLIN ► SAMORZĄD KOTLINA NIE PODWYŻSZYŁ PRZYSZŁOROCZNYCH PODATKÓW

Najpierw zam rożenie podatków, 
a potem  dw unastoprocentow y w zrost
2 107 ,5 0  z ł p o d a tk u  ro ln e g o  z h e k ta r a  z a p ła c ą  ro ln ic y  w  g m in ie  K o tlin  w  p rz y sz ły m  ro k u . W  o p in ii  C z e s ła w a  
M o c h a ,  p rz e w o d n ic z ą c e g o  rad y , z a m ro ż e n ie  p rz y s z ło ro c z n y c h  o p ła t  m o ż e  sk u tk o w a ć  p o n a d  1 2 -p ro c e n to w ą  
p o d w y ż k ą  w  2 0 1 5  r.

- N ie  je s t to  żadne populistyczne, 
przedwyborcze - s tw ie rdz ił M iro s ła w  
Paterczyk, w ó jt K o tlin a , k iedy p rzed
s ta w ia ł p ro je k t u ch w a ły  w  spraw ie  
obn iżen ia  średniej ceny skupu żyta 
p rzy jm o w a n e j ja k o  pods ta w a  o b li
czan ia  p o d a tku  ro lnego  na 2014 r. 
R a d n i p o p a r l i  je d n o g ło ś n ie  p ro 
pozyc ję  w ó jta  i u s ta li l i ,  że stawkę 
69,28 z ł z red u ku ją  d o  p o z io m u  te
goroczne j - 43 zł. S am orząd K o tlin a  
n ie  p o d n ió s ł ró w n ie ż  p o zo s ta ły c h  
podatków .

R adn i nie odn ieś li się do  decyzji 
w ó jta . N ie p o d n o s z e n ie  p o d a tk ó w  
skom en tow a ł p rzew odn iczący  rad y  
na posiedzeniu kom is ji oświaty, kiedy 
rad n i a n a lizo w a li p ro je k t p rzysz ło 
rocznego budże tu  i w ie lo le tn ią  p ro 
gnozę finansow ą. -Jestem zaskoczony 
tym, co zobaczyłem  w  WPF. W  2015 r. 
d o c h o d y  ogó łe m  m a ją  w z ro s n ą ć  
o 1.937.000 z ł ,to je s t o 8 ,9  procenta. 
Dochody bieżące - wzrost o 3.272.000zł, 
co stanow i 16,2 p rocenta  do p la n o 
wanych dochodów na 2014 r., w  tym  
p o d a tk i i  op łaty zaplanowano wzrost

o 550.957zł, co stanow i 12,2 procenta. 
Jaka rada  podejm ie uchwałę w 2014 r. 
o podwyższeniu podatków  o 12,5 p ro 
centa. Proszę m i powiedzieć. To je s t 
d la  m nie  n iezrozum ia łe  - s tw ie rdz i! 
C zesław  M o ch .

„To co  j e s t  

p rzesz ło śc ią , to  co  

j e s t  b ieżą cym  j e s t  

realne, a  to  co  j e s t  

p a n ie  p rze w o d n ic zą c y  

p ro je k te m , j e s t  ty lko  

p r o je k te m  ” -  w ó jt 

M iro s ła w  P a te rc z y k

Przez kolejne m in u ty  cytow ał licz
by z m ate ria łów  począwszy od  2012 r. 
- Uważam, że je s t to  mocno zawyżone. 
Wpływy z podatków  i  op ła t w  2015 r. 
m ają  wzrosnąć oko ło  400  tys. zł. N ie  
wiem, kto  przegłosuje taką podwyżkę.

W  tym roku  nie podnosim y nic, a na 
d ru g i rok  rob im y prezent, że głowa bo li 
- u tysk iw a ł szef ko tliń sk ie j rady. - Ja  
mogę to wszystko obniżyć, a le wtedy 
nie będzie żadnego zadania inwestycyj
nego - s tw ie rdz iła  skarbn iczka Iren a  
A ntczak. - Czyli to  je s t napisane p o  to, 
aby wszystko zagrało? - do p y tyw a ł się 
przewodniczący. Jednocześnie zazna
czył, że je ś li będzie jeszcze radnym , 
to  na pew no n ie  zag łosu je  za ponad  
12 -procentow ą podw yżką. W  o p in ii 
w ó jta  nie m ożna m ów ić, że samorząd 
w  2015 r. „sp re ze n tu je ”  m ieszkań
com  podw yżk i podatków . - A le tu ta j 

ja sn o  wynika. Podatki i opłaty za wodę 
i  śc ieki - u p ie ra ł się przew odniczący. 
W edług skarbniczki do  gm iny  w płyn ie  
w ięcej p ien iędzy za odprow adzen ie  
ścieków, b o  d o  now o  w ybudow ane j 
sieci p o d łączą  się ko le jne gosp od a r
stwa dom ow e i będzie w yższy z rzu t 
n ieczystości.

(era)

ZOBACZ FILM NA jarocinska.pl

1 2 7 .3 1 9  z ł
w płynęło w  tym roku 
z podatku rolnego od osób 
prawnych, które posiadają 
1.189,44 ha

5 8 7 .6 0 6  z ł
w płacili rolnicy indyw idua ln i 
z 5.721,75 ha

Z w ie lo le tn ie j prognozy 
finansowej 
Podatki i opłaty

2014 r.

4 . 5 1 0 .0 0 0  z ł

2015 r.

5 .0 6 0 .9 5 7  z ł
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► ZARZĄD POWIATU NIE ZDĄŻYŁ ZAJĄĆ SIĘ 

UCHWAŁĄ W  SPRAWIE MOBBINGU W  LICEUM

Nikt wam tyle nie da, 
co starosta może 
wam obiecać

'P K P ?  POLSKIE KOLEJE PAŃSTWOWE
Spółka Akcyjna

Oddział Gospodarowania Nieruchom ościam i 
w  Poznaniu DEPARTAM ENT KOMERCJALIZACJI 

Al. Niepodległości 8 ,6 1 -8 7 5  Poznań 
Te l.: + 4 8  61 633 30 70 

F a x.:+ 4 8  61 633 10 13 
e-m ail: k o m e rcja liza cja.p oznan @ p kp .p l
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Z arząd  pow ia tu  nie zdążył na 
c z w a rtk o w ą  sesję p rz y g o to w a ć  
p ro je k tu  uchw a ły  w  spraw ie p o 
w o ła n ia  wyspecja lizowanej firm y, 
k tó ra  zbadałaby, czy w obec p ra 
cow ników  jarocińskiego ogólniaka 
stosow any je s t m obb ing .

W n io se k  o  z lecen ie  tak iego  
badania złożyła komisja rewizyjna. 
A n a lizo w a ła  ona  skargę zw o ln io 
nego z p racy w  liceum  w oźnego 
Grzegorza Jackowiaka. To właśnie 
b y ły  p ra cow n ik  zarzuca dy re k to 
ro w i Tadeuszow i U la tow sk iem u  
stosow anie m obb ingu . Poza tym  
posądza  p rze łożonego  o  n e p o 
tyzm  i zastraszanie pracowników .

- N ie odbyło się jeszcze posie
dzenie, na k tó rym  zostanie rozpa
trzony wniosek ko m is ji rew izyjnej 
- t łu m a c z y ł M ik o ła j S zym czak, 
p rzew odn iczący zarządu p o w ia 
tu. -A le  dwie inne skargi, które były

nawet późnie j złożone, zostały przez 
zarząd ju ż  rozpatrzone. To chyba 
je s t zła odpowiedź pan ie  starosto - 
s tw ie rdz ił Teodor G robelny, prze
w o d n ic z ą c y  k o m is ji rew izy jn e j.
- A le  tam te skarg i n ie m usiafy być 
opiniowane przez zarząd, a ta  tego 
wymaga - odpow iedzia ł Szymczak.
- To kiedy ten p ro jek t może znaleźć 
się w  program ie?  - p y ta ł Ja ros ław  
Łukasiew icz, p rzew odniczący ko 
m is ji edukacji. - J e s tju ż w  porząd
ku obrad  najbliższego posiedzenia 
zarządu - o d p ow ie dz ia ł starosta.
- Czyli na następnej, grudniowej sesji 
na sto procent będzie? - dopytyw a ł 
Łukasiew icz. - Tak - p o tw ie rd z ił 

Szymczak.
Dyskusję  podsum ow a ł radny 

M a r ia n  M a tko w sk i. - Tu zasada 
je s t je d n a  - n ik t wam tyle nie da, 
co starosta może wam obiecać.

(ann)

P o m a g a m y  r o b ić

tańsze zakupy

L O K A L N Y  P O R T A L  K O N S U M E N C K I

WOLNE LOKALE
Zm odernizowany  
Dworzec w Jarocinie
PKP S.A. Oddział G ospodarowania 

N ieruchom ościam i w  P ozn a n iu , se rdeczn ie  
zap ra sza  do rozm ów  w  zak re s ie  w yn a jm u  
loka li w  zm od e rn izo w a nym  d w o rcu  w  Ja roc in ie .

Z ain te reso w anych  p ros im y o kon takt:
ka ta rzyn a .h a use r@ p kp .p l 
+ 4 8  695 205 430

In fo rm a c je  o budynku  dw orca:
•  Rok budowy: 1893
•  Stan techn iczny: w  tra kc ie  rem ontu
•  Liczba kondygnacji: 3
•  O tw arcie : S tyczeń 2 0 1 4

Dostępny lokal:
•  60 m2 -  lokal dostosow any d la m a łe j gastronom ii
•  194m 2 -  o tw arta  przestrzeń
•  Poziom: parte r
•  Stan developerski
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► SKARGA NA ZACHOWANIE PODCZAS TURNIEJU W  MOSINIE

A w a n tu ra  m ię d zy  o p ie k u n a m i 
z Jarocina a sędzią i organ izatoram i 
rozgrywek była na tyle poważna, że na 
miejsce wezwano policję . N a tom iast 
Łukasz Cyraniak złoży! oficjalną skargę 
do W ielkopolskiego ku ra to ra  Oświaty. 

Zażalenie zostało jednak odesłane do 
Jarocina - do rady pow iatu, która  jest 
organem  prow adzącym  d la  Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących.

Sytuacja, o której pisze sędzia, miała 
miejsce podczas turnie ju p iłk i ręcznej, 
który został rozegrany 141istopadawhali 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w  M osinie. 
Organizatorem rozgrywek był Szkolny 
Związek Sportowy „Wielkopolska” .

Łukasz C yraniak tak przedstawia 
przebieg wydarzeń z 14 listopada. „(...) 
„Pan Dolata, nie znając wszystkich obowią
zujących przepisów gry  w piłkę ręczną, po 
zremisowanym meczu zaczął wykrzykiwać 
w  moją stronę wulgaryzmy oraz odpychać 
mnie od stolika sędziowskiego, usytuowane
go obok ławki jego zespołu. Po opuszczeniu 
przeze mnie parkietu pan Dolata dogonił 
mnie razem z panem Ulatowskim w po
mieszczeniu, które zostało m i wyznaczone, 

jako  szatnia i  w sposób wulgarny i obelżywy 
zaczęli mnie wyzywać oraz blokować, nie 
pozwalając wyjść celem zatelefonowania na 
policję. Najmniej wulgarne epitety skiero
wane w moją stronę to: gówniarz, złodziej, 
kutas. (...) ”

M acie j D o la ta  nie zaprzecza, że 
jego zachowanie od samego począt
ku tu rn ie ju  p iłkarskiego by ło  bardzo 
em ocjona lne. - Ja ta k i p o  prostu  je 
stem. Gram razem z tym i chłopakami. 
Krzyczę, wymachuję rekami. Przyznaję, 
że tylko mnie tam było słychać - m ów i 
Dolata. Nauczyciel ma żal do sędzie
go i czuje się oszukany. Jego zdaniem 
Łukasz C yraniak nie da ł szansy jego 
zaw odnikom  na awans do rozgrywek 
wojewódzkich. - Pojechaliśmy do M o
siny i  wiedzieliśmy, że nie będzie łatwo. 
Ale chłopaki tak gra li, że była szansa na 
wygraną i awans, pierwszy raz w histo rii 
szkoły - argum entuje wuefista.

M nie nie przeprosił
D o la ta  zwraca uwagę na szereg 

błędów, które pope łn ił sędzia i na jego 
b ra k  dośw iadczen ia  spow odow any 
m łodym  w iekiem  - Łukasz C yran iak 
ma 21 lat. - Piłką ręczną zajmuje się od 
kilkunastu la t i znam reguły - zapewnia 
Dolata. - Wjednym z meczów w Mosinie, 
w któ rym  ch łopak i dość dobrze g ra li 
i  m ie li przewagę, według zegara było 
10 sekund do końca. Nagle zostaliśmy 
poinform owani przez sędziego, że gramy 
jeszcze p ó ł m inuty bo czas będzie liczony 
według jego  zegarka. Zaznaczam, że 
cztery poprzednie mecze graliśmy według 
zegara na sali. Skończyło się remisem. 
Rzucili nam bramkę w tym, ja k  ja  to na
zywam, doliczonym przez sędziego czasie. 
Wtedy po  raz pierwszy poczuliśmy się 
oszukani. A le daliśmy spokój. M ieliśmy  
kolejny mecz - re lacjonuje nauczyciel. 
D ru żyn a  z Ja ro c in a  p rzys tą p iła  do 
rozgryw ki fina łow e j - o  awans do  p ó ł
fina łu  wojewódzkiego. - Prowadziliśmy 
w tym meczu przez całą pierwszą i  drugą 
połowę. Jednak przeciwnik, drużyna ze 
Środy Wlkp. doskoczyła nas i  było 17 

do 17. Remis nas elim inował. Było 30  
sekund do końca. Wtedy poprosiłem  
sędziego o czas, żeby uzgodnić z zawod
n ikam i dalszą strategię gry. Krzyczałem 
do niego przez 15 sekund i  tego czasu 
nie dostałem. On twierdzi, że m nie nie 
słyszał, ale to je s t niemożliwe - tw ierdzi 
Dolata. K iedy po faulu sędzia zarządził 
rzu t karny d la  przeciw ników  drużyny 
z Jarocina, M ac ie j D o la ta  nie w ytrzy
m ał. P rzerw ał mecz i po lec ił swoim  
zawodnikom, żeby zeszli z boiska. - Po 
raz d rug i przez tego pana zostaliśmy  
oszukani.

Dyrektorowi liceum 
i nauczycielowi 
grozi dyscyplinarka
1 „ N a jm n ie j w u lgarne  ep ite ty  sk ie ro w a n e  w  m o ją  stro n ę  to: gów niarz, złodziej, k u ta s  ” 
- ta k  o  z a c h o w a n iu  o p ie k u n ó w  re p re z e n ta c j i  ja ro c iń s k ie g o  o g ó ln ia k a  - d y re k to ra  
T a d e u s z a  U la to w s k ie g o  i n a u c z y c ie la  M a c ie ja  D o la ty  - p o d c z a s  tu rn ie ju  p iłk i 
n o ż n e j w  M o s in ie  p isz e  s ę d z ia  o k rę g o w y  Z w ią z k u  P iłk i R ęczn e j Ł u k a sz  C y ra n ia k .

Maciej D olata znany jest w śród m łodzieży w  ogólniaku z aktywności i w ie lu  in icjatyw  sportow ych. Jego zachowanie  
na tu rn ie ju  w  M osinie m oże przekreślić dotychczasowe osiągnięcia. Na zdjęciu (w  czarnym  dresie) w  czasie 
tegorocznego Biegu N iepodległościowego

„D z is ia j pewnie bym  
odpuścił. O d k ilku  d n i 
się zastanawiam nad  
tą sytuacją. N ie  śpię po  
nocach. N ie wiem, może 
lepiej być cichą myszką 
- ja k  cię ładują, to niech 
ładują, ja k  p lu ją , to 
mówisz, że pada deszcz. 
Może właśnie tak  
trzeba?"

W uefista z Jarocina dom agał się 
od Łukasza Cyraniaka wyjaśnień, a od 
organizatorów zawodów umieszczenia 
w  protokole oficja lnego protestu. - Nie 
chcie li ze mną rozm awiać - tw ie rdz i. 
Z  relacji D o la ty  wynika, że wtedy do 
łączył do niego dyrektor Tadeusz U la- 
tow ski, k tó ry  też p ró b o w a ł wyjaśnić 
sytuację. - Sędzia odwrócił się do nas 
plecam i i poszedł do szatni. Poszliśmy 
za nim. Kiedy zam knął drzwi, próbowa
liśmy je  otworzyć. Wtedy on gwałtownie, 
przeciskając się między nami, wyszedł 
z pomieszczenia informując, że zadzwoni 
po policję - relacjonuje Dola ta .

Na miejscu zjaw ił się patro l policji. 
- W trakcie interwencji mężczyzna był agre
sywny i  wulgarny w stosunku do sędziego, 
organizatora zawodów oraz zgłaszające
go. Interwencja policjantów zakończona 
została pouczeniem stron o możliwości 
prawnego rozwiązania sporu - inform uje 
nadkom. Iwona Liszczyńska z Zespołu 
Prasowego K om endy W ojew ódzkie j

Polic ji w  Poznaniu. Maciej D o la ta  przy 
policjantach przeprosił wszystkich i po
dał rękę. - M nie nie przeprosił - tw ierdzi 
sędzia Łukasz Cyraniak. Podtrzymuje 
jednocześnie, że przyczyną zamiesza
nia podczas turn ie ju  w  M osin ie  była 
nieznajom ość przepisów  gry w  piłkę 
ręczną przez Macieja Dolatę. Przyznaję 
jednak, że opiekun jarocińskiej drużyny 
w  jednym przypadku mógł mieć uzasad
nione pretensje. - Kiedy p ros ił o czas w 
trakcie meczu, ja  go nie słyszałem. Na hali 
było głośno. Przyznaję. Jednak, gdyby pan  
Dolata, widząc, że nie reaguję, poprosił 
osobę siedzącą przy stoliku sędziowskim 
o sygnał syreną, na pewno tu prośba nie 
zostałaby odrzucona - tw ierdzi Cyraniak.

Generalnie jestem
cholerykiem

M acie j D o la ta  zapewnia, że nie 
był agresywny ani wulgarny. - Jestem 
człowiekiem bardzo impulsywnym. Ge
neralnie jestem cholerykiem. Ale moja 
impulsywność i zachowanie podczas za
wodów, które niektórym  osobom mogło 
się wydawać nienormalne, w odczuciu 
tych osób, które były ze mną, było nor
malne. O ni wiedzieli, że ja  się tak  za
chowuję - m ów i nauczyciel. - A  to, co 
jes t w tej skardze, to są pomówienia. Na 
pewno nie powiedziałem tych słów, które 
są tam cytowane. N ie było sytuacji, że 
kląłem  do kogoś, że kogoś wyzywałem 
w sposób brutalny i  chamski - zapewnia. 
Przyznaję jednak, że m óg ł krzyknąć 
do sędziego, że jest złodziejem  i ode
bra ł jego drużynie m ożliwość awansu. 
- N ikogo n ie  chcia łem  obrazić. Na

koniec przeprosiłem  organizatorów  - 
m ów i. N auczycie l przyznaję, że źle 
się zachował, ale: - Jeśli ktoś zakłada 
czarny kostium  (stró j sędziego - przyp. 
red.), bierze gwizdek i  wychodzi na bo
isko, to nie jesteśmy w stanie nic zrobić.

„P ytan ie  tylko, czy 
w  związku z tym warto  
z tą młodzieżą coś 
robić, czy warto się 
angażować? Prosić 
uczniów, żeby w  wolnym  
czasie przychodzili, 
trenow ali tylko po to, 
żeby późn ie j jedna  
osoba mogła to 
wszystko zepsuć. ”

Tylko dlaczego w sytuacji klarownej, wyni
kającej z przepisów gry, nie umożliwiono 
nam uczciwego potraktowania - m ów i 
z żalem Dola ta . Z  perspektywy czasu 
przyznaję, że popełni! jeden błąd. - Nie 
powinienem uczniom kazać zejść z p a r
kietu. Obojętnie, ja k a  była sytuacja, po 
w inni grać do końca. To byłoniesportowe 
i  nie fa ir  w  stosunku do nich.

Dyscyplinarka w obec 
U la tow skiego i Dolaty

Dyrektor Tadeusz Ulatowski też wy
piera się, jakoby używał niecenzuralnych 
słów. - Nie powiedziałem żadnego z tych

wulgarnych słów, które cytuje w  swojej 
skardze pan Łukasz Cyraniak. Czy po 
w iedział je  pan Dolata, nie wiem, nie  
słyszałem. Dlatego skarga pana sędziego 
bardzo mnie zdziwiła. Zwróciłem się do 
niego z pytaniem na piśmie, czy nadał 
podtrzymuje swoje zarzuty, je ś li tak, to 
oddam sprawę do sądu, bo to są pom ó
wienia, na które, ja ko  osoba publiczna, 
nie mogę sobie pozwolić - zapowiada.

D yrekto r przyznaję, że zachowa
nie M acie ja  D o la ty  by ło  niewłaściwe. 
- Wezwałem go do siebie. Zwróciłem mu 
uwagę, rozmawialiśmy. Sporządziłem no
tatkę służbową i  udzieliłem upomnienia 
na piśm ie z wpisem do akt. N ie mogę 
tolerować takich sytuacji - podkreśla.

K roki podjęte przez Tadeusza U la 
towskiego okazały się jednak niewystar
czające. Organizatorzy turnie ju - OSiR  
w  M osin ie  oraz W ielkopolski K ura tor 
Ośw iaty jednoznacznie oceniają brak 
reakcji dyrektora na poczynania M a 
cieja D o la ty  na m iejscu w  M os in ie . 
„(...) Opiekun zespołu z Jarocina (M a 
ciej D o la ta  - przyp. red.) w lekceważący 
sposób odnosił się do osób zarządzających 
obiektem publicznym. To brak jak ichko l
wiek zasad wychowania. Młodym ludziom 
należy pokazywać, ja k  zachować się nie 
tylko w  sytuacjach zwycięstwa, ale także 
porażki. Tej umiejętności zabrakło. O ile 
nam wiadomo pana osoba również przeby
wała na u’Av zawodach - tym bardziej dziwi 
fa k t braku zdecydowanej reakcji wobec 
zachowań swojego pracownika ”  - czytamy 
w  piśmie, jakie dzień po zakończeniu 
zawodów tra fiło  do dyrektora U la tow 
skiego z OSiR-u w  Mosinie. Zadaniem 
Jacka Kołtoniaka odpowiedzialnego za 
organizację turnieju, błędy sędziego, ja 
kie by one nie były, nie usprawiedliwiają 
zachowania M acieja Dolaty.

„Ja n ie  będę  inny. Tak  

p o  p ro s tu  reaguję na  
w alkę sportow ą. Jeśli 
za  co ś  odpow iadam , 
to  s ta ra m  się, aby  to  
za w sze  w ypadało  j a k  
najlepiej, zw łaszcza, 

je ś l i  co ś  j e s t  w  zasięgu  
m o ich  m ożliw ości.
J e d n i pow iedzą : Ten 
j e s t  d o b r y  w alczy d o  
końca . In n i stw ierdzą: 
N ie n o rm a ln y  wariat. ”

N atom iast W ie lkopo lski K u ra to r 
Ośw iaty Elżbieta Walkowiak zawiado
m iła  wojewodę wielkopolskiego o  ko
n ieczności wszczęcia postępow ania  
dyscyp linarnego w  sprawie postaw y 
etycznej Tadeusza Ulatowskiego i M a 
cieja Dolaty. A  pismo sędziego Łukasza 
Cyraniaka skierowane do kura torium  
zosta ło  potraktowane jako  skarga na 
niewłaściwe realizowanie zadań zwią
zanych z pow ierzonym  stanowiskiem 
dyrektora szkoły.

Tadeusz U la tow sk i zapewnia, że 
p róbow ał uspokoić sytuację w  czasie 
zawodów. - Byłem w zupełnie innym miej
scu niż pan Dolata. Widziałem, że w czasie 
meczu krzyczał, wymachiwał rękami, ale 
nie słyszałem, co krzyczał. Kiedy wynik
nęło to całe zamieszanie, podszedłem, 
przedstawiłem się i  próbowałem uspokoić 
sytuację, ale sędzia nie chcial nawet mnie 
słuchać i  podniesionym głosem mówił: „do 
w idzen ia"- tw ierdzi dyrektor.

Rada Powiatu Jarocińskiego prze
kazała skargę Łukasza Cyraniaka do 
kom isji rewizyjnej, która ma zbadać jej 
zasadność.

AN N A KONIECZNA

http://www.jarocinska.pl
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► W  PRZYSZŁYM ROKU POWIAT JAROCIŃSKI PLANUJE WYREMONTOWAĆ DWIE DROGI W  GMINIE KOTLIN

6 0 0  ty s ię c y  na tłu c z e ń  w  kam pan ii w y b o rc z e j
16 0 0  ty s. z ł p la n u je  w y d a ć  w  p rz y sz ły m  ro k u  p o w ia t  ja ro c iń s k i  n a  b u d o w ę  d w ó c h  d ró g  w  g m in ie  K o tlin . In w e s ty c ja m i c h w a lił  się  p rz e d  
k o tliń sk im i ra d n y m i p rz e w o d n ic z ą c y  r a d y  p o w ia tu  T o m a sz  K o s iń sk i. J e g o  a d w e rs a rz  W a le n ty  K w a śn ie w sk i b ły sk a w ic z n ie  z d e z a w u o w a ł 
su k c es  z a r z ą d u  p o w ia tu .

y  ZOBACZ FILM NA

'iarocinska.pl
WIESŁAW RATAJCZAK
k ie ro w n ik  s e k c ji u t rz y m a n ia  d ró g  w  Z a rz ą d z ie  D ró g  P o w ia to w y c h  w  J a ro c in ie

To będą pierwsze etapy budowy tych dróg. Obecnie jest opracowywany projekt techniczny 
drogi S łupia - Hilarów. W  przyszłym roku planujem y utwardzenie tłuczn iem  odcinka od Woli 
Książęcej, aby u ła tw ić wyjazd w  okresie w iosennym tym  mieszkańcom, którzy m ieszkają w  polu. 
Ale to  nie jest jeszcze przesądzone.

Na drugim  odcinku Twardów - Kurcew planowana jest również nawierzchnia tłuczn iow a. 
Kolejne etapy w  następnych latach, ale to  będzie zależało od m ożliwości finansow ych powiatu 
i budżetu, jaki dostaniem y do realizacji.

S Y L W E S T E R  O W C Z A R E K  m ie s z k a n ie c  W o li K s iążęce j z a b ie g a ją c y  o d  2 0  la t  o  b u d o w ę  d ro g i

Tłucznia i gruzu to  już tu ta j nawieziono pod dostatkiem . To raczej n ic nie da. Droga jest 
w  korycie. Woda spływa i wszystko zmyje. Pieniądze będą wyrzucone w  błoto. Chyba że jakoś 
to  wywyższą, ubiją , ale to  za dwa lata będzie tak  sam o.(...) W ójt Kotlina powiedział m i, że w 
2 0 1 4  r. będzie droga asfaltowa.

Tak w  styczniu te g o  roku w yglądała  
droga W ola Książęca - H ilarów  - Słupia

P rzew odniczący R ady Pow ia tu  
w  Jaroc in ie  Tom asz K os ińsk i na śro 
dow ej sesji ko tlińsk ie j rady p o in fo r 
m ował, że w  projekcie przyszłoroczne
go budżetu  pow ia tu  zna lazły się dwie 
inwestycje w  gm inie K o tlin . Zapow ie
dz ia ł rem on t d róg  Tw ardów  - Kurcew  
i  W o la  Książęca - H ila ró w . - N a dwie 
propozycje je s t przeznaczona kwota 600 
tys. zł. - pow iedzia ł szef rady pow ia tu . 
- Jak na asfaltową drogę, to coś m ała  
kwota - skom entow ał Czesław  M o ch , 
przew odniczący ko tlińsk ie j rady. -Je 

żeli techniczne rzeczy, to j a  może popro
szę pana  wójta - w trą c ił K os iń sk i do 
w ypow iedz i M iro s ła w a  Paterczyka. 
W ystąp ien ie  w ó jta  b y ło  jednak  m a ło  
konkretne i nie m ożna się b y ło  z niego 
dow iedzieć, ja ką  naw ierzchn ię  będą 
m ia ły  d rog i. - Oszczędności z jedne j do 
drugiej będą przerzucane. Zrobiony jes t 
pierwszy krok. Jeśli te ś rodk i zostaną 
zabezpieczone, to s tara jm y się, aby ta 
droga pow sta ła  - m ó w ił w ym ija ją co  
Paterczyk. - Droga Twardów - Kurcew  
nie będzie z pewnością drogą asfaltową

- docieka ł M o ch . - Chcielibyśmy, aby 
była asfaltową - o d p a rł Paterczyk.

W a le n ty  K w a śn ie w sk i s tw ie r
d z ił,  że z in fo rm a c ji p rzekazanych  
przez starostę na w to rkow e j kom is ji 
b u d ż e tu  w yn ika , że będą  to  d ro g i 
o naw ie rzchn i tłuczn iow e j, a w ylan ie  
dyw an ika  asfa ltow ego je s t zap la n o 
wane na 2015 rok, czy li na  p rzysz łą  
kadencję. - O debraćm usic ie  wpisanie  
tych dwóch dróg na terenie naszej gm iny  
wcale nie ja k o  sukces gospodarczy, ale 
kam panię wyborczą - ocen ił b y ły  w ó jt

i radny p o w ia to w y  w  jedne j osobie.
- Panie radny, również na kam panię  
wyborczą p ana  - w trą c ił Paterczyk.
- To je s t n ie  o d  dz is ia j w iadom o, że 
robienie na raty, to  je s t podnoszenie  
kosztów - ko n ty n u o w a ł K w a śn ie w 
ski. nie zw racając uw ag i na dygresję 
w łod a rza  K o tlin a . - Również na pana  
kam panię ja k o  radnego powiatowego  
z obwodu K o tlin a  - p o w tó rz y ł w ó jt.

- Panie wójcie, ja  mówię o rzeczach 
gospodarczych, a n ie  k a m p a n ii wy
borczej. Nazw ijm y sprawy p o  im ieniu.

P ow ia t n ie  może p o zw o lić  sobie na  
więcej wydatków, bo po  prostu  nie ma  
pieniędzy. To, co mówiłem trzy lata temu 
w  2010 r „  że na koniec kadencji będzie 
p raw ie  30 m in  zadłużenia, będziemy 
m ie li 28 m in, bo musimy spłacić szpital 
- p rzem aw ia ł dalej Kwaśniewski. Z a 
znaczył, że starostw o p lanu je  w  p rzy
szłym  roku  wydać 6 m in  na adaptację 
zakup ionego ob iek tu  w  K o tlin ie , do  
k tó re g o  m a być p rzen ies iony  D o m  
P om ocy Społecznej z Zakrzewa.

(era)

► NOW E MIASTO

Podn ieśli podatek ro ln ikom  
jak  wszystkim

O  2 % wzrośnie podatek ro lny  - 
tak zadecydowali na ostatnie j sesji 
nowom iejscy radni.

Średnia ceny skupu żyta og ło 

szona przez G łów ny U rząd  S taty
styczny wynosi 69,28 z ł za kw in 
ta l. W  uchw ale zap roponow ano  
je j obniżenie do kw oty 53,00 zł za 
kw in ta l, co stanow iłoby podwyżkę 
na poziom ie  2 % w  stosunku do 
ubiegłego roku.

Wielkopolska Izba Rolnicza wy
powiedziała się negatywnie na temat 
proponowanej podwyżki, postulując, 
by rada nie podnosiła stawki podat
ku rolnego. Ta opinia nie spodobała 
się radnemu M arkow i M rozińskie- 
mu. - ł k  ubiegłym roku twierdzili, że 
są wysokie ceny zbóż i  proponowali, by 
obniżyć stawkę. W  tym roku są niskie 
ceny zbóż i  też chcą obniżyć. Ja tego 
nie rozumiem. (...) Czy będzie tak, 
czy s iak - zawsze będzie dla tych izb 
rolniczych niedobrze - stwierdził.

S ka rbn iczka  g m iny  E lżb ie ta  
M n ich  przekonywała, że 2 % to  nie 
jest dużo. Przy 10-hektarowym go
spodarstwie trzeba byłoby zapłacić

na rok 25 z ł więcej.
Ju liusz Twardowski zapropo

nował, żeby podnieść stawkę „o  in 
flac ję ” . - Jeżeli podnosimy, to dla  
wszystkich równo. Tak samo w  ro l
nictwie, tak samo w innych dziedzi
nach gospodarki - raz są lata lepsze, 
raz gorsze. Raz ktoś straci, raz ktoś 
zyska. Uważam, że to będzie zasada 
najbardziej f a i r  - żeby wszyscy byli 
równo traktowani - przekonywał.

Podczas g łosowania nad p ro 
jektem uchwały 13 radnych opowie
dz ia ło  się za przyjęciem  wyższych 
stawek. W strzym ała  się od głosu 
A lic ja  Kryszak. Przeciwny by ł M a 
rek M rozińsk i. - Twierdzę, że nie ma 
sensu obniżać podatku ro ln ikom . 
(...) N ie o tyle aż. Ta stawka pow in
na być wyższa. N ie  jesteśmy taką  
bogatą gminą, żeby obniżać podatki 
ook. 16 z i (...) Jeżeli GUS proponuje 
stawkę 69,28 zl, to znaczy, że zboże 
tyle kosztuje. N a czymś się trzeba 
opierać. A  potem się ludzie dziwią, że 
nie ma inwestycji. Z  czego ma gmina 
brać? - pow iedzia ł „G azecie”  po 

sesji radny. (akf)

S T E F A N  K O M I N E K  d e le g a t  W ie lk o p o ls k ie j Iz b y  R o ln icze j

Radni obniżyli w  tym  m om encie o 2 % dochód rolników. Dziw ię się 
radnem u, który mieszka w  tym  środow isku... Neguje op in ię  negatywną 
W ie lkopo lskie j Izby Rolniczej. Powinien w iedzieć, że 2 5  % dochodu 
zależy od przyrody. W  ubiegłym  roku była bardzo wysoka cena, ale zima 
wszystkie plony zabrała ro ln ikom . Te wysokie ceny zbóż nic w ięc nie 
dały. Musie li przesiewać ponownie. A w  tym  roku - w iadom o, ż e  c e n y  

nie zależą ani od radnych, ani od ro ln ików. To rynek mafijny. N iczym 
nie jest uzasadnione to, że w  ciągu dw óch - trzech tygodni spada cena 
zbóż. D latego izba postu low ała , żeby pozostaw ić podatek na ubiegło
rocznym poziom ie.

O G Ł O S Z E N I E

6 g ru d n ia  2 0 1 3  roku godz. 1 0 -1 8  
P a rk in g  przy G a le rii J a ro c iń s k ie j 
-  u l. W ro c ła w ska

S przedaż  i d e g u s ta c ja  p ro d u k tó w  
św ią te czn ych , a tra k c je  d la  d z ie c i

PRZYJ DZ 
I POCZUJ 

ŚWIĄTECZNĄ 
ATMOSFERĘ

Zapraszam
M ik o ła j  S z y m c z a k

S T A R O S T A  J A R O C I Ń S K I

http://www.jarocinska.pl
iarocinska.pl
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IN F O R M A C J E 8 6 7 , 6 2  zł
wynosi w skaźnik dochodu 
na mieszkańca gm iny 
Żerków (w  kra ju - 1 .3 5 8  zt)

2

BOŻENA KUBACKA,

dyrektor W ydziału  Oświaty i Spraw Społecznych 
Urzędu Miejskiego w  Jarocinie.

„W łaściw e spożywanie alkoholu podczas im prez 
kulturalnych je s t  je d n ą  z takich dobrych p ra ktyk”.

INTERWENCJA
Masz p rob lem , pytan ie? 

Potrzebujesz pom ocy dziennikarza? 

D zw oń...
(62 ) 749  86  49

C h o d z i o o d c in e k  u l. W ro c ła w s k ie j 
od  sk rzyżow an ia  z N o w y m i P arce lam i do 
poses ji n r  275. - M y n ie  m am y chodnika, 
ośw ietlenia ulicznego a n i kana lizac ji - u b o 
lew a Irena  M iz e ra  i pokazu je  segregator, 
w  k tó rym  zgrom adziła  kilka  p ism  do  U rzędu 
M ie jsk iego  o raz G enera lne j D y re kc ji D ró g  
K ra jow ych i A u tos trad  w  Poznaniu. W ynika 
z n ich , że o  budow ę ch o dn ika  i ośw ie tlen ia  
u licznego zabiega od  2007 r. - Wszystko koń
czy się na skrzyżowaniu z ul. Nowe Parcele, 
a resztę zostaw ili. M y tu ta j n ic  n ie  marny. To 
je s t czarna d z iu ra  - doda je  ja ro c in ia n k a . 
W łaścicie le posesji wskazują, że b rak ośw ie
tle n ia  p o w o d u je  tru d n o ś c i w  p o ru sza n iu  
się, zw łaszcza  m atek z dz iećm i. W  o p in ii 
m ieszkańców  po  z m ro k u  n ie  je s t m oż liw e  
bezp ieczne prze jśc ie  o d c in k ie m  k ra jow e j 
„1 5 ” . - N a jis to tn ie jsze  je s t  zam ontow an ie  
lam p. Każemy dzieciom  chodzić rowem, bo 
ja d ą cy  t i r  zdm uchnie z d rog i idące dziecko - 
o p o w ia d a  K rys tyn a  K on ieczna . B o les ław  
M iz e ra  dodaje, że na k ró tk ie j u lic y  N ow e 
Parcele z a m o n to w a n o  k ilkanaśc ie  la ta rn i 
u licznych .

Spraw ę doskona le  zna M ik o ła j K o s t
ka, w ic e b u rm is trz  J a ro c in a . Z a p e w n ia , 
że p la n o w a na  je s t b u d ow a  c iągu  p ieszo- 
-jezdnego z Ja ro c in a  d o  G o lin y . D o  koń -

Ani oświetlenia, ani chodnika
1 M ie s z k a ń c y  k o ń c ó w k i u licy  W ro c ław sk ie j w  J a ro c in ie  z a b ie g a ją  o d  
6 la t  o  b u d o w ę  c h o d n ik a  i o ś w ie tle n ia  u lic z n e g o  i n a  p e w n o  p o c z e k a ją  
k o le jn y  ro k .

Tir zdm uchnie z drog i idące dziecko - przestrzega jedna z m ieszkanek

ca ro k u  m a  się za ko ń czyć  o p ra co w a n ie  
koncepc ji. - W  pro jekc ie  przyszłorocznego  
budżetu zagw arantow aliśm y kwotę 250  tys. 
z l na rozpoczęcie budowy. W  przyszłym  roku  
p la n u je m y  wybudow anie ścieżki od  skrzy
żow an ia  z ul. Powstańców W ielkopolskich  
do ul. Folwarcznej - Szkol)’ Podstawowej n r  
3 w  Jarocin ie . N a to m am y zabezpieczone 
250 tys. z l i  oczekujemy tożsamych środków  
z G D D K iA  - ko n tyn u u je  zastępca b u rm i
strza.

W  je g o  ocen ie  koszt z a m o n to w a n ia  
la m p  u liczn ych  w y n ió s łb y  w  g ran icach  50 
d o  70 tys. zt, a w  budżecie  g m in y  nie m a 
ta k ic h  ś rodków . - N a dzień dzisie jszy n ie  
widzę m ożliw ości wydłużenia l in i i  oświetle
n ia  do tych n ieruchom ości. Trochę trudno  
wyobrazić m i sobie realizację tego zadania, 
je ś l i  będziemy budow ać ciąg  pieszo-jezdny - 
p rzyzna je  K ostka .

B u d o w a  k a n a liz a c ji na  w s p o m n ia 
nym  fragm encie  u l. W roc ław sk ie j je s t u ję ta  
w  p lan ie  in w estycy jnym  P rzeds ięb io rs tw a  
W o d o c ią g ó w  i K a n a liz a c ji w  Ja roc in ie . - 
W  pierw szej kolejności sieć będzie wykonana  
na ulicach: Wybudowana, Jęczmienna, Żytnia, 

Owsiana, S iedlem ińska, a na samym  końcu  
na tym odcinku - wyjaśnia M arek Karo lczak, 
prezes P W iK -u . (era)

LIST

Szanowna Redakcjo!

Nawiązując do artykułu „Chcą od burm i
strza pól m iliona na dojazdy do pracy” , który 
ukazał się w  Gazecie Jarocińskiej, chcielibyśmy 
sprostować kilka faktów w  nim  zawartych.

Opisana jest tu historia naszych dojazdów 
do fabryki Bridgestone w  Poznaniu, początko
wo z przewoźnikiem z Dobrzycy, a następnie 
z panem M ariuszem  Kurzawą, na koniec 
z JLA. To, co zostało opisane w  gazecie, nie 
do końca pokrywa się z rzeczywistością. Auto
bus pana Mariusza był wysłużony, wcześniej 
kursował na stałych trasach w  okolicach Zako
panego. Nasze codzienne przejazdy do pracy 
odbywały się w  dużo mniej kom fortowych 
warunkach niż te, które obiecał wcześniej pan 
Kurzawa. Autobus był dość ciasny i m ia ł nie
sprawne ogrzewanie. Właśnie z tej przyczyny 
w okresie jesienno-zimowym zainstalowane 
zostały dodatkowe nagrzewnice, by było nam 
ciepło. Odtwarzacz D VD , 20 calowy telewi
zor i lodówka w  artykule wymienione są jako 
udogodnienia zainstalowane w  autobusie na 
życzenie pasażerów. Jednak prawda jest nieco 
inna. Pan Mariusz przedstawiając nam swoją 
ofertę dotyczącą świadczenia usługi dotyczącej 
przewozu pracowników zagwarantował nam 
to wszystko (gwarantował on również sprzedaż 
napojów w  środku transportu, o czym nie było 
wspomniane w tekście). Dlatego nabywał te 
rzeczy i systematycznie wypełn ia ł warunki 
zawarte w  ofercie.

Po pewnym czasie wysłużony autobus 
coraz częściej zaczął się psuć. Łam ały  się 
również fotele, które po pospawaniu m onto
wano z powrotem w  pojeździe. W  tym okresie

pojawiły się pierwsze podwyżki argumento
wane faktami, że cukier podrożał, części do 
autobusu nie kupuje z tzw. „szro tu ” , tylko 
nowe, spawacz dużo kasuje za spawanie foteli.

M nie j więcej w  tym samym czasie dwie 
osoby spośród nas bez konsultacji z resztą 
pracowników zaczęły prowadzić negocjacje 
z JLA. Skusiła je indywidualna oferta tylko dla 
nich dwóch w  postaci 50 % zniżki na opłaty 
za przejazdy do pracy (po pewnym czasie 
wyszło to  przypadkowo na jaw ). W ykorzy
stały one moment, w  którym coraz bardziej 
byliśmy sfrustrowani usługami świadczonymi 
przez pana Kurzawę i przedstawiły możliwość 
zmiany przewoźnika.

Oferta J LA  wyglądała bardzo atrakcyjnie 
i kusząco. Proponowano nam wygodny i no
woczesny autobus, który ledwo co wyjechał 
z fabryki, D VD , internet w ifi oraz gwarancję 
jakości usług. Po pewnym czasie okazało się, 
że autobus, k tó rym  jeździliśm y, n igdy nie 
powinien wyjechać na trasę Jarocin - Poznań 
- Jarocin. Projekt, dzięki któremu uzyskano 
pieniądze na zakup tego autobusu zakładał, 
że będzie on kursował tylko na terenie gminy 
Jarocin. To właśnie był moment, od którego 
korzystanie z usług JLA  przestało być różowe.

Zaczęły się regularne spotkania z przed
stawicielam i firmy, ja k  i w ładzam i miasta. 
Dotyczyły one podwyżek cen. W  dniu podpi
sywania umowy z miejską spółką cena biletu 
wynosiła 280 zl, a w  efekcie końcowym doszła 
do 340 zł. W  rozmowach tych ciągle słysze
liśmy, że przynosimy straty firm ie. Dlatego 
zrezygnowaliśmy z zabierania pracowników 
z okolicznych wiosek, a autobus zaczął star
tować z Jarocina, co spowodowało skrócenie

miesięcznie trasy o  około 1000 km. W  dniu 
02.04.2012 otrzymaliśmy aneksy do umowy, 
w  którym  poinform owano nas, że cena biletu 
ulega zmniejszeniu na 330 zł, obowiązuje ona 
do dnia dzisiejszego. W  chw ili obecnej jest to 
dla nas zaskakujące, że linia, którą jeździ 130 
ludzi płacących regularnie po 330 zł na miesiąc 
przynosi spółce 500 tys. z ł straty. Z  wypowie
dzi pana Łakomego możemy wnioskować, że 
od samego początku wiedział on, iż umowa 
z nami nie będzie opłacalna dla tej spółki. Jak 
to jest, że m im o tych strat, jakie generowały 
nasze dojazdy do pracy JLA  zdecydowały, że 
obniżą nam cenę biletu o 10 zt?

Podsumowując wszystko: gdyby J U \  były 
uczciwe i podchodziły do konkurencji na zdro
wych zasadach, pewnie do dzisiaj jeździlibyśmy 
z p. Mariuszem Kurzawą, z którym byśmy się 
dogadali i w dalszym ciągu korzystali z jego 
usług. Niestety, skuszeni ofertą giganta przewo
zowego z terenu Jarocina, z dniem 1 stycznia 
2014 roku wielu z nas, którzy nie posiadają 
własnych pojazdów, będzie zmuszonych szu
kać innego transportu do pracy.

Chcielibyśmy zaznaczyć, że osoba, któ
ra wypowiadała się w  naszym imieniu nigdy 
nie została wytypowana przez nas jako nasz 
reprezentant. Wypowiedzi tego Pana nic były 
z nikim z nas uzgadniane. Działo się to bez 
wiedzy reszty pracowników.

Jarocin to miasto brzm i! Ale czy te brzmie
nia zawsze są czyste? Niech każdy odpowie 
sobie sam na to pytanie.

Z poważaniem pracownicy 
firm y Bridgestone w Poznaniu, 

których dotyczy wspomniany artykuł.
(nazw iska 18  p racow n ików  

do  w iadom ośc i redakcji)

> 65  KILOMETRÓW Z JAROCINA DO 

BRIDGESTONE'A?

Fikcyjna odległość  
na b ilecie  .

Po o p u b lik o w a n iu  
a r ty k u łu  o  d o ja zd a ch  
do  poznańsk ie j fa b ryk i 
B ridgestone ’a, odebra 
liś m y  w ie le  te le fo n ó w  
od  p racow n ików . T łu 
m aczyli, że by liby  g łup i, 
nie korzysta jąc z  kuszą
cej o fe rty  Ja roc ińsk ich  
L in i i  A u to b u s o w y c h  
i w cale n ie  chcą, żeby
reszta m ieszkańców  f i 

O D P O W IE D Z

Dzięki lis tow i przysłanem u przez pra 
cow ników  poznajem y nowe fakty. Uderza 
m nie zwłaszcza to, że dw óch pracowników  
Bridgestone’a, którzy niby wspaniałomyślnie 
za łatw ili kolegom podróżowanie w  kom for
towych warunkach, tak naprawdę kierowało 
się n isk im i pobudkam i i w  zam ian za pozy

skanie g rupy k lien tów  d la  JL A . przez d ług i 
czas jeźdz ili za pó ldarm o. N ie w iedziałem  
o  tym , gdy pisałem  tekst.

Na całym zamieszaniu skorzystał jeszcze 
kierowca „em ek", k tó ry dostał podwyżkę za 
pom oc w  skaperow aniu  dojeżdżających. 
G ratu lu ję  wszystkim  trzem panom  zarad

ności i cieszę się, że p ro fity  czerpali ty lko  
przez pewien czas. N a jp ie rw  dw óm  „zała- 
tw iaczom ” podyktow ano  no rm a lną  cenę 
za bilet, a potem, podczas zebrania w  JL A , 
oberwało się panu kierowcy. C hociaż tyle.

PIOTR IGNASIAK

nansow ała  im  do jazdy  
d o  m ie jsca  z a tru d n ie 
nia.

K ilk u  p racow n ików  
z w ró c iło  nam  uwagę, 
że na b ile tach w ydaw a
nych  im  p rzez  spó łkę 
w idn ie je  od leg łość - 65 
km , podczas gdy z za
je z d n i d o  fa b ry k i je s t 
ok. 80 km .
- Więc te s tra ty  m ogą  
w yn o s ić  naw e t w ięce j 
n iż  p ó l m ilio n a , bo te 
k ilo m e try  zn ika ją  - p o 
de jrzew a je d n a  z osób, 
k tó ra  się z na m i skon
tak tow a ła .

Z a p y ta liś m y  o  to  
w  Ja roc ińsk ich  L in ia ch  
Autobusow ych. W edług 
Paw ła Łakom ego , ża d 
ne k ilom etry nie znikają.
- Podana ilo ść  k ilom e
trów  na bilecie je s t tylko  
szacunkową w ie lkością  
od  g ran icy  Jaroc ina  do

mrn
VMifl
od Ol Maj 
do 31 Maj
^DOKUMENT.
F4M1IP

nnsitczrt

2 0 1 3 . . tf«
2013.. un 

OSOBISTYM

kK. OWb.1 
IM' JAROCIN B POZI

Mu.' POZNAM B 
JAROCIN B

M. ałOMiwlouB I JJO.M I
Of. I 3a.W Fil! I a.Ht 24.-H

CENA 330 .00

gran icy  Poznania - t łu 
m aczy  d y re k to r  te c h 
n iczn y . Ja k  w y ja ś n ia , 
każda lin ia  a u to b u s o 
wa, na k tó re j sprzeda
w ane  są b ile ty , m u s i 
zo s ta ć  p rze d  je j u ru 
ch o m ie n ie m  w p ro w a 
d zo n a  d o  specja lnego 
program u. - Nie m a zna
czenia, co się wpisze do  
te j ru b ry k i „od leg łość”, 
to  może być nawet f i k 
cyjna liczba. Rzeczywista 
ilość k ilom etrów  podana  

je s t  w  karcie drogowej - 
w yjaśn ia  Łakom y. Jako 
po tw ie rdzen ie  przesyła 
tabelkę z łączną  liczbą  
k ilo m e tró w  prze jecha
nych w  poszczególnych 
m iesiącach z  Ja roc ina  
d o  B ridgestone ’a. W y 
nika z niej, że trasa liczy 
86 km  w  je d n ą  stronę.

(ig i)

http://www.jarocinska.pl
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3 PLACE ZABAW ► w  Radlinie, Stefanowie oraz W itaszyczkach znalazły się w  projekcie budżetu 
na 2 0 1 4  rok. Na każdy gm ina zamierza zabezpieczyć zaledw ie 8 ,5  tys. zt. - Z / o ż y l iś m y  w n io s k i  

o  d o f in a n s o w a n ie  d o  P r o g r a m u  R o z w o ju  O b s z a r ó w  W ie js k i c h  w r a m a c h  tz w .  „ M a ł y c h  P r o je k t ó w ” . 
S ą  r o z p a t r y w a n e  p r z e z  L G D  L id e r  Z ie lo n e j  W ie lk o p o ls k i  i  p r z e w id u je  s ię  o t r z y m a n ie  w s p a r c ia  

w  w y s o k o ś c i  2 5  ty s .  z l  n a  k a ż d y  z  p la c ó w  z a b a w  -  tłum aczy Mikołaj Kostka, I z-ca burmistrza Jarocina. 
-  W  z w ią z k u  z  t y m  p la n u je m y  r e a l i z a c ję  p o s z c z e g ó ln y c h  p la c ó w  o  w a r t o ś c i  k o s z to r y s o w e j  o k .  3 3  

ty s .  z ło t y c h  k a ż d y .  W  przypadku nieotrzym ania pieniędzy z zewnątrz burm istrz ma zaproponować 
radnym nowe źródła sfinansowania. (nba)

„ J a  tylko siedzę tutaj chwilowo 
i organizuję pracę radnych. ”

JANUSZ JANIC K I, 
przewodniczący rady gminy 
w  Nowym  Mieście (podczas sesji)

IN F O R M A C J E

ŻERKÓW  > NA TERENIE GMINY POWSTANĄ WIEŻE WIERTNICZE

Gaz leci do sieci, a co my z tego będziemy mieli?
P ięć w ie ż  w ie r tn ic z y c h  g a zu  

z ie m n e g o  p o b u d o w a n y c h  z o s ta 
nie na terenie g m in y  Ż erków  w  o b 

rębach : K o m o rz e  P rzybys iaw sk ie , 
Paruchów , Pogorzelica  - Szczonów, 
A n to n in  - P rzybyslaw  o raz K re tków  
- Ż e rn ik i.

W  zw iązku z tym  gm ina  na w n io 
sek inw esto ra  - P G N iG  S.A. z Z ie 
lone j G ó ry  o raz F X  E nergy P o land  
Sp. z o .o . z W arszaw y, p rzys tą p iła  
do  z m ia n y  s tu d iu m  u w a ru n ko w a ń  
i k ie runków  zagospodarow ania  prze
s trzennego . W  czasie pos ie d zen ia  
po łączonych  ko m is ji rad y  m ie jsk ie j, 
na k tó ry m  ra d n i m ie li p rzeg łosow ać 
uchw ałę  w  spraw ie p rzystąp ien ia  do  
sporządzenia zm ian, Janusz Szóstek 
z w ró c ił uwagę, że p rzed  p la n o w a 
ną  inw estyc ją  w ykonaw ca n ie  p rze 
p ro w a d z ił k o n s u lta c ji spo łecznych  
z m ieszkańcam i. - C a la  inwestycja  

je s t prow adzona z tam te j strony  (po  
d rug ie j s tron ie  rzeki P rosny - p rzyp . 
red.), w gm inie  Pyzdry. Tam stoją dwie 
wieże. 1 teraz od  razu się p lanu je , że 
przejdą z te j strony i  tu  będą ustaw iać  
te wieże. N ie  było żadnych konsu lta 
c ji społecznych, żadnych dyskusji. To 
wszystko idzie za szybko. Przyjechała od  
nich ja k a ś  p a n i i  us ta liła : tu  m usi być 
wieża, tu  będzie droga, tu  będą k ła d li 
płyty. A  nasz in teres społeczny m usi 
być wzięty p o d  uwagę. Bo zm ien im y  
stud ium  zagospodarowania, w jadą na  
te nasze g run ty  i  powiedzą: to  wszystko 
było uzgodnione, takie są plany. P on ie
których drogach nie mogą się przecież 
poruszać, bo to są nowe d rog i i  takie  
pojazdy 40- czy 50-tonowe nie mogą tak  
wjechać. Nasz interes trzeba zabezpie
czyć- ape low a ł radny  Szóstek. - Była  

staw iana wieża z tam te j strony na tere
nie Olszy (gm ina Pyzdry - przyp. red.). 
Jechały cztery czy p ię ć  pojazdów, które  
przewoziły tę wieże. Wjechały do Chwa- 
łowa. Wszystkie przez całą wioskę prze
jechały z tym tonażem. Możecie państwo 
zobaczyć, ja k  ta  droga gm inna  wyglą

da p o  p rze jechan iu  ca łe j te j defilady  
- doda ł.

Te z ło ża  są  

w  w ię k szo śc i p o  

n a sze j s tron ie . G az  
leci d o  sieci. M a ją  

p ra w d o p o d o b n ie  

u s ta w ić  p ię ć  tych  
w ież w iertn iczych . 
D la tego  j e s t  p o ra , 

że b y  za p y ta ć  co m y  

z  tego  b ę d z ie m y  

m ieć .

- P raw o  obow iązu je  w szystkich
- i  tych silniejszych, i  tych słabszych
- s tw ie rd z i ł  b u rm is t r z  Jacek  Ję- 
d ra szczyk . - Jeże li te p rognozy  by 
się spraw dziły, to  m am y wpływy do 
budżetu z ty tu łu  tych wież, k tó rych  
w artość jest wysoka - a rgum en tow a ł. 
O b o w ią zu ją cy  po d a te k  od  b u d o w li 
w ynos i 2% ich  w a rtośc i. - Oczywiście 
za wszelką cenę n ie  będziemy z n im i 
szli na ustępstwa i pewne uzgodnie
n ia  będą poczynione, żeby tych s tra t 
i  zniszczeń było ja k  na jm nie j. Jednak  
z d rug ie j strony n ie  jesteśm y  w  stanie  
do zbyt w ie lu  rzeczy ich  zobow iązać
- t łu m a c z y ł Jędraszczyk. Jego z d a 
n ie m  z a n im  d o jd z ie  d o  re a liz a c ji 
p la n ó w  i budow y' w ież w ie rtn iczych , 
ra d n i m ogą  spotkać się z w yko n a w 
cą i u zg o d n ić  na jw ażn ie jsze rzeczy.
- Myślę, że nie będzie tak ie j opcji, że 
o n i będą u n ik a li kon tak tu  z nam i, bo 
to  nasz wspólny interes. Chciałbym , 
żeby p rzys tąp ien ie  do  zm ian  w  s tu 
d ium  zostało przez państw a przyjęte. 
Ze swej s trony dek la ru ję , że na n a 
stępne nasze spotkanie mogę tych p a 
nów ściągnąć i  wtedy możemy sobie te

Pięć w ież w iertniczych gazu ziem nego m a zostać pobudow anych na te ren ie  
gm iny Żerków. Do te j pory stoją one ty lko  na te ren ie  sąsiedniej gm iny Pyzdry

w a run k i brzegowe om ów ić - zapew n ił 
b u rm is trz .

R adny Benedykt B oc ian  zw ró c ił 
uwagę, że p rzys tą p ie n ie  d o  z m ia n  
w  s tu d iu m  uw arunkow ań  nie ozna
cza p rz y ję c ia  tego  s tu d iu m . - N ie  
sądzę, żeby inwestor, na koszt k tóre
go przeprowadzone będą te zm iany, 
sam sobie rzuca ł k łody p o d  nogi i  nie 
przystąp ił do negocjacji z n a m i - p o d 
k reś lił radny  z Raszew. Podobnego 
zdan ia  b y ł sekretarz g m in y  M ic h a ł 
S urm a. - O pracowanie zm ian może 
trw a ć  różnie, n ie raz nawet do roku. 
To odbywa się na koszt tego inwestora  
i  m nie się wydaje, że w  tym czasie na j
lepiej z n im  rozmawiać, bo je m u  będzie 
zależało, żeby p rzy jąć  nasze w arunki, 
bo z ko le i będą chcieli, żeby państwo  
to stud ium  przegłosowali - w y jaśn ia ł 
Surm a.

W  czasie dyskusji Janusz Szóstek 
przypom nia ł też, że radn i w ie lokrotn ie 
s ta ra li się w ynegocjow ać m ożliw ość 
korzystania przez m ieszkańców gm iny 
Żerków z gazu ziemnego. - Okazuje się, 

że gazu, k tó ry  płynie, nawet nie trzeba 
oczyszczać, bo on tak energetyczny i  czy
sty leci do sieci. Dlatego chcielibyśmy, 
żeby te „do ły " z tego skorzystały - stw ier
d z ił Szóstek. - Teraz m oim  zdaniem  

je s t okazja, żeby o tym rozmawiać. Te 
złoża są w  większości po  naszej stronie. 
Gaz leci do sieci. M a ją  prawdopodob
nie ustawić p ięć tych wież wiertniczych. 
Dlatego je s t pora, żeby zapytać, co my 
z tego będziemy m ieć - d o d a ł radny  
z Żem ik .

Z d a n ie m  Jacka  Ję d ra szczyka  
ro z m o w y  na  ten te m a t są m o ż l i
we. - M usie libyśm y je d n a k  wstępnie  
chociaż wiedzieć, k to  będzie za in te 
resow any i  będzie się c h c ia l do  te j 
sieci przyłączyć. Bez ta k ie j in fo rm a 
cji, czy to  się op łac i wykonawcy, czy 
nie, n ik t  n ie  będzie tu  inw e s to w a ł 
- s tw ie rdz ił b u rm is trz .

A N N A  K O N IEC ZN A
a.kon ieczna@ jaroc inska .p l

PRAWNIK
R A D Z I

B oję się, że o d z ie d z ic zę  d łu g i m o ich  ro d z ic ó w
M oja  M am a  je s t  nieuleczalnie chora. N iedaw no okazało się, że nie m a ju ż  dla niej szans na wyzdrowienie. Bardzo długo w alczyliśm y o to, 
aby j ą  uratować, a to wiązało się  z kosztam i. Każdy z nas pożyczał p ieniądze o d  kogo m ógł, je d n a k  największy kredyt wzięli rodzice, m usieli 
nawet zabezpieczyć go hipoteką. N iedaw no Tatazm arl, boim y się, że wtedy, kiedy M a m y zabraknie, m y w ra z z d o m e m  (który je s t  j e j  w łasno
ścią) dostaniem y też ten duży’ kredyt do spłaty. Ledw o dajem y radę oddaw ać to, co sa m i pożyczaliśm y. C z y  m ożna ja k o ś  un ikną ć tej sytuacji?

M AGDALENA
W IE L IŃ S K A

- praw nik w  Kancelarii 
Prawnej DPPF 
w Jarocinie,
Al. Niepodległości 17. 
Świadczy usługi prawne 

dla osób prywatnych 
oraz firm  i insty tuc ji, 
m .in . dla jarocińskiego 
Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie.

Dobrze, że rozważają Państwo tę 
sytuację odpowiednio wcześnie, kiedy 
jest jeszcze czas i nie trzeba w  po
śpiechu podejm ować jak ichko lw iek 
decyzji. W arto zw rócić tu ta j uwagę 
na instytucję zrzeczenia się dziedzi
czenia. Jest to jedyna czynność, którą 
mogą Państwo wykonać jeszcze przed 
śm iercią spadkodawcy, aby uchronić 
się przed spadkiem z długami. Czyn
ność taką można jednak wykonać tylko 
u notariusza, a to może w iązać się 
ze znacznym i kosztam i. Po śm ierci

spadkodawcy są m ożliwe inne roz
w iązania. Odrzucenie spadku może 
nastąpić wtedy, kiedy spadkobierca 
de fin ityw n ie  zrezygnuje z przyjęcia 
spadku. O św iadczenie o tym  musi 
zostać złożone w  ciągu 6  miesięcy od 
dnia, w którym  spadkodawca dow ie
dział się o tym , że jest powołany do 
spadku. Jest on traktowany wtedy tak, 
jakby nie dożył otwarcia spadku (za
zwyczaj jest to moment równoznaczny 
ze śm iercią spadkodawcy). Jeśli ma 
dzieci, spadek przechodzi na nie.

Spadkobierca musi złożyć oświad
czenie także w  przypadku, kiedy ma 
nastąpić przyjęcie spadku z dobro
dzie jstwem  inwentarza. Oznacza to 
dokładnie to, że jeśli w  skład spadku 
wchodzą długi, to spadkobierca jest 
za nie odpowiedzialny tylko do kwoty, 
która jest równoznaczna z wartością 
otrzymanego spadku. W  przypadku 
braku jakiegokolw iek ośw iadczenia, 
przyjmuje się, że spadek został przy
ję ty  wprost, czyli bez żadnych ogra
niczeń. W  tej sytuacji, jeśli długi będą

znacznie przewyższały wartość spadku, 
spadkobierca i tak będzie zobowiązany 
do ich spłacenia w  całości. W  takiej 
sytuacji, w  jakie j Państwo się zna j
dują, należy m ieć też na uwadze to, 
że w  przypadku działu spadku, od
pow iedzialność za długi rozłoży się 
proporcjonaln ie do sposobu, w  jaki 
podzielicie tę nieruchomość. Może jest 
osoba, która byłaby w  stanie spłacić 
kredyt, a w tedy jej mógłby przypaść 
cały spadek.

TELEFO N IC ZN Y DYŻUR dla czytelników Gazety Jarocińskiej pełni w każdą środę w  godzinach od 1 5 .0 0  do 1 7 .0 0  pod num erem  telefonu 5 0 1 /1 8 5 -8 5 1

http://www.jarocinska.pl
mailto:a.konieczna@jarocinska.pl
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► POWIAT CHCE PRZEKAZAĆ SZPITALOWI DZIAŁKĘ, NA KTÓREJ ZNAJDUJE SIĘ KWIACIARNIA RÓŻA

Przyzwoici radni nie powinni robić tego numeru
1 S z p ita l ch ce , a b y  p o w ia t  p rz e k a z a ł m u  dz ia łkę , n a  k tó re j s to i k w ia c ia rn ia  „ R ó ż a ” . N ie ru c h o m o ś ć  s ą s ia d u je  z ta k  zw a n y m  „ b e lw ed e rk ie m ”, 
g d z ie  o b e c n ie  z n a jd u je  się  a d m in is t r a c ja  s z p ita la . P la c ó w k a  z a m ie r z a  s p rz e d a ć  b u d y n e k . Ż e b y  je d n a k  p o d n ie ś ć  je g o  a tra k c y jn o ś ć , c h c e  

p rz y łą c z y ć  d z ia łk ę  p o w ia tu  i z b y ć  w sz y s tk o  ra z e m .

'77* ' "

Zarząd p o w ia t ja ro c iń sk ie g o  w  m aju  2010 
roku  p o d p isa ł z Barbarą i W ojciechem  
Paulam i ko le jną  um ow ę  dz ie rżaw y dz ia łk i 
p rzy u l. Szp ita lne j na czas n ieokreś lony

240 m 2 p o w ie rzch n i ma dz ia łka , na 
k tó re j fu n kc jo n u je  k w ia c ia rn ia  „R óża" 
91 tys . zł w yn o s i oszacow ana w a rtość  
te j dz ia łk i

Istniejąca od praw ie 18 la t kw iaciarnia „Róża" m oże n iebaw em  zniknąć z krajobrazu m iasta Fot. Anna Konieczna

mWi' “ty* ___
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G ru n t  je s t  je d n a k  o d  p ra w ie  
18 la t dzierżaw iony przez p iyw atnych 
p rzedsięb io rców  z Ja roc ina  Barbarę 
i W o jc iecha  P au lów , k tó rz y  p o s ta 
w il i  na n im  kw ia c ia rn ię . - Państwo 
Paulow ie ju ż  ja k iś  czas tem u zosta
l i  p o in fo rm o w a n i o tym , że dz ia łka  
m a być sprzedana na rynku  otwartym  
i  że nie będą m ie li p raw a  p ie rw okupu  
- po in fo rm ow a ł radnych z kom is ji b u 
dżetu Przem ysław M usie lak , e ta tow y 
członek zarządu  p ow ia tu .

Część radnych, słysząc p ro p o zy 
cję zarządu p o w ia tu  o  zbyc iu  n ie ru 
chom ości, b ro n iła  interesu przedsię
b io rców . -J a  chcialbym przypomnieć, 
że w  tym roku podejmowaliśmy uchwalę 
o wydzierżawieniu tego terenu - s tw ier
d z i! Bogdan Bednarek. - Juk wy (za 
rząd  p o w ia tu  i ra d n i k lu b u  „D z ie 
s ię c iu ”  - p rzyp . red .) tym  ludziom , 
któ rym  to wydzierżawiliście, spojrzycie 
w oczy? - pyta ł radny. - Panie Musielak, 
p a n  się śm ie je? Pan żyje z budżetu. 
Co m iesiąc dostaje p a n  pensję. C i lu 
dzie muszą ciężko pracować. Wstawał

pan  kiedyś o czwartej rano, ja d ą c  po  
kwiaty, żeby móc je  potem  sprzedawać 
k lie n to m ? - ape low a ł zdenerw ow any 
Bednarek. - N ikogo n ie  lekceważę - 
zapew n ia ł M us ie lak . - Jednak z n ie
których zdań, które państwo wypowia
dacie, niestety nerwy puszczają i  stąd  
te zachowania, za które  przepraszam
- doda ł.

W  ocenie W alentego K w aśn iew 
sk iego  za rzą d  p o w ia tu , p rz y g o to 
w u ją c  p ro je k t u c h w a ły  w  sp raw ie  
p rzekazan ie  d z ia tk i s z p ita lo w i, po  
raz  k o le jn y  o k a z a ł się d o w c ip n y .
- Z a rząd  raz p o  raz wrzuca nam  taką  
uchwałę, bo to jest nie pierwsza uchwa
la  dowcipna na badanie przyzwoitości 
radnych. 1 ośw iadczam  je d n ą  rzecz
- żaden p rzyzw o ity  rad n y  n ie  może 
zagłosować za tą uchwałą - podpow ia 
d a ł K w aśn iew sk i. - N ie  pow inn iśm y  
ro b ić  tego num eru, bo to  z gó ry  wy
gląda, że coś je s t n ie  w  porządku. N ie  
wiem, co. Może n ie  możemy za ła tw ić  
ja k ie jś  spraw y bezpośrednio, bo n ie  
przejdzie na radzie, w zw iązku z tym

szukamy obejścia. Dlatego zastanówcie 
się, co robicie  - przestrzegał by ły  w ó jt 
K o tlin a .

(...) to  z  g ó ry  

w ygląda. ż e  c o ś  j e s t  

n ie  w  p o r z ą d k u . N ie  

w iem , co. M o że  n ie  

m o ż e m y  za ła tw ić  

j a k ie jś  sp ra w y  

b ezp o śred n io , bo  n ie  

p rze jd z ie  n a  radzie , 

w  zw ią zk u  z  tym  

s z u k a m y  obejścia .

C h c ia ł też w iedzieć, co  się s ta
nie, jeś li w łaścic ie l kw iac ia rn i wniesie 
sprawę do  sądu. - K toś w yraził zgodę 
na  wybudowanie k w ia c ia rn i i  zapa
m ięta jcie  sobie - obojętnie k to  to  był,

czy naczelnik Robakowski, czy k toko l
wiek inny - nieważne. Jest coś takiego 
ja k  ciągłość władzy i  niestety, m usim y  
respektować to, co ktoś zdecydował. 
Dlatego zastanówcie się dobrze, ja k i  
to  przyniesie społeczny oddźwięk. Ja 
jes tem  na 100 p rocen t przekonany, 
że dz ia łka  m a osobny numer, osobną 
księgę wieczystą i  będzie przedm iotem  
handlu - s tw ie rdz ił Kw aśn iew ski.

A tm osfe rę  na sali p ró b o w a ł s tu 
dz ić  p rze w odn iczący  ko m is ji Jerzy 
W olsk i. - Spokojnie panowie. Ja rozu
miem, że propozycja zarządu je s t taka, 
że, aby wzbogacić tę działkę, na które j 
je s t „be łw ederek" i  pom óc szpitalowi, 
pow iat przekaże zbędny m ajątek - bo ta 
nasza działka z kolei bez „belwederku ”, 
też je s t m nie j warta. To m oim  zdaniem  
je s t to  fo rm a  pomocy szpita low i - a r
gum en tow a ł W olski.

Członkow ie korpisji budżetu więk
szością g łosów  zaakceptowali p ro p o 
zycję przekazania g ru n tu  szp ita low i. 
Przeciwko byli: W alenty Kwaśniewski, 
M a r ia n  M a tk o w s k i, Z y g m u n t M e -

isnerow ski i Bogdan Bednarek. 
B arba ra  Paul, w spó łw łaścic ie lka

kw iacia rn i „R óża”  nie kryje zaskocze
n ia, k iedy in fo rm u je m y  ją  o  p lanach 
sprzedaży d z ie rża w ion e j przez n ią  
dz ia łk i. - N ic  nie wiedziałam. N ik t ze 
starostwa ze m ną o tym nie rozm aw ia ł 
i  o niczym nas nie inform owali - zapew
nia. K ilka  godzin  po naszej rozm ow ie 
pow ia d a m ia  nas, że w łaśn ie  dosta ła  
p ism o ze starostwa. - D opiero teraz 
(27 lis topada, a posiedzenie kom is ji, 
na k tó re j P rzem ysław  M us ie la k  za
pew n ia ł, że dzierżaw ca zosta ł p o in 
form ow any o  planach w ładz pow iatu, 
o d b y ło  się dzień wcześniej - przyp. 
red .) dostaliśm y p ism o, że przekażą  
ten teren szpita low i i  będzie można to 
ku p ić -  in fo rm u je  Barbara Paul. Przy- 
znaje jednak, że w ystaw ien ie  d z ia łk i 
razem  z są s iadu jącym  „b e lw e d e r
k iem ”  zm ienia sytuację. -N iew iem , co 
zrobimy - przyznaje współw łaścicie lka 
kw iac ia rn i.

A N N A  KO NIEC ZNA

Temat w ró c ił dwa dn i póź
niej na czwartkowej sesji rady 
p o w ia tu , na k tó rą  p rz y s z li 
Barbara i W ojciech Paulowie. 
- W  ogóle m nie nie po in form o
wano. Dzierżawię to 18 lat. W tej 
kw iaciarni pracuje cała moja ro
dzina - mąż, córka i ja . M y zb li
żamy się do sześćdziesiątki i  zo
staniemy teraz bez pracy. M am y  
iść na bruk ? Znacie nas państwo, 
od 30 la t prowadzim y kw iaciar
nię w Jarocinie. N iektórzy z was 
się dziw ili, że tu przyszliśmy. Ale  
ja k  wczoraj dostaliśmy pism o ze 
starostwa, to co m ieliśmy zrobić, 
gdzie pójść? - pyta ła , p łacząc 
Barbara  Paul. Po ch w ili d o 
da ła : - Ja jestem  chętna kup ić  
tę działkę. Jeśli starostwo p o 
trzebuje pieniędzy, to ja  jestem  
gotowa zapłacić i  wtedy można to 
przekazać szpitalowi - zapropo
nowała. - Tam ju ż  jes t klient na

Na miejscu Paulów 
każdemu dałbym po pysku

Emocjonalne w ystąp ien ie Barbary Paul w  czasie sesji doprow adziło  kobietę  
do łez

to - w trąc ił radny Andrze j 
D w orzyński.

Radny Bogdan Bedna
rek zw róc ił się do Paulów.
- Przede wszystkim  w im ie
n iu  swoim, ja k o  przedsię
b io rcy , ba rdzo  p a ń s tw a  
przepraszam  za tak ie  za
chowanie niektórych z nas
- pow iedzia ł. Dale j m ów ił 
w  s tronę  rad n ych  k lu b u  
„D z ie s ię c iu ” . - Nie dość, 
Że rob ic ie  z nas, radnych  
opozycji, wariatów, to rob i
cie wariatów z urzędników, 
k tó rym  n a jp ie rw  każecie  
wydzierżaw iać tę działkę, 

potem mówicie, że umowę 
trzeba zerwać, a budynek 
kw iaciarn i można w każdej 
chw ili zburzyć, bo je s t niele

galny. Po pierwsze państwo 
Paulowie mają wszystkie po 
zwolenia na budowę tego

obiektu, a po  drugie, gdyby 
nawet nie m ieli, to państwo 
wiedząc, że w centrum Jaro
cina stoi samowola budow
lana, przez tyle la t to tolero
waliście? - pytał Bednarek.
- Jak  wy możecie spojrzeć 
w lustro. To je s t tragedia  
ludzka. Gdzie m acie god
ność? Ja na miejscu pań
stwa Paidów każdemu z was 
z osobna dałbym po  pysku
- g rzm ia ł przedsiębiorca.

D o  dyskusji w łączył się 
rów nież radny K a ro l M a 
tuszak. - Dyskutujemy tuta j 
o wielu sprawach, a moim  
zdaniem  p o w in n iśm y  się 
skup ić  na tym, co zrobić, 
żeby tym ludziom pomóc - 
stw ierdził. -Ja  wszystko ro 
zumiem, ale, je ś li ktoś przez 
18 la t prowadzi m ałą firm ę
- ja  sam taką mam, to jest

to ja ka ś  wartość, nie tylko 
materialna. M y czekamy na 
dużych przedsiębiorców, in 
westorów, którzy utworzyliby 
tu ta j tysiące m iejsc pracy. 
Ale możemy się nie docze
kać. A  może lepiej docenić 
i  pom óc tym  m ałym . Im  
więcej ich  będziemy m ie
l i  i  będą się rozw ija li, tym  
więcej będziemy m ie li tych 
miejsc pracy - a rgum ento
wał radny z G oliny.

Po d łu g ich  naradach 
w  p rz e rw ie  ses ji o s ta 
tecznie radn i zd ję li z p o 
rz ą d k u  o b ra d  u ch w a lę  
w  s p ra w ie  p rze ka za n ia  
szp ita low i dz ia łk i, na k tó 
rej jest kw iaciarn ia. Z lec ili 
też p rzygo tow an ie  o p in ii 
prawnej na tem at wszyst
kich m ożliwych rozw iązań 
sytuacji. (ann)

http://www.jarocinska.pl
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ŻERKÓW

Żerkow scy ra d n i chcie li w iedzieć, 

czy w yrem ontow ane sale wiejskie m ogą 
liczyć na doposażenie ze środków gminy. 
P ism o w  sprawie zakupu niezbędnego 
sprzętu  sk ie row a ło  do  rad y  m ie jskie j 
K o ło  G ospodyń W ie jskich  w  D obiesz- 
czyźnie. Sprzęt, k tó ry zakupiliśmy w  ubie
głych latach, uległ zniszczeniu ze względu 
na swój wiek i  wilgoć panującą  w  pomiesz
czeniu kuchennym. (...) D robne dochody 
ze składek członkowskich wystarczająje- 
dynie na uzupełnienie najpotrzebniejszych 
sprzętów (...) ” - napisały członkinie K G W

W ła d z e  g m in y  o d p o w ia d a ją , że 
sprzęt, k tó ry  je s t we w szystkich  salach, 
został wypracowany w łasnym  sumptem. 
- M y na to środków żadnych nie m am y  
i  z przykrością muszę powiedzieć, że się 
do tego nie dołożymy. Gdyby się tak  stało, 
otworzylibyśmy lawinę pobożnych życzeń 
i  byśmy z tego nie wyszli. Sale m ają  tak  
działać, żeby z tych imprez, które robią, 
zostało na wyposażenie - s tw ie rdz ił b u r
m is trz  Jacek Jędraszczyk. - To je s t tak  
potężny wydatek, k tó ry  poszedł na salę 
w Dobieszczyźnie (rem ont sali kosztował 
praw ie m ilio n  z ło tych  - przyp. red.), że 
ta  m iejscowość poza kanalizacją m a ju ż  
praw ie  wszystko - doda ł.

- Gm ina nie je s t od zbiorowego żywie
nia. Ja nie clicialbym się później tłumaczyć 
gdzieś tam  po sanepidach, że ktoś komuś, 
ja k ą ś  salmonellę pod rzuc ił i  jeszcze inne 
paskudztwo - a rgum e n to w a ł Jędrasz
czyk. Sugerow ał, że w yrem on tow ane  
sale nie nadają  się d o  o rgan izow an ia  
w iększych u roczystości. - M ożna tam  
przygotować ja k iś  skrom ny poczęstunek. 
Oczywiście na zasadzie takie j, że dzis ia j 

je s t ła tw ie j zam ów ić ten katering. D o ja- 
dą, zrobią, ten bigos podgrzeją, herbatę 
ugotują. 1 koniec. Można tam  rob ić wszel-

Gmina z p rzykrośc ią  

do kuchni nie dołoży

Przewodnicząca Kola gospodyń Wiejskich w  Chrzanie M aria  Wiśniewska oraz członkini G enowefa  
Andrzejczak z nieskrywaną dum ą prezentu ją w yposażenie kuchni w  sali w iejskiej. Grom adzona przez lata  
zastawa wystarcza, żeby ugościć 150 osób

kiego rodzaju zebrania, szkolenia, pokazy 
czy im prezy ku ltu ra lne . A  nie u kogoś 
w dom u, żeby m u  tam  b ło ta  nanosili. 
To je s t miejsce do tego - a rgum en tow a ł 
Jędraszczyk.

Innego zdania by ł radny Jan Barań
ski z Dobieszczyzny. - Nie zgodzę się, że 
dobrze wyposażone kuchnie nie odgrywają 
roli. Robi się wesela, komunie, osiemnast
ki. M us i być kuchnia i  wyposażenie. To są 
przecież też przychody do budżetu gm iny
- a rgum entow a ł. - Proszę zobaczyć, ja k  
sobie radzą pan ie  z Chrzana, z L u b in i 
Malej. Tam je s t koło, które działa i  kupuje 
wyposażenie - b ro n ił się burm istrz. W  su
kurs p rzyszed ł m u  radny W ojciech Raś 
z Chrzana. - Panie zawsze dbały o tę salę. 
Tak samo  w  Stęgoszy, w  L u b in i cały czas 
sukcesywnie doposażały. Naprawdę, ja k  
by pan zobaczył, ja k  je s t zrobiona chłod
n ia  w Chrzanie. K uchn ia  zadbana przez 
panie, które działa ją, które p racu ją  cięż
ko, żeby kup ić  sobie te naczynia i  garnki. 
Naprawdę należy im  się za to szacunek. 
Dlatego m usim y spraw iedliw ie podejść. 
Jeżeli byśmy k u p ili je d n e j m iejscowości, 
to ja k  by się poczuły te panie, które same 
m usiały zadbać o wszystko - podkreś lił 
Raś.

Z da n ie m  Jacka Jędraszczyka na 
stępny rok , je ś li ch o d z i o m oż liw ość  
pozyskania do tac ji na sale w iejskie, nie 
będzie ju ż  tak i łaskawy. - Bo te fu n d u 
sze ju ż  się pokończyły. D latego to, co się 
udało zrobić, to  je s t nasz w ie lk i sukces
- s tw ie rdz ił b u rm is trz . - Po to są rady  
sołeckie, Ko ła  Gospodyń Wiejskich, żeby 
się tym i sa lam i zajmować, żeby nie były 
tylko pom nik iem  burm istrza i  tej rady, że 
zostały wyremontowane i  n ic  się tam  nie 
dzieje - podsum ow a ł w ło d a rz  gm iny.

A N N A  KO NIEC ZNA

O G Ł O S Z E N I E

Po co  o d w ie d za ć  Z a k ła d  U b ezp iecze ń  S p o łe czn ych ?  To py ta n ie  zada je  so b ie  pew n ie  n ie jeden  z 15 m ilio n ó w  po lsk ich  u b e zp ie czo n ych  
w  te j in s ty tu c ji. Z U S  o d p o w ia d a : w ca le  n ie  m us ic ie  nas o d w ie d za ć , w e jd źc ie  ty lk o  do  in te rn e tu . In fo rm a c je  za w a rte  na w a szym  
in d yw id u a ln ym  e le k tro n iczn ym  ko n c ie  w  Z U S  m o g ą  m ile  za sko czyć .

Z U S  z a p r a s z a  d o  In t e r n e t u
Przeciętny polski ubezpieczony jest etatowym pracowni

kiem i przeciętnie w Zakładzie Ubezpieczeń Społecznych nie 
bywa. Do ZUS-u idzie od wielkiego dzwonu, tj. albo wtedy, gdy 
jest długotrwale chory i z zasiłku chorobowego przechodzi na 
świadczenie rehabilitacyjne, albo gdy spotyka go jakaś życiowa 
tragedia, jak śmierć bliskiej osoby. Takie podejście najczęściej 
rzutuje na to, że ten przeciętny ubezpieczony nic o ZUSie nie 
wie. Ale to, że nasz Jan Kowalski o ZUSie nic nie wie, to pół 
biedy. Gorzej, że nie wie przede wszystkim zbyt wiele o swojej 
przyszłości, a czasem nie wie nawet, czy odprowadzane są za 
niego jakiekolwiek składki ubezpieczeniowe. Kiedy się o tym 
dowie? Jeżeli nie zmieni swojego podejścia to zapewne w oko
licy własnej emerytury, albo -  co gorsza -  gdy uda się do lekarza 
i nagle okaże się, że nie ma potwierdzonego prawa do ubezpie
czenia zdrowotnego. To pierwszy sygnał, że coś jest nie tak. 
Chyba że Jan Kowalski...

Założy konto w pierwszym polskim e-urzędzie.
Tak, to może dla wielu informacja z tych niespodziewanych: 

pierwszy polski e-urząd uruchomił właśnie Zakład Ubezpieczeń 
Społecznych i jest to Platforma Usług Elektronicznych. Dziś wy
starczy złożyć tylko jedną wizytę w ZUSie, pierwszy i być może 
ostatni raz. Potem z urzędem możemy rozmawiać już tylko i wy
łącznie drogą elektroniczną i możemy to robić w nocy o północy, 
zza biurka w domu, lub np. podróżując pociągiem. Ale Platforma 
Usług Elektronicznych to nie tylko możliwość elektronicznego 
kontaktu z ZUS. To coś o wiele więcej.

Login, hasło i witaj e-ZUSie
Swój własny profil na Platformie Usług Elektronicznych moż

na zarejestrować na dwa sposoby, albo za pomocą profilu zaufa
nego ePUAP, czyli takiego „rządowego” podpisu elektronicznego, 
albo tzw. profilem niezaufanym PUE. W celu skorzystania ze 
wszystkich możliwości jakie daje nam Platforma Usług Elektro
nicznych najlepiej zarejestrować się profilem ePUAP, który reje
strujemy na stronie internetowej epuap.gov.pl. Po tej rejestracji
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Dane o ubezpieczeniu zdrowotnym Kapitał początkowy B
•  Proca w  szczególnych warunkach Kwota kapitału początkowego ustalona decyzją: 7 933,64 PIW

®  Informacje o stanie konta Data decyzji:

Typ decyzji:
Numer sprawy:

2004-07-21
decyzja o ustaleniu kapitału początkowego

KPU 1000022645161-2003
i-t 2aśwladaen»a lekarskie

Kalkulator emerytalny Jednostka ZUS: Oddział w  Tomaszowie Mazowieckim

Dokumenty i wiadomości
• D n to U e fp M M  !

....

udajemy się na 10 minut do ZUS-u, gdzie potwierdzamy naszą 
tożsamość do profilu ePUAP. Następnie na stronie pue.zus.pl do
konujemy już właściwej rejestracji na Platformie Usług Elektro
nicznych i od tej chwili mamy ZUS pod ręką 24 godziny na dobę.

Nasza przyszłość na profilu
Dzięki profilowi na PUE każdy dostaje dostęp do wszystkich 

swoich danych zgromadzonych w ZUS. Daje to możliwość kontroli 
nie tylko samej instytucji, ale co ważniejsze -  kontroli własnego pra
codawcy. Oto bowiem mamy wgląd we wszystkie składki, jakie od
prowadza za nas nasz szef. Widzimy dokładnie, ile z nich poszło na 
ubezpieczenie chorobowe i zdrowotne, ile na wypadkowe, ile na 
rentowe i w końcu, ile na emerytalne, oczywiście w podziale na ZUS 
i OFE. Mamy więc pełen ogląd tego, czy pracodawca wywiązuje się 
ze swoich obowiązków wobec nas. Własny profil na PUE daje moż
liwość śledzenia jak nasz kapitał emerytalny przyrasta z miesiąca

Zjśaj pytacie ZUS Kontakt i.CCfT H Wirtualny Omadc.r O□

na miesiąc. W oparciu o ten kapitał i nasze przewidywania przy
szłych zarobków na kalkulatorze emerytalnym wyliczymy prognozo
waną emeryturę, w wariantach optymistycznym i pesymistycznym. 
Ważne przy tym jednak jest, jeżeli pracowaliśmy przed 1999 r., 
byśmy mieli wyliczony kapitał początkowy. Platforma Usług Elektro
nicznych daje także wgląd w zgłoszenie naszych najbliższych do 
ubezpieczenia zdrowotnego, którego w naszym imieniu powinien 
dokonać pracodawca. Jest to szczególnie ważne przed wizytą 
u lekarza Na naszym profilu PUE znajduje się dokładna informacja, 
czy nasze dzieci bądź współmażonek zostali dopisani do naszego 
ubezpieczenia zdrowotnego. Po naszej własnej wizycie u lekarza 
na profilu PUE znajdziemy zaś informację o wystawionym zwolnie
niu. Jeżeli zaś zechcemy cokolwiek wyjaśnić to dzięki profilowi zro
bimy to .jednym" kliknięciem myszki. Nic prostszego.

Wojciech Andrusiewicz

http://www.jarocinska.pl
wwwjaoj3eamrytwa.zus.pt
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PASJA ŻYCIA Z DARIUSZEM BIERŁĄ rozmawia Beata Frąckowiak-Piotrowicz

J Jest dyrektorem 
wielkiego szpitala, ale 
często zamienia garnitur 
na strój ratownika i jeździ
w karetce. - Ratowanie 
ludzi to moja pasja!
- mówi. Dlatego pracuje 
też w Lotniczym 
Pogotowiu Ratunkowym, 
tam, gdzie pomaga się 
w najtrudniejszych 
przypadkach. Kilkanaście 
dni temu koordynował 
akcję ratunkową po 
wybuchu w Jankowie 
Przygodzkim. DARIUSZ 
BIERŁA - mieszka 
i pracuje w Ostrowie 
Wielkopolskim, ale 
urodził się i uczył 
w Jarocinie.

Dyrektor, który jeźd

Na zdjęciu (w  środku) podczas konferencji prasowej

Lubisz występować przed kamerami?
Nie boję się występować w  mediach. Jeśli 
jest taka potrzeba, to  służę w szystkim i 
in fo rm a c ja m i na tem at jak iegoś zda
rzenia, ale trem a zawsze zostaje. N ie  
jestem  człow iekiem  m edia lnym  i to  się 
nie zm ieni. Ja służę ludziom , a występo
wanie przed m ediam i to  coś w tórnego. 
Jak trzeba, to  przekazuję in fo rm ację , 
żeby ludzie  m ie li jasny, rzetelny obraz 
tego, co się w ydarzyło.

Pytam o to, bo lekarze jarocińscy ra
czej niechętnie rozmawiają z mediami.
Jesteśmy pow o łan i do leczenia pacjen
tów, ale jeże li są jakieś dobre, a czasem 
trudne sprawy, to  trzeba m ieć odwagę, 
żeby stanąć przed kamerą i naśw ietlić 
sytuację, a czasem uderzyć się w  pierś 
i przyznać się, że coś nie zosta ło  z ro 
b ione. To jes t ba rdzo  ważne. Ludzie , 
k tó rz y  og ląda ją  te lew izję , m uszą być 
p o in fo rm o w a n i rzeteln ie, w ięc nie w y 
ob rażam  sobie, żeby tych in fo rm a c ji 
nie udzielać. Jak ktoś nie czuje się na 
silach, może zawsze pow o łać rzeczn i
ka. Jestem w rog iem  tego, żeby uciekać 
p rzed  m ed iam i. E fe k t je s t odw ro tny . 
M ed ia  to  tzw. czw arta w ładza - m ogą 
przedstawić nas w  negatywnym  świetle, 
ale m ogą też w  sposób rzete lny i p o 
zy tyw n y  p rzekazać, to  co się dzieje. 
W  Jankow ie P rzygodzkim  m edia przez 
cały czas trw an ia  akcji ratunkowej m ia ły  
przekazywany ca łościow y obraz przez 
wszystkie służby, a nawet b y ły  zgody 
pacjentów  na udzie lanie wyw iadów. To 
procentuje tym , że obraz służby zdrow ia 
jes t pozytyw nie odbierany. Ja uważam, 
że trzeba  dbać o w ize runek  szp ita la  
w  każdym  momencie.

Dlaczego zostałeś dyrektorem?
Lekarzem  jestem  od  22 la t. W  J a ro 
cin ie się u rodz iłem  i wychowałem , po 
ukończen iu  s tu d ió w  lekarskich  tu  na 
m iejscu nie by ło  w tedy d la  m nie pracy. 
Kończąc studia, m iałem do wyboru: albo 
zostać p a to m o rfo lo g ie m , a lbo  pracę

na oddz ia le  przew lekle chorych , jako  
in tern is ta . W ybrałem  to  drugie, ale od 
początku pociąga ło  m nie ra tow n ic tw o  
medyczne, to  co się dzieje na „pierwszej 
l in ii f ro n tu ” ...

...Pociągało cię ratowanie życia.
D o k ła d n ie . P ra co w a łe m  w  ró ż n y c h  
m iejscach, zan im  tra fiłe m  na oddz ia ł 
ratunkowy. W łaściw ie wspóln ie z m o im  
szefem d r M ark iem  Fułk iem  u tw o rzy
liś m y  o d d z ia ł ra tu n k o w y  w  o s tro w 
sk im  szp ita lu . To b y ło  w  2001 roku , 
nasz oddz ia ł był jednym  z pierwszych 
wW ie lkopo lsce. Początki by ły  strasznie 
trudne. Nawet przez dwa lata pracow a
łem  w  P ogotow iu  R atunkow ym  w  K a li
szu, jeźdz iłem  karetkam i. W róciłem  do 
O strow a W lkp  w  2006 roku , ja ko  szef 
oddzia łu  ratunkowego, m ój poprzednik 
odszedł na emeryturę. I  od  tego czasu 
jestem  na stale zw iązany ze szpita lem  
w  O strow ie  W lkp .

Ale skąd pomysł, żeby zostać dyrek
torem?
Jak cz łow iek pa trzy jako  p racow n ik, co 
rob ią  decydenci, nie zawsze m u się to  
podoba. M yś li się, że z rob iłob y  się coś 
inaczej, lepiej. Po osta tn ich  w yborach 
sam orządowych pad ła  p ropozycja , że
bym  zosta ł dyrektorem  szpita la...

...I stwierdziłeś, że podejmiesz się tej 
funkcji, bo zrobisz wiele rzeczy lepiej 
niż twoi poprzednicy.
Pow iedzia łem  sobie tak: „Jak nie sp ró 
buję, to  n ic będę w iedz ia ł, ja k  to  jest 
z drug ie j strony...

Zadowolony jesteś z tej decyzji?
N ie  byłem  św iadomy, w  jak ie j trudne j 
sytuac ji finansow ej je s t szp ita l. W te 
dy w  2011 roku  szp ita l ba lansow ał na 
kraw ędzi n iew yp łaca lnośc i. Pierwsze 
miesiące to  była walka z w ierzycie lam i: 
bankam i, Z U S -em , urzędem  ska rbo 
wym, żeby szpital nie został zlicytowany. 
D z ię k i o g ro m n e m u  w ys iłko w i m o je 

go zespołu na czele z z-cą W ito ld e m  
M iaśk iew iczem  u d a ło  się zad łużenie  
zastopować. P odpisa liśm y now y kon
tra k t z N FZ-e tem . K o n trak t by ł wyższy 
o  kilkanaście procent! To byt duży suk
ces. Nasza sytuacja się ustabilizow a ła .

Podpisaliście dobry kontrakt, ale też 
zwalniałeś ludzi, kolegów.
Coś kosztem czegoś. S truk tu ra  za trud 
n ienia nie by ła  adekwatna do  w ie lko 
ści ko n tra k tu . N o  i, n iestety, m us ia- 
łem  wystąp ić w  ro li tego, k tó ry  zw o ln i! 
k ilkadzies ią t osób. N ie  p rzyszło  m i to  
ła tw o , bo  z tym i lu d źm i od początku 
pracowałem .
Z kolegi stałeś się...
...Tym złym . N a pewno mnie część osób 
nie lub i, bo  przeze m nie s trac iło  pracę, 
p rzyw ile je  finansow e, ale to  b y ło  ko
nieczne. A le  ja  nadal p racow ałem  też 
ja ko  lekarz, n ie pow iesiłem  stetoskopu 
na kołku. Dyżuruję w  Zespołach Ratow
nictwa Medycznego, jeżdżę w  karetkach 
pogotow ia ,. O d  13 la t jestem  rów nież 
cz łonk iem  za łog i H E M S  Lo tn iczeg o  
Pogotow ia  Ratunkow ego w  Poznaniu. 
To je s t m oje  h obby  i pasja. Tego nie 
dam  sobie zabrać.

Jak reszta załogi cię przyjmuje? To 
trochę dziwne, gdy nagle dyrektor jest 
znowu kolegą z pracy.
(śm ie ch ). T w o rz y m y  zespó l, lu d z ie  
m uszą sobie ufać. N ie  w ym agam  od 
p ra co w n ikó w , żeby ty tu ło w a li m n ie  
dyrektorem . To jes t funkcja , k tó rą  się 
pełni. Jeśli kiedyś byliśm y na „ ty ” , to  nie 
widzę powodów, żeby teraz by ło  inaczej, 
oczywiście oprócz sytuacji o fic ja lnych .

Pacjenci się nie dziw ią, że dyrektor 
przyjeżdża do nich karetką?
Czasem się zdarza, że rod z in a  m ów i 
do pacjenta: „S am  dyrekto r d o  ciebie 
przy jecha ł” ! (śm iech). D la  m nie to  nie 
m a znaczenia. D yrek to rem  się bywa, 
a lekarzem i człow iekiem  jes t się całe 
życie.

A jak to jest być dyrektorem swojej 
żony?
H m m . To jest kwestia rozdzielenia dom u 
i pracy. Żona w  pracy jest ordynatorem , 

m enadżerem  o d d z ia łu  n e o na to lo g ii. 
1 ty lko  to  się liczy. W ym agan ia  m am  
chyba nawet większe n iż  w  stosunku 
d o  p o zo s ta łych  p raco w n ikó w . Ż on a  

jest rew elacyjnym  lekarzem, może nie 
pow in ienem  tak  m ów ić , ale tak  jest. 
D z ięk i je j w ytrw a łośc i i ciężkiej pracy 
jesteśm y w łaściw ie f il ią  K lin ik i N eona
to lo g ii w  Poznaniu  na Polnej. To d rug i 
ośrodek w  W ie lkopo lsce , k tó ry  leczy 
najcięższe przypadki noworodków .

Ale nie wierzę, że nie przenosicie pra
cy do domu.
Funkcja dyrektora wymaga niestety tego, 
by ograniczyć funkcje domowe. Na przy
kład  teraz, od  czw artku  (rozmawiamy 
we wtorek) w  dom u byłem  kilka  godzin. 
Akcja ratunkowa się skończyła, ale nadal 
m am y wiele pracy Nasze życie prywatne 
ogranicza się do weekendów. W id z im y  
się w  niedzielę. W  ciągu tygodnia  w id u 
jem y się w  pracy. Czasem w  przelocie 
om aw iam y sprawy rodzinne, bo m am y 
czwórkę dzieci, w ięc jest...

...jest co om aw iać...
I  nad czym  pracować. S taram  się tak, 
żeby praca nie p rzep la ta ła  się z życiem 
pryw atnym .

W  jakim  wieku masz dzieci?
Najstarszy syn M arc in  m a 22 la ta, jest 
s tudentem  praw a, K rzys iu  m a 21 la t 
i studiuje medycynę (śmiech). Ktoś musi 
kontynuować tradycję rodzinną. Potem 
jest dziewczyna, Asia, teraz jest w  klasie 
m atura lne j.

Chce iść na medycynę?
Tak. Jest jeszcze Pawełek, chodzi do  V I 
klasy podstaw ów ki.

I chce iść na medycynę.
N a razie jeszcze nie wie. Podoba mu

się pan strażak i służby m undurow e. , Pe> 
w leg

Tata też m undurowy, bo nosi strój ^ esl 

ratownika. L* z8>

N o  w  sumie tak! (śm iech) , ty ,

A propos. Jak to się stało, że w  Jan- 
kow ie Przygodzkim  w ystępow ałeś • p ja  

w stroju ratownika, a nie w garnitu- 
rze? Miałeś wtedy dyżur?
D o  w ybuchu doszło  o w p ó ł do drugiej. ? t y 1 

Byłem  w  pracy... ’ CaJ<

Jako dyrektor czy ratownik?
Jako dyrekto r, ale je ś li się dzie je coś 
takiego, to  pracę dyrektora  odkłada  się 
na bok i ra tu je  życie. Przebra łem  się, 
wszedłem  do  pierw szej kare tk i, k tóra  
tam  jecha ła  i koordynow a łem  dz ia ła 
n ia  na m ie jscu . B y liśm y  d ru g im  czy 
trzecim  zespołem, k tó ry  tam  dojechał- 
To był A rm agedon. Pierwszy raz mnie 
coś takiego spo tka ło  i m am  nadzieję, 
że n igdy ju ż  m nie to  nie spotka. To byt 

to ta lny  chaos, panika ludzi. W yglądało 
to  dram atycznie..

W  dwudziestoletniej karierze to była 
najtrudniejsza akcja?
M o i znajom i mówią, że jestem pechowy- 
Gdzie się nie pojaw ię, to  zaraz masowe 
wypadki. W  2007 roku byłem przez, dwa 
m iesiące dyrektorem  do  spraw lecznic
twa w  ka lisk im  szp ita lu  i w  pierwszym 
tygodn iu  m oje j pracy sam ochód w je
chał w  kolarzy. Potem, ja k  w róc iłem  do 
O strow a W lkp .. to  ktoś w jechał w  przy
stanek autobusowy.

I zawsze miałeś dyżur.
Tak, ja k  byt wypadek w  Szczecinie, gdy 

au tobus zde rzy ł się z c iężarów ką, to 
m ia łem  akura t dyżu r na helikopterze- 
M ó w ią , że ze m ną  strach pracować- 

N udnego dyżuru  na pewno nie można 
się spodziewać. W  Jankowie Przygodz- 
k im  to  by ło  straszne. Akcja  ratunkowa, 
dzięki m o im  współpracow nikom , praw
dziw em u zespołow i, przebiegła w  spo-
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zi karetką

s^Wia poszkodowanych.

D A R I U S Z  B I E R Ł A

ma 4 7  la t. U rodz ił się w  Jarocin ie  i tu  się uczył. Jest abso lw enetem  
Liceum  Ogólnokszta łcącego im . T. Kościuszki. Jego o jc iec  - H enryk 
B ierła by ł w  la tach 7 0 -9 0 -ty c h  dyrekto rem  Szkoły P odstaw ow ej 
n r 5 w  Jarocin ie , b ra t - W ito ld  je s t obecnie  dyrekto rem  ZSP nr 2 
w  Jarocin ie . D ariusz B ierła  je s t od 2 0 1 1  r. dyrektorem  Zespołu 
Zakładów  O pieki Zdrow otne j w  O strow ie W lkp . Pełni rów nież 
fu n kc ję  lekarza koordynatora ra to w n ic tw a  m edycznego dzia ła jącego 
przy W ojew odzie  W ie lkopo lsk im .

Perfekcyjny, ale to  są la ta ćwiczeń, 
W eń i wzajemnego zaufania do  siebie.

Jest najważniejsze. Jeżeli zespól nie 
U12grany, ty lko  są jacyś po jedynczy 

erty  to  n ic się nie uda. To kończy się 

' ™>ą dla poszkodowanych. Tu zagrało 
' Pcrfe^cy jn*c- Daliśm y sobie radę
/ • ja k o  szpital, choć szpitale ościenne 

j,  Za*y gotowość przyjęcia pacjentów, 
‘ udalo się to  opanować. N a  dzień dzi- 

(. ? osoby, które by ły  poszkodowane,
* ’ CaJą do  zdrow ia.

P|». ,
I d z ia łe ś , że była to najtrudniejsza

Ja> dlaczego? Ze względu na stan 
, Vch czy ogrom zdarzenia?

Olh pożaru . To b y ła  ściana ogn ia  
j.™  m etrów  wysokości. C haotycznie 
. 8aJ^cy ludz ie , poparzen i. U c ieka li 
' ^ k u ,  tak ja k  stali. Panika. Pierwszy 

k tó ry d o ta rł po  k ilku  m inutach,
('Usiał

opanować chaos. Przeprowadzić
t<l segrcg;icję. Odddzielić zdrowych. . . .  - ^ k o d o w a n y c h

Woi
R

r°We karteczki?
idea ln ie  się spraw dza. K o lo ry  

L  °ny, żółty, zielony, to  się doskonale 

jjkj za. Każdy dostajc opaskę i z da- 
^ d a ć  , w  ja k im  jes t stanie.

^ t o
najgorszy stan?!"e,

dittszą być przewiezieni do szpitala, 
L/Jej ci z ko lorem  żó łtym  i zie lon i, to  

^ z ą j  drobne urazy.

'R rw ony, to  pacjenci, którzy natych-

iy, to...
A ^ s' ety, zgon. M ie liśm y dw a zgony, 

•o lodowanych było kilkunastu. M ożna 
^ edzieć, że zgonów  było  dwa, ale aż 

1 tylko dwa, bo jeśli byłyby to  godziny 

if iSL wszyscy byliby w  dom u i spali,
^ 5  nie zdążyłby uciec. To była kwc- 

i(K i dziesięciu sekund. C i ludzie, jak  
dńą i^a ją  teraz, nic pam iętają co się 

nie pamiętają mom entu wybuchu, 
że uciekali. N iektórych stan zdro-

Już dobry, ale psychiczny bardzo

zły. Praktycznie przez całą dobę pracują 
z n im i nasi psychologowie.

Macie taką pomoc?
Tak, m am y u nas oddzia ł psychiatryczny 
i tam  p racu ją  psycho lodzy. P raktycz
nie wszyscy są teraz sk ierow ani do  tych 
poszkodowanych w  Jankowie. Rozm a
w ia łem  nie ty lko  z pacjen tam i, ale też 
ich  ro d z in a m i. Ludz ie  ci nie m ają  do 
czego wracać. S tracili cały dobytek w  cią
gu sekundy. Pobyt w  szp ita lu  dz ia ła  na 
n ich  teraz kojąco. Bo dokąd on i m ają  
pójść? D o  rodziny, do  znajom ych? To 
co pozytyw ne  to  to , że pom oc p łyn ie  
szerokim  strum ien iem . O d  p ią tku  rana 
tra fia ją  do Jankowa dziesiątki samocho
dów  z jedzen iem , odzieżą. Zgłaszają się 
firm y  budow lane, które  chcą bezpłatn ie 
budow ać domy. To jes t rewelacyjne, że 
ludzie  po tra fią  się zjednoczyć, pom óc. 
We wszystkich szkołach zbierane są pie
niądze, bo  one są najważniejsze. D o m y 
trzeba za coś wybudować.

M ów iłeś o pomocy psychologicznej 
dla pacjentów, ale przecież w y też po 
takim Armagedonie”potrzebujecie chy
ba wsparcia?
R atow n icy to  grupa osób, pasjonatów, 
k tó rzy  oczyszczają się rozm aw ia jąc ze 
sobą. A na lizu jem y jeszcze raz akcję, za
stanaw iamy się, co można było  zrobić le
piej? Wzajemnie się wspieramy. Najlepszą 
maścią na traum ę jest to, że rozm awiam y 
i ana lizu jem y każde zdarzenie.

Jak często latasz helikopterem?
Teraz, niestety rzadziej. Częściej nie mam 
czasu. Póki będę m ia ł silę i  zdrow ie  m i 
pozw o li, bo  to  jest specyficzna służba, 
to  nie dam  sobie tego zabrać. To jest d la  
m nie pasja, coś rewelacyjnego!

Boisz się czasem  o siebie, przecież  
helikopter lata często w  trudnych w a
runkach?
Nie. Na początku obaw ia łem  się lo tów . 
K ażda  tu rb u le n c ja  w  he likopterze jest

odczuw a lna  bardzie j n iż  w  samolocie, 
ale teraz nie odczuw am  różn icy  m iędzy 
karetką a śm ig łowcem . M a m y  p ilo tó w  
najwyższej klasy.

Tak sobie teraz pomyślałam, że ty to 
robisz dla adrenaliny...
(śm iech) A le  to  zawsze jest...

...Inn i dla adrenaliny skaczą ze spado
chronów, a ty ratujesz ludzi?
Częściowo tak! Ratownictwo to  jest praca 
w  ekstrem alnych warunkach. R a tow n i
kiem  trzeba się urodzić , nie da się tego 
rob ić  na silę. W tedy się człow iek szybko 
w ypa li. W idz ia łem  w ie lu  lekarzy, k tó rzy  
m ów ili, że nie da ją  rady fizycznie, psy
chicznie. To naprawdę ciężka praca. To 
m y decydujemy, czy pacjent będzie żył.

Masz w  pam ięci jakiś w ylot do bar
dzo trudnego przypadku, coś zostaje 
w  pamięci?
Najczęściej la tam y do  w ypadków  kom u
nikacyjnych. Były takie, gdzie zginęła cała 
rodz ina . Zawsze traum atyczne jes t to , 
ja k  g iną dzieci.

A jak szybko jeździsz samochodem?
( c h w ila  z a s ta n o w ie n ia )  Z g o d n ie  
z przep isam i (śm iech). S taram  się nie 
szarżow ać, b o  znam  sku tk i, a le cza 
sem muszę się przem ieszczać szybko.

Powiedziałeś, że ratownikiem trzeba się 
urodzić. Co zadecydowało, że wybrałeś 
medycynę? Dobrze się uczyłeś?
Cała m oja  rodzina  to  nauczyciele. Jako 
jedyny się wyłam ałem. Decyzję podjąłem  
przed m aturą , ale zawsze fascynow ało 
mnie, gdy jecha ła  karetka. Będąc dziec
kiem od rodziców dostawałem samochody 
zawsze ty lko  uprzywilejowane: strażacki, 
karetkę (śmieje się). To może śmiesznie 
brzm i, ale dzisiaj myślę sobie, że coś w  tym  
było. Zawsze mówię, że najważniejsze jest, 
aby realizować swoje marzenia. Ja czuję 
się jako  ra tow n ik spełniony.

Z N A S Z Y C H  S T R O N

Z g in ą ł ro ln ik
60-letni mieszkaniec Sułkowic 

we wtorkowe popołudnie, 2 6  li
stopada, chcia ł spulchnić glebę 
w  ogrodzie. W  tym  celu m usiał 
podczepić kultywator do ciągnika. 
Zabrał się za robotę około godz. 
1 6 .0 0 . O dpalił c iągnik. Odgłos 
traktora słyszał sąsiad, który pra
cow ał w swoim  gospodarstwie. 
Zdziw ił się, gdy po dwóch godzi
nach dźwięk włączonej maszyny 
nadal wydobywał się z jednego 
miejsca. Kiedy przyszedł spraw
dzić, co się dzieje, było już za 
późno. Zobaczył martwego męż
czyznę zakleszczonego pomiędzy 
ciągnikiem a kultywatorem. - Na  
podstaw ie  danych, k tó re  usta lono  
na m ie jscu , c z y li u łoże n ia  c ia ła  
m iędzy  obudow ą ka b in y  c iągn ika  
a m aszyną, m oże m y p rz y p u s z 
czać, że m ężczyzna  fa k ty c z n ie  
c h c ia l p o d n ie ś ć  to  u rzą d ze n ie .

Ś m ie r te ln e  p o b ic ie  

czy  w y p a d e k ?
Śledztwo w  sprawie śmierci 

57-letniego mieszkańca Orpiszewa 
najprawdopodobniej zostanie umo
rzone. Mężczyzna m iał być ofiarą 
bestialskiego pobicia. Jednak, jak 
wskazuje prokurator - nie ma na to 
świadków. Wśród lokalnej społecz
ności zawrzało: - Ludzie wiedzą, kto  
tego człowieka pobił. Boją się jednak  
mówić, bo czują się zastraszeni.

Czy 57-latek z Orpiszewa został 
zaatakowany i skatowany? Jeśli tak, 
to przez kogo i w  jakich okoliczno
ściach? I co najważniejsze, czyjego 
śmierć była skutkiem pobicia? Na 
te pytania krotoszyńska prokura
tura próbuje znaleźć odpowiedzi 
od czerwca tego roku. W łaśnie 
wtedy miało dojść do tragicznych 
w  skutkach zdarzeń. Wersji jest 
kilka. Żadna nie jest potwierdzona. 

Jedni mówią, że wszystko zaczęło 
się od sąsiedzkich utarczek. Że 
była jakaś impreza, hałasy, alkohol, 
a mieszkaniec Orpiszewa miał uci
szać balujących. - Prawdopodobnie  
poszed ł na ich  teren uspokoić ich. 
A o n i s traszn ie  go p o b ili. Kopali. 
Trzaskali g łow ą o a s fa lt. P óźn ie j 
o d s ta w ili go p o d  dom  i  tam  m ie li 
zostaw ić - relacjonował przed kil
koma miesiącami jeden z miesz
kańców wsi. Sprawa jednak - jak 
tw ierdzą ludzie - nie została od 
razu zgłoszona na policję. Ujrzała 
światło dzienne dopiero kilka dni 
później, kiedy stan mieszkańca

D z ia ła c z  s p o r to w y  m o le s to w a ł  
c h ło p c ó w ?

Działacz spo rtow y z gm iny 
Chocz podejrzany jest o w yko
rzystywanie seksualne od wiosny 
tego roku dwóch chłopców. Spra
wę bada pleszewska prokuratura.

Oskarżenie pod adresem męż
czyzny jest poważne: od wiosny 
wykorzystywał dwóch nieletnich 
chłopców. Jeden ma 12 , drugi 
13 lat. Do zabronionych czynów 
m ia ło  do ch o d z ić  na ch o ck im  
„o rliku ” . 55-la tek pracował tam  
jako an im a to r sportu . Prokura
to r Antoni U latow ski tłum aczy: 
- Jes t wszczęte  postępow an ie . To 
do p ie ro  p o czą tkow y e tap. Będą  
przes łuch iw ane  osoby z udz ia łem  
psycho loga . W ię c e j szczegó łów  
po zn am y d o p ie ro  za k ilk a  tygo 

I n ieste ty , m aszyna by ła  szybsza  
n iż  on. N ie  przypuszcza! może, że 
tak  wysoko s ię  un ies ie  - wyjaśnił 
Roch Waszak, prokurator rejono
wy w Gostyniu. Przyczyną zgonu, 
najprawdopodobniej, był nacisk 
maszyny na klatkę piersiową.

Zamiast wchodzić pomiędzy 
włączone maszyny, rolnik powinien 
sterować maszyną z ciągnika. - Jeśli 
c h c ia l tę  m aszynę podn ieść , to  
n ie  n a le ż a ło  z a c h o d z ić  o d  ty lu  
c ią g n ika , le cz  w e jść do kabiny, 
usiąść na s ie d ze n iu  i  w tedy p rzy  
p om ocy  d ź w ig n i u ru ch o m ić  p o d 
n o śn ik  h yd ra u liczn y , k tó ry  sam  
un iós łby  kultywator. Jeś li m ężczy
zna wszedł pom iędzy maszyny, n ie  
b y t w s ta n ie  sam  dać sob ie  z tym  
rady. W  tym  p rz y p a d k u  m ożna  
m ó w ić  o e w id e n tn e j n ie o s tro ż 
n o śc i - zaznaczył Roch Waszak.

^Gostynia

Orpiszewa pogorszył się na tyle, że 
potrzebna była pomoc medyczna. 
57-latek trafił na oddział intensyw
nej opieki medycznej krotoszyń
skiego szpitala. Był nieprzytomny. 
Rozpoznano patologiczne zmiany 
w obrębie czaszki, głowy. Ordyna
to r pow iadom ił organy ścigania. 
Mieszkaniec Orpiszewa zmarł po 
kilku tygodniach. - C zekam y za 
o p in ią  b ieg łego  lekarza , od  k tó 
re j za leżna je s t  podstaw a praw na  
decyzji. Jeże li b ieg ły  n ie  wykluczy, 
że o b ra że n ia  m ężczyzn y  m o g ły  
nas tąp ić  w sku tek np. upadku  ze 
schodów  czy row eru, bo wówczas 
rów nież m ożna pow ażn ie  uderzyć  
się  w głowę, to  sprawa p raw dopo
dobnie  zostanie  um orzona - mówi 
Agata Kopczyńska z Prokuratury 
Rejonowej w  Krotoszynie. Opinia 
ma rozwiać wątpliwości co do przy
czyny powstałego u mieszkańca 
Orpiszewa stłuczenia pnia mózgu, 
będącego bezpośrednią przyczyną 
jego śmierci. - O brażen ia  m og ły  
pow stać w sku tek upadku, bo ten  
mężczyzna często chodz ił n ietrzeź
wy. W  zw ią zku  z czym  rów n ież  
zachodzi taka możliwość - wskazu
je przedstawicielka krotoszyńskiej 
prokuratury. Dodaje, że z zeznań 
świadków nie wynika jakoby ktoś 
pobił 57-latka w  taki sposób, by 
doprowadzić u niego do rozległego 
urazu w  obrębie czaszki.

^Krotoszyńska

d n i. 55-la tek zajęć na „o rliku ” już 
nie prowadzi. - Je s t zaw ieszony
- m ów i w ó jt gm iny Chocz M a
rian Wielgosik. W łodarz o sprawie 
dow iedzia ł się bezpośrednio od 
rodziców chłopców. - W te d y  od  
razu  zg ło s iłe m  to do p ro k u ra tu ry
- zapewnia. 55-la tek wyznał „Ży

ciu Pleszewa” : „Tak potwierdzam, 
to  się zgadza. Doszło do trzech 
przypadków. Przyznaję się” . Czy 
żałuje? - O czyw iśc ie  - zapewnił. 
Dlaczego więc dopuścił się takich 
czynów wobec nieletnich? - To b y ł 
ra cze j p rzypadek. W cześn ie j do  
tego n ie  d o ch od z iło  -  tłumaczy. 
Na koniec dodaje: - Przepraszam  
za sw oje  zachow an ie .

^Pleszewa

http://www.jarocinska.pl
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OLEJ NAPĘDOWY
OLEJ OPALOWY-'
tel. 62 741-15-81
K W ITO W S K I

6 3 - 3 0 8  G iz a łk i ,  P la c  3  M a ja  1

W eź u d z ia ł  w  p r o je k c ie !

3  =  o *

Jesteś w wieku 50 -  64 lata i nie masz pracy?
Chcesz podnieść swoje kw a lifikac je  poprzez ud z ia ł 4 

w  szkoleniach, odbyć staż zawodowy? |

GRASZ O STAŻ
W  ram ach  p ro jek tu  dla m ieszkańców  pow iatu  jarocińsk iego  oferujem y:

S  k u r s y  z a w o d o w e

. S p rzedaw ca(czyn i) z o b s łu g ą  k a sy  f iska lnej 
n a b ó r t rw a  do d n ia  2 1 .0 2 .2 0 1 4  r.

S  s ta ż e  z a w o d o w e

S  z a t r u d n ie n ie

Każdemu uczestnikowi przysługuje 
stypendium szkoleniowe 

oraz zwrot kosztów dojazdu!

w ię ce j in fo rm a c ji:

ABI
w  M a k t i jM

\ /
Czy Twoja firm a przetw arza i chroni dane 
osobowe w  odpow iedni sposób ?

Z ad b a j o  b e z p ie c z e ń s tw o  sw oje  i sw oich  k o n tra h e n tó w .

P o m o żem y  Ci p o zyskać  b e z c e n n ą  w ie d z ę  p o d c z a s  n a sz e g o  szkolenia  

z O ch rony  D anych O so b o w y ch .

„ABI" w praktyce
to wiedza i pomoc, której potrzebujesz.

te rm in :
m iejsce:

13 .12 .2013 r.
C lark  U n ive rs ity  

W arszaw a, ul. Łucka 11

W ejdź na w w w .ab iw praktyce.p l i zapisz się na szkolenia lub zadzw oń pod num er: 4-48 662  06 4  528

O p e ra to r(k a ) k o p a rk i i k o p a rk o -ła d o w ark i 
+ u p ra w n ie n ia  energetyczn e  
n a b ó r trw a  do 1 4 .0 2 .2 0 1 4  r.

1

Zdrowych i spokojnych 
Świąt Bożego Narodzenia 
Oraz Szczęśliwego 
Nowego Roku

27 G ro s  K a p i to l

E u ro c e n tru m  In n o w a c ji 
i P rz e d s ię b io rc z o ś c i

6 3 - 2 0 0  J a ro c in , 
u l.  Św . D u c h a  4 3 / 3 ,

te l .  6 0 1  2 1 6  7 8 6

in s p lro

<♦

W Y P R Z E D A Ż
PAP

z rocznika 2012

Papa zwykła  
gatunek-2
rolka 15 m2 5 2 , 9 5  zł
Papa zgrzewalna  
podkładowa
V 60 S 24-10  m2 6 1 , 2 5  zł

Papa zgrzewalna  
wierzchnia
V 60 S 37-7 .5  m2 5 8 , 6 0  z ł

Papa modyfikowana
SO LID  c o
PV250 S52 0 O ,80 Zł
Papa modyfikowana
FORTE
PV200 S52 Z 0,25 zł

ilość ograniczona

IZOLACJA - JAROCIN S.A. 
SPRZEDAŻ DETALICZNA 

Jarocin, ul. Poznańska 24 
tel. (62 ) 7 4 7 -0 4 -71

SKUP
ŻYW CA
b y k i ,  k r o w y ,  t u c z n ik i ,  m a c io r y

S PR AW D Ź NASZE C ENY N A  D ZIŚ

sa lon  p ły tek  ce ram icznych

A g o ra  M arfil 6 0 ,5 x 6 0 ,5

Odlicz VAT
za materiały budowlane
w y k o rz y s ta j o s ta tn i m ie s ią c  na  z a k u p y !

8 4 , 5 0  z ł / m 2

H iszp a ń sk i
p ro d u c e n t

Zawsze najlepsza cena!
P łac im y gotówką, 

lub szyb k im  p rze lew em

te l .  6 9 3  0 7 8  3 3 3

POŻYCZKIGOTÓWKOWE
w  4 8 h

5 0 0  1 5 0  8 1 0
w w w .g r o s k a p it a l .p l

O G Ł O S ZE N IE
ROLNICZA SPÓŁDZIELNIA 

PRODUKCYJNA W NOWEJ WSI
GMINA GIZAŁKI SPRZEDA

CIĄGNIK JOHN DEERE 
TYP 4455  ROK PRODUKCJI 1992

WIĘCEJ INFORMACJI 
POD NUMEREM

t e l .  5 0 2 - 1 2 1 - 9 5 7

w w w .3 A N -M A R .p l

K rotoszyn , u l. O strow ska 83
le l . / la x  62  7 2 2 -0 2  29

Siedziba llrm y:

P ia s k i k /G o s ty n ia , u l. W a rs za w s k a  61
le i  / la x  6 5 -5 7 1 -9 1 -6 1

http://www.jarocinska.pl
http://www.abiwpraktyce.pl
http://www.groskapital.pl
http://www.3AN-MAR.pl
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Dotarliśmy do protokołu CBA po kontroli w  jarocińskim urzędzie
W ie lo k ro tn e  naruszen ie  ustaw y 

o zam ów ien iach  pub licznych  i dys
cypliny finansow ej w  zw iązku z g m in 
nym i p rze ta rg a m i za rzuca  by łe m u  
bu rm is trzow i i jego  zastępcy C en tra l
ne B iu ro  Antykorupcyjne. O strowska 
prokuratura  bada, czy doszło do  prze

stępstwa.
„G a z e ta ”  d o ta r ła  do  p ro to k o łu  

C B A  z k o n tro li w  U rzę dz ie  M ie j
skim  w  Ja roc in ie . P o tw ie rd za ją  się 
nasze wcześniejsze in fo rm a c je . N a  
przestrzeni osta tn ich  miesięcy agenci 
prześw ietlili 33 przetargi o rgan izow a
ne przez m iasto  w  la tach 2009-2011, 
kiedy burm istrzem  by ł A dam  Pawlicki, 
a za za m ó w ie n ia  o d p o w ia d a ł je g o  
zastępca W ito s ła w  G ibasiew icz. C o  
ciekawe, w szystkie  budzące w ą tp li
wości zlecenia, rea lizow ały na koszt 
m iasta 3 firm y  - K andud , E ko -D ba j 
i D ro bu d  (dawniej K anbud ). Prezesi 
obu przedsiębiorstw wyrosłych na m a
jątku dawnego P W iK a lbo  sympatyzują 
(Andrzej Siliński) albo należą (Tomasz 
K u lka) do  stowarzyszenia Z iem ia  Ja

rocińska. Prezesem tego ostatniego jest 
odsunięty od  w ładzy po skazującym 
wyroku by ły  burm istrz A dam  Pawlicki.

W inn i już poza urzędem ?
Z  33 p rze ta rg ó w  szczegó łow e j 

a n a liz ie  p o d d a n o  7. K o n tro le rz y  
p rześw ie tlili dokum entację  do tyczą
cą b u d ow y  ciągu p ieszo-row erow e- 
go w raz z k ładką  d la  pieszych na ul. 
Potarzyckiej w  S iedlem in ie; rem ontu  
d róg  i u lic  na terenie Jarocina  w  2009 
roku; u trzym ania czystości chodników  
i placów, a także opróżn ian ie  koszy na 

terenie m iasta  (w  2009 i 2010 roku ); 
u trzym anie parku m iejskiego (w  2009 
i 2010 roku); a także utrzym anie i kon

serwacja kana lizac ji deszczowej na 
teren ie  gm iny. Poza d o k u m e n ta m i 
agenci zw ra ca li się też o w y ja śn ie 

n ia  do  pracow n ików  z likw idow anego 
R efe ra tu  G o s p o d a rk i K o m u n a ln e j 
(część daw nego W y d z ia łu  R o zw o 
ju  U rzę du  M ie jsk iego  w  Jaroc in ie ).

Z  p r o to k o łu  

C B A : „ W pisanie  

p rze b u d o w y  

ulicy  Ł ą k o w e j  

w  Ł u szc za n o w ie  
o ra z  re m o n tu  u lic  

B a to reg o  i S a d o w e j  

w  J a ro c in ie  j a k o  

c zę ść  za m ó w ie n ia  
p u b lic zn e g o  p o d  

n a zw ą  „ R em o n t  
c h o d n ik ó w  o ra z  

d r ó g ” ( . . . )  było  

d z ia ła n ie m  m a ją c y m  
n a  ce lu  u d zie len ie  

P R D  D ro b u d  

za m ó w ie ń  bez  

s to so w a n ia  u s ta w y  
p r a w o  za m ó w ie ń  
p u b lic zn ych . ”

W  poprzedn ie j kadencji jego  k ie row 
n ik iem , odpow iedzia lnym  rów nież za 
d rog i, b y ł P io tr  Banaszak. To on  sze
fow a ł kom is ji p rzetargow ej w  n iem al 
w szystk ich  badanych  p rocedurach . 
N ie składał jednak żadnych wyjaśnień, 
bo  na począ tku  roku  odszedł z m a
g is tra tu . Podobnie jego  bezpośredni 
p rze łożony w icebu rm is trz  W ito s ła w

G ibas iew icz , k tó ry  te raz zastępu je  
b u rm is trz  O do lanow a. A genc i C B A  
zadaw a li py tan ia  pozosta łym  cz łon 
kom  kom is ji, p racu jącym  w  W ydzia le  
G ospodark i K om una lne j i Inw estyc ji 
U M  - Beacie G o d n ia k , M ic h a ło w i 
O rło w s k ie m u , H u b e rto w i K u ja w ie  
i  M arc inow i Leśniakowi. Ich  wyjaśnie
n ia  zwykle k ie ru ją  odpow iedzia lność 
na tych, k tó rzy  ju ż  rozs ta li się z m a 
gistratem .

D robud nie p łaci
ka ry  um ow ne j

K on tro lerzy  dopatrzy li się w  ogła
szanych w  gm in ie  zam ów ien iach p u 
blicznych wielu nieprawidłowości. Przy 
przetargu w  Siedleminie okazało się, że 
te rm in  zakończenia inwestycji rea lizo
wanej przez D robud  został w ydłużony 
niezgodnie z prawem. Pozwalające na 
tak i stan rzeczy aneksy podp isyw a li 
w  tej spraw ie A d a m  P aw lick i i  jego  
zastępca W itos ław  G ibasiew icz. Być 
m oże p ro k u ra tu ra  u s ta li, d laczego 
ówczesny burm istrz  nie naliczył w yko
nawcy ponad 46 tys. z ł kary um ownej 
za nieterm inowe wykonanie inwestycji. 
C B A  zauważyło, że w  przetargach, k tó 
re zawsze w yg iyw a ł E ko-D ba j, m iasto 
każdorazowo domagało, by potencjal
n i o ferenci m ie li podp isaną  um ow ę 
(lub  je j przyrzecznie) m .in . z Z ak ła 
dem Gospodarki Odpadam i na odb ió r 
tzw. biomasy. Z dan iem  agentów to  
„rażące naruszanie ustawy’ 
m ogące p ro w a d z ić  do  
p o g w a łc e n ia  zasad
uczciwej konkuren 
c ji.  W yc h w y c o n o  
też, że E k o -D b a j 
za b lisko  100 tys. 
z ł bez wymaganego 
przetargu dostał od 
m ia s ta  z lecenie na 
rem on t k ładk i w  d ro 

► 34 strony
m a p ro to kó ł z ko n tro li 

CBA
w  UM w  Ja roc in ie

dze do  ogródków  dz ia łkow ych na ul. 
P oznańsk ie j. Z a  ro b o ty  za p łacono  
w  ram ach... przetargu na „utrzym anie 
i konserwację kanalizacji deszczowej” .

Trzy d ro g i bez prze ta rgu
Szczególną uwagę agenci poświe

c ili finansow an iu  ze środków  rem on
tow ych w  budżecie budow y u l. Ł ąko 
wej w  Łuszczanowie, a także Sadowej 
i Batorego w  Jarocinie. Ana liza  ustaleń 
C B A  w  tym  zakresie najlepiej obrazu
je  m echanizm  dz ia łan ia  ówczesnych 
w ładz miasta. Inwestycje zrealizowano 
na przełom ie 2009 i 2010 roku , a więc 
tuż  przed os ta tn im i zwycięskim i d la  
P aw lick iego  w yb o ra m i sam orządo
w ym i. M ag is tra t, choć pow in ien , nie 
ogłaszał na żadną z tych inwestycji w y
maganych prawem  przetargów (każda 
wartości powyżej 14 tys. E uro). Jak się 
okaza ło  trzy  d ro g i w  gm in ie  pow sta ły  
w  ram ach zadan ia ... „re m o n t chod
n ików  oraz d róg  i u lic  ( . . . ) ” . Przetarg 
na ich  wykonanie w ygrał D ro bu d . Jak 
usta lono, tuż po pub licznym  ogłosze
n iu  zm ien iono  Specyfikację Is to tnych 
W arunków Zam ówienia. S łowo „ro b o 
ty ”  zastąpiono „us ług a m i” . Po czym 
po tencja ln i oferenci dosta li ty lk o ... 9 
dn i na składanie dokum entów , choć 
p raw o w  tak im  w ypadku przew iduje 
okres 20 dn i. D z is ia j u rzędn icy tw ie r
dzą, że taką decyzję pod ję li wówczas 

w icebu rm is trz  W ito s ła w  G ibasie
w icz  i  k ie row n ik  P io tr  B a 

naszak. I  ta k  w  sum ie 
w  ram ach „rem on tów  

cząstkow ych”  D ro 
b u d  w y a s fa lto w a ł 

> b lisko 1,5 km  dróg. 
G m ina  zapłaciła za 
to  ponad 1,1 m ilio 

na. z ł. Tymczasem 
ja k  d o w o d z ą  k o n 

tro le rzy, w  spraw oz

dan iach budżetow ych z tego okresu 
nie m a an i śladu inw estycji po legają
cych na budow ie  z m ieszanki m ine 
ra ln o -b itu m ic z n e j. U rzę d n ik , k tó ry  
w tedy z ram ien ia  U rzędu M ie jskiego 
nadzorow a ł w ykonanie „re m o n tó w ” , 
składając wyjaśnienia przed C B A , na
p isa ł. „ Z  uwagi na charakter i  zakres 
prowadzonych p rac na wyżej wymienio
nych drogach mogą one nosić znamiona 
zadań inwestycyjnych. ”  Agenci poszli 
dalej. .W pisanieprzebudowy ulicy Ł ą 
kowej w  Łuszczanowie oraz rem ontu  
Batorego i Sadowej w Jarocin ie  ja k o  
część zamówienia publicznego pod  nazwą 
„R em ont chodników, oraz dróg i  u lic  
o naw ierzchni b itum iczne j na terenie 
miasta i  gminy Jarocin masą mineralno - 
asfaltową z otaczarki lub recyklera ” było 
działaniem mającym na celu udzielenie 
Przedsiębiorstwu Robót Drogowych D ro
bud zamówień bez stosowania ustawy 
praw o zamówień publicznych. ”

Teraz p roku ra tu ra
W  zw ią zku  z u s ta le n ia m i C B A  

zarzuca byłem u bu rm is trzow i szereg 
naruszeń ustawy przetargowej, w  tym  
zasad uczciw ej konkurenc ji. A genci 
dopatrzy li się też pogwałcenia ustawy 
o finansach publicznych. Zaw iadom ie
nie o  podejrzen iu  pope łn ian ia  prze
stępstwa pod  kątem  n iedope łn ien ia  
i p rzekroczen ia  u p raw n ień  zo s ta ło  
skierowane do Prokuratury Okręgowej 
w  Kaliszu. Trwa postępowanie spraw
dzające. A dam  Paw licki zapow iedział 
wcześniej, że odniesie się do  sprawy 
po  ew entualnym  przedstaw ieniu m u 
jakichkolw iek zarzutów. - Nie widziałem 
protokołu CBA - odpow iada na prośbę 
o  kom entarz. M im o  w ie lu  p ró b  nie 
uda ło  nam  się porozm aw iać z W ito -  
sławem  G ibasiew iczem .

BARTEK NAW RO CKI 

b .n a w ro ck i@ ja ro c in ska .p l

POW IAT > PUNKT INFORMACYJNY FUNDUSZY EUROPEJSKICH MA ZOSTAĆ ZLIKWIDOWANY

Wykorzystać prywatne kontakty z osobami wpływowymi
Punkt In fo rm acy jny  Funduszy E u 

ropejskich, k tó ry  praw ie od sześciu lat 
działa w  Starostwie Pow iatow ym  w  Ja
rocinie, ma zostać zlikw idowany.

Ze względu na decyzję m in istra roz
woju regionalnego liczba takich punktów 
w W ielkopolsce m a się wkrótce zm niej
szyć. W  planach jest pozostawienie lo 
kalnych punktów  in fo rm acyjnych  w  6 

m iejscowościach: w  sto licach  podre- 
g ionów  (Ka lisz, K on in , Leszno, P iła) 
oraz w  Gnieźnie i N ow ym  Tomyślu. Na 
mapie brakuje m iędzy innym i Jarocina.

O  pozostaw ienie naszej p laców ki 
starają się sam orządowcy oraz ins ty
tucje, które korzystały z porad je j p ra 
cowników. Z  apelem o zm ianę decyzji 
w tej sprawie do marszałka województwa 
wielkopolskiego i m inisterstwa rozw oju 
regionalnego zw róciła  się m iędzy inny

m i rada pow ia tu . - Punkt, k tóry działa 
w Jarocinie wpisał się ju ż  w  tę nasza przed
siębiorczość i  ża l byłby tego się pozbyć. 
My, ja k o  ra d n i rozm aw iam y z panem  
marszałkiem na temat pozostawienia tej 
placówki. Muszę powiedzieć, że on bardzo 
przychyln ie na to patrzy i  chce pom óc  
- zapew nił Z ygm un t M eisnerow ski. - 
Niem nie j jednak te nasze starania nadal 
nie mogą ustawać i  n u is in y  lobbować ile 
i  gdzie się da. Dlatego m am  prośbę do 
państwa - nie tylko do radnych, ale i  p ra 
cowników starostwa, którzy nierzadko mają 
prywatne i  osobiste kontakty z osobami 
wpływowymi w  urzędzie marszałkowskim, 
żeby to wszystko wykorzystać, bo szkoda 
byłoby tak potrzebnej placówki - apelował 
w  czasie sesji radny z Żerkowa.

O  potrzebie dalszego funkcjonowa
nia placówki w  Jarocinie może świadczyć

► PIFE w  Jarocinie udziela bezpłatnych porad dla przedsiębiorców, osób 
fizycznych - zwłaszcza bezrobotnych, jednostek samorządu terytorialnego, 
zakładów opieki zdrowotnej, placówek oświatowych oraz organizacji 
pozarządowych.

► Swoim zasięgiem obejmuje obszar czterech powiatów: jarocińskiego, 
krotoszyńskiego, średzkiego i śremskiego - zamieszkałych przez ponad 267 
tysięcy osób.

► Punkt Informacyjny Funduszy Europejskich funkcjonuje w  Jarocinie od 
1 lutego 2008 roku na podstawie porozumienia zawartego pomiędzy 
zarządem województwa wielkopolskiego a powiatem jarocińskim. Jego 
zadaniem jest bezpłatne informowanie o podstawowych warunkach, 
kryteriach i procedurach dofinansowania projektów realizowanych
w  ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 
i krajowych programów operacyjnych Narodowej Strategii Spójności. 
Pracownicy punktu służą również doradztwem związanym z rozliczaniem 
środków otrzymanych w  ramach funduszy europejskich.

.......................  ............................................... -

blisko 40 nadesłanych do  tej pory pism  
popierających starania w ładz pow ia tu  
o raz podziękow ań za dotychczasow ą 
aktywność.

Ja roc ińsk i punk t udz ie la ł średnio 
1.000 konsultacji rocznie. - W 2011 roku 
rozpoczęliśmy organizowanie Mobilnych  
Punktów Informacyjnych, przeprowadzi
liśmy liczne dyżury na terenie powiatów: 
jarocińskiego, krotoszyńskiego oraz śrem
skiego, podczas których udzieliliśmy ponad  
300 konsultacji - wylicza Jarosław  Raś, 
konsu ltan t. P racow n icy P IF E  aktyw 
nie w łączyli się też w  przeprowadzenie 
Lekcji Europejskich podczas wszystkich 
edycji konkursu „M ło d z i w iedzą o  fu n 
duszach” .

Ostateczna decyzja o  kształcie sieci 
P IFF-e w  W ielkopolsce m a zostać pod
ję ta  do  końca roku. (ann)

<

► KOTLIN ► KOTLIN

Używane komputery do szkól
30 k o m p u te ró w  p o z y s k a ła  g rn i-  ośw ia ty , 

na K o t l in  z p o z n a ń s k ie g o  o d d z ia łu  O p ró cz  J o la n ty  K a rw a t, d y re k to r-
A genc ji R estruktu ryzacji i M o d e rn iza c ji k i G im n a z ju m  w  K o t lin ie ,  p o zo s ta łe  
R o ln ic tw a . T ra f iły  d o  szkó ł p o d s ta w o - sze fo w e  szk ó l z g m in y  K o t l in  u p o -  
w ych w  K o tlin ie  i W o li K siążęce j. - Ten m in a ly  się o  w y m ia n ę  k o m p u te ró w  
sprzęt je s t o n iebo lepszy od  tego, k tó ry  na s ie rp n io w y m  p o s ie d zen iu  k o m is ji.  
je s t  w naszych szko łach  - p o w ie d z ia ł O  p rze jęc ie  k o m p u te ró w  z w ró c iła  się 

w ó jt  M iro s ła w  P a te rczyk  na k o m is ji d o  g m in y  agencja . (e ra )

N ajtań szy  dokończy kanalizac ję
2.875.917,99 z ł m a kosz- z n ich . R u ry  w  W o li K s iążę - to  w  p a źd z ie rn iku  ub ieg łego  

to w a ć  d o ko ńcze n ie  b u d o w y  cej p o ło ż y  P rze d s ię b io rs tw o  ro ku . Pod kon iec  lip c a  w ó jt  
ka n a liza c ji w  W o li Książęcej. U sługow o-B udow lane R A W O  M iro s ła w  P a te rc z y k  w y p o -

S a m o rz ą d  ro z s trz y g n ą ł P rzem ysław  R ak iew icz  z T u- w ie d z ia ł um o w ę  F irm ie  In -  
przetarg  na kontynuację  inw e- liszkow a. s ta lacy jno -B udow lane j W ira x
styc ji. P ostępow anie  c ieszyło  9 g ru d n ia  sam orząd i w y- z Kalisza. W  jego o p in ii przed-
się b a rd z o  d u ż y m  z a in te re - ko n a w ca  p o d p is z ą  u m o w ę , s ię b io rs tw o  w y k o n a ło  ty lk o  
sow aniem  firm , k tó re  z ło ż y ły  Sieć m a być w yb u d o w a na  do  30 p ro c e n t p ra c , a zg o d n ie
14 o fe rt. Z  p o w o d ó w  fo rm a l-  końca lip ca  p rzyszłego  roku , z ha rm o n o gra m em  p o w in n o  
nych kom isja w ykluczyła  je d n ą  K a n a liz a c ję  ro z p o c z ę -  70 p rocent. (era)

L

http://www.jarocinska.pl
mailto:b.nawrocki@jarocinska.pl


16 i GAZETA JAROCIŃSKA , 4 9  (1 2 0 8 ) 6 grudnia 2 0 1 3 w w w .ja ro c in s k a .p l

- 1. 67  (Jarocin)

M IR O S ŁA W  PAKULSKI
- 1. 55  (Rusko)
KATARZYNA CYPLI K
- 1. 8 8  (Lubinia Mata)
ZEN O N  ZGORSZCZAK

ZATRZYMAJ SIĘ

ANDRZEJ KAŁUŻNY M A R IA  JELAK AG NIESZKA SO P N IEW S K A
-1. 58  (Komorze Przybysławskie) -1. 79  (Jarocin) -1. 76  (Pleszew)
ZOFIA  CICHOCKA JAN SM OCZYŃSKI

-1. 89  (Paruchów) -1. 80  (W ilkowyja)
DAR IU SZ NOW AK JERZY P LU C IŃ SK I

-1. 4 0  (Jarocin) -1. 72  (Lgów)

R odzinom  zm arłych  sk ładam y wyrazy współczucia

► ODPUST CHRYSTUSA KRÓLA W  JAROCINIE I ZAKOŃCZENIE ROKU WIARY

O d p u s t ku  czc i C h ry s tu s a  
K ró la  W szechśw iata kończy rok  
litu rg iczny . To także uroczystość 
o d p u s to w a  w  je d n e j z ja ro c iń 
skich p a ra fii. Sum ie odpustow e j 
p rzew odn iczy ł ksiądz d r  Jarosław  
Jasianek - p roboszcz p a ra fii św. 
Jana C h rz c ic ie la  w  P am ięc in ie  
k. Kalisza, wykładow ca Wyższego 
S em ina rium  D uchow nego  w  K a 
lis z u , W y d z ia łu  T e o lo g iczn e g o  
U A M  w  P oznan iu , a także d iece
z ja ln y  re ferent ds. ekum enizm u. 
W  parafii Chrystusa K ró la  w  Jaro
cinie funkcję w ikariusza pe łn i jego 
b ra t - ksiądz harcm istrz M arek Ja
sianek, k tó ry  je s t cz łonk iem  rady 
nacze lne j Z w ią z k u  H a rce rs tw a  
Polskiego.

W  k a z a n iu  k a p ła n  m ó w ił 
o  dzie jach k ró ló w  Iz rae la  i o  tym , 
ja k  b a rd z o  n a ró d  żyd o w sk i za 
w ió d ł się na z ie m sk ich  m o n a r
chach . - Ucieczka o d  Boga ozna
cza p iek ło . Również tu  na ziem i. 
(...) N ie  łudźm y się, bez m od litw y  
i  E u ch a rys tii nigdy n ie  zdobędzie- 
m y się na przebaczenie czy służbę  
drugiem u człowiekowi - tłum a czy ł 
k a z n o d z ie ja . K s ią d z  Ja s ia n e k  
p o d k re ś lił, że chrześc ijaństw o  to  
n ie rozerw a ln ie  zw iązane za sobą 
czyny i m o d litw a . - W  Królestw ie

Królestwo bez szajby władzy

a

ra
S
s

► Zakończenie roku liturgicznego zbiegło się z końcem Roku Wiary ogłoszonego w październiku 2012 roku 
przez papieża Benedykta XVI. Miał on stanowić zachętę do podjęcia trudu nawrócenia, zastanowienia 
się nad swoją wiarę, a także poczynienia starań o jej pogłębienie. Wizualnym znakiem Roku Wiary był 
Katechizm Kościoła Katolickiego wyłożony na honorowym miejscu oraz dokumenty Soboru Watykańskiego 
II w związku z 50. rocznicą jego rozpoczęcia.

C h rys tusa  n ie  m a  p o lity k i,  je s t  
m iło ść . N ie  m a  u m ów  spo łecz
nych, je s t  m iło ś ć  b liźn iego . N ie  
m a sądów, a ty lko  jeden  try b u n a ł 
m iłos ie rdz ia  i  jeden  sędzia - Bóg  
m iłosierny. (...) A  tymczasem n a 
wet w  naszej m ow ie re lig ijn e j p o 

ja w ia  się pap lan ina . Trwa bardzo  
g roźne  p rze c ią g a n ie  Jezusa na  
sw o ją  s tronę . Czy je s t  O n b a r
dz ie j p o  s tron ie  tych, co krzyczą, 
że Jezus je s t  k ró le m  Polsk i, czy 
może racze j p o  s tro n ie  tych, co 
w p ina ją  sobie  w  klapę m a ry n a rk i 
em blem aty z Jego w izerunk iem ?  
Z a  wszystkim  tym  k ry je  się ja k a ś  
szajba w ładzy  - p rzes trzega ł ka 
p ła n . P rz y p o m n ia ł, że n a jw a ż 
n ie jsza  w a lka  to czy  się w  sercu 
każdego cz łow ieka . - M y też m o
żemy być ta k  ja k  Jezus k ró lam i. 
Oczywiście  w  odpow iedn ich p ro 
porcjach, bo On je s t Bogiem, a my 
ludźm i. A le  m am y u d z ia ł w  Jego 
kró low an iu . K ró la m i są zakocha
ni, rozjemcy niosący p o kó j i  zgodę. 
C i, co d z ie lą  ch leb a lb o  czeko
ladę. K ie row cy przepuszcza jący  
pieszych na pasach. Tyle m am y  
władzy i  podobieństw a do C h ry 
stusa K ró la , ile  w nas m iło śc i i  to  
te j na jgo rę tsze j - m ó w ił ks iądz  
dok to r. (Is)

Pozostaniesz na zawsze w sercach i  pam ięci tych, którzy Cię bardzo kochali.

Serdeczne podziękowanie wszystkim, którzy okazali nam serce w  tych trudnych 
chwilach: rodzinie, ks. proboszczowi Rafałowi Mielcarkowi, organiście, sąsia

dom, przyjaciołom, znajomym, delegacjom, f irm ie  pogrzebowej „Jezierski" oraz 
wszystkim, którzy uczestniczyli w ceremonii pogrzebowej, zam ówili msze św., złożyli 
wieńce i  kwiaty, okazali współczucie i  odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku 

mojego męża, ojca, teścia, brata, dziadka i  szwagra

ś. t  p .
A N D R Z E J A  K A Ł U Ż N E G O

składa
żona z rodziną

J

t  „N ie  um iera ten, kto trw a  w pam ięci żywych."
Ze smutkiem i  żalem przyjęliśmy wiadomość o śmierci

IR E N Y  IG N A T O W IC Z
Pracownik Urzędu M iasta i  Gminy w  Żerkowie, w  latach 1997-2009. Jedna 

z zawodniczek, która zapoczątkowała sukcesy w  lekkoatletyce i  biegach
przełajowych w  Szkole Podstawowej w Żerkowie oraz zawodniczka „O rka n u ” 

Poznań. W bieżącym roku, 25 maja, otrzymała odznaczenie „Z a  zasługi dla
rozwoju L Z S  Województwa Wielkopolskiego”.
Łącząc się n> bólu, Rodzinie i  B liskim  Zm arłe j

składamy wyrazy głębokiego współczucia.

Burmistrz Miasta i Gminy Żerków 
oraz koleżanki i koledzy z Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie J

r
Z  głęb i serca płynące podziękow ania księdzu proboszczowi p a ra f ii 

św. A ndrze ja  B obo li w  L u b in i M a łe j, organiście, krewnym, przy jac io łom , są
siadom , dyrekc ji i  p racow nikom  f irm y  R Y BH A N D , dyrekcji i  p racow nikom  
Stowarzyszenia Edukacyjnego W IEJSKA S Z K O Ł A  w  L u b in i M ale j, f irm ie  
pogrzebowej B. IT  PAU L oraz wszystkim, którzy uczestniczyli w  cerem on ii 
pogrzebowej, zam ów ili msze św., złożyli wieńce i  kw ia ty  i  o dprow adzili na

miejsce wiecznego spoczynku naszą mamę, teściową, babcię i  p rababcię

ś. tp .
K A T A R Z Y N Ę  C Y P L IK

składa
rodzina

J

r
Serdeczne podziękow anie ojcu Sylw inow i, p a n i organistce, rodzinie, 

znajom ym , sąsiadom, przy jac io łom , f irm ie  pogrzebowej „Jez ie rsk i ”  oraz  
wszystkim, któ rzy uczestniczyli w  cerem on ii pogrzebowej

ś . t p .

A L B I N A  A N D R Z E J E W S K I E G O
za okazane współczucie, za pam ięć, za o fia row ane wieńce i  kwiaty, za za
m ów ione msze św. i  towarzyszenie w  osta tn ie j drodze naszego kochanego 

męża, ojca i  dziadka

Przygotowują sią 
do kanonizacji

W  p a ra f i i  św. M a rc in a  
w  Ja ro c in ie  o d  śm ierc i Jana 
P a w ia  I I  w  k w ie tn iu  2005 
roku  w  każdą p ierw szą sobo
tę m ies iąca  o d p ra w ia n a  je s t 
dodatkow a  m sza św. o  godz. 
21.00. Począ tkow o m o d lo n o  
się w  in te n c ji szybkiej b e a ty fi
kacji, a obecnie za w staw ien 
n ictw em  b łogosław ionego Pa
pieża - Polaka. W  na jb liższą  
sobotę 7 g ru d n ia  Eucharystię  
w  ram ach p rzygo tow an ia  do  
p rzysz ło ro czn e j k a n o n iz a c ji 
poprzedzi o godz. 20.00 pokaz 
f i lm u  o  p ie lg rzym ka ch  O jca  
Świętego do  Polski. (is)

składa pogrążona w  sm utku
żona z synami i ich rodzinami

J

W yja zd  na u ro czys to ś c i ka
no nizacyjne organizu ją  dwie 
jarocińskie parafie - św. Mar
cina i C hrystusa Króla. Zapisy 
prowadzone są  w  biurach pa
rafialnych.

KOMPLEKSOW E

USŁUGI
P O G R Z E B O W E

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

JAN M A R C IN IA K
Jarocin, ul. Moniuszki lOa 

tel (62) 747-18-20 
czynne od 8.00 do 17.00 

całodobowo tel. 604-242-489
OFERUJEMY NISKIE CENY

GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

i www.jezierskisc.pl
DYŻUR

CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI OD NAS...
NAJTAŃSZA 

KOMPLEKSOWA 
OFERTA USEIIG 
CMENTARNO- 

POGRZEBOWYCH

JUZ W OFERCIE 
POMNIKI

C A ŁO D O B O W E K O M P LE K S O W E  
U S ŁU G I PO G R ZEB O W E B.W. PAUL

C Z Ł O N E K  PO LSKIE) IZB Y POCRZEBOW EJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  o b s łu g i k lie n ta  czynne  od 8.0(1 d o  17.00 

te l. kon i.i5 09 /6 6 0 -9 4 8 ;Ł ca ło d o h o w v  509/32(Ę  121

NAJTAŃSZE USŁU

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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W ie lk i „ ju b e l"  
z a rc y b is k u p e m

W  sobotę 16 lis topada  up łynę ła  
100. roczn ica  pośw ięcen ia  kościo ła  
św. M a łg o rz a ty  w  C ielczy. O bchody  
roczn icow e od b y ły  się tydz ień  p ó ź 
niej. Podczas uroczyste j E ucharystii 
używ ano  k ie lich a  będącego darem  
biskupa poznańskiego z okazji konse
k rac ji św iątyn i. M o d lo n o  się w  in te n 
c ji fun da to ró w , kap łanów  i pa ra fian . 
M szę  św. z a rcyb iskupem  S tan is ła 
wem Gądeckim  koncelebrowali ksiądz 
M a r ia n  Brdyś - p roboszcz Cieleckiej 
p a ra fii i dziekan dekanatu now om ie j- 
skiego o raz jego  p o p rzedn ik  - ksiądz 
K rzyszto f Rozm iarek. W  uroczystości 
wzięły udzia ł liczne poczty sztandaro
we, reprezentu jące g rupy  para fia lne , 
szkołę oraz organizacje dzia ła jące na 
terenie so łectw a m .in . O S P  i PS L. 
P odczas m szy św. za śp ie w a ł c h ó r 
„B a rw ick ie g o ”  z Jaroc ina.

W  kazan iu  o rdynariusz a rch id ie 
cezji poznańskie j w sp o m n ia ł o tym , 
co p ra w o  M o jżesza  m ó w iło  o  o b 
ch o dzen iu  ju b ile u szy . - O dróżn ia ło  
ono m a ły  jub ileusz, k tó ry  p rzypada ł 
co siedem lat, czyli zgodnie z liczbą  
d n i w tygodn iu , od  w ie lk iego, k tó ry  
obchodzono  w  pięćdzies ią tym  roku, 
czyli po  s iedm iu małych jubileuszach. 
T rw a ł on nie dzień czy dwa, ale cały 
rok. Rozpoczęcie wielkiego jub ileuszu  
oznajm iano  w św iątyn i je rozo lim sk ie j 
graniem  na rogach, od których nazwy 
, ju b e l”  wzięło się słowo jubileusz. Uży
wane w języku po lsk im  sform ułowanie  
„czyn ić  ju b e l"  to  znaczy b ra ć  udz ia ł 
w  ju b ile u szu  - w y ja ś n ił a rcyb iskup . 
D o d a ł, że d la  Żydów , k tó rzy  p o p a d li 

w  n iew olę, rok  w ie lk iego  jub ileuszu , 
p rz y n o s ił w o ln o ść . - W ten sposób 
człowiek m óg ł odbudować swoje życie. 
(...) M y też m yślim y o amnestii, o p o 
wrocie do p ie rw o tne j wolności dzieci 
Bożych i  dziedzictw a dz iec i Bożych. 
Ktoś, kto się rzetelnie nie spowiada, nie  
nawraca, ten nie może powiedzieć, że 
świętuje jubileusz, bo on n ic m u nie daje 
w sensie duchowym. Wszystkie dzieci 
Boże, które upadły, mogą powstać dzięki 
jub ileuszow i - podkreś lił m etropo lita .

Po m szy  św. w szyscy p rz e s z li 
w  p ro ce s ji na p la c  p rz y  p o b lis k im  
dom u parafia lnym . Ksiądz arcybiskup

Stanisław Gądecki poświęcił i odsłon ił 
tablicę pam iątkową. Budowę nowego 
ob iek tu , k tó ry  m a służyć m o d litw ie  
i spo tkan iom , p ro w a d z ił z o fia r  pa 
ra fia n  i da rczyńców  na p rzestrzen i 
la t 2009-2012 ówczesny duszpasterz 
- ks iądz K rz y s z to f R ozm ia rek. Pa
tro n e m  d o m u  p a ra fia ln e g o  zo s ta ł 
a rcyb iskup A n to n i B aran iak, m e tro 
p o lita  poznański w  la tach 1957-1977 
i uczestnik Soboru W atykańskiego I I .  
K ażdy  z uczestników  uroczystości na 
pam iątkę o trzym a ł kartkę, na k tó re j 
znalazło się zdjęcie z budow y kościoła 
o raz z czasów w spółczesnych.

Po uroczystośc i od b y ło  się spo
tkan ie  arcyb iskupa z zap roszonym i 
gośćm i w  now ym  obiekcie. Życzen ia  

na ręce obecnego p roboszcza  ja ko  
p ie rw szy  z ło ż y ł s ta rosta  ja ro c iń s k i 
M ik o ła j Szym czak, k tó ry  p odkreś lił, 
że w  C ie lc z y  m a  w ie lu  p rz y ja c ió ł, 
ponieważ przez 12 la t był dyrektorem  
tutejszej szkoły podstawowej. - Parafia 
to wspólnota. Tą najmniejszą, naturalną  
je s t rodzina, a tą najw iększąjest naród. 
A  pom iędzy n im i je s t wiele pośrednich  
tak ich  właśnie ja k  pa ra fia , gm ina, p o 
w iat czy region. Wszyscy1 proboszczowie 
przy dużym zaangażowaniu pa ra fian  
budow ali tu ta j wspólnotę. I  dz ięki n ie j 
powsta ły na chwalę Bożą takie  p iękne  
rzeczy: kościół, dom  p a ra fia ln y  i  szko
ła  - po w ie d z ia ł s ta rosta  Szym czak. 
W  prezencie arcybiskupowi i probosz
czow i w ręczył m a te ria ły  prom ocy jne  
starostwa pow ia tow ego. M e tro p o lita  
p o zn ań sk i o trz y m a ł ró w n ież  z rąk  
księdza B rdys ia  i dyrekto ra  Z espo łu  
Szkół Rom ana Przybylskiego pub lika 
cję w ydaną w  zw iązku  z jub ileuszem  
p a ra fii o raz nadaniem  m ie jscow em u 
g im na z ju m  im ien ia  B oha te rów  We
ste rp la tte . W ładze  gm inne  z okaz ji 
ju b ile u szu  podarow a ły  p a ra fii zegar, 
aby odm ie rza ł czas przez kolejne 100 
la t. - Życzę, aby C ielcza ta k  ja k  do  

te j p o ry  s ta ła  Bogiem, dz ięk i swoim  
duszpasterzom i p a ra fia n o m  i  da le j 
była wzorcem d la  w ielu miejscowości 
nie tylko naszego regionu - pow iedz ia ł 
b u rm is trz  S ta n is ła w  M a r tu z a ls k i,  
a zebran i przy ję li te słowa oklaskam i.

(Is)

Mszy św iętej z okazji 100. rocznicy poświęcenia kościoła przewodniczył 
arcybiskup Stanisław  Gądecki. Obecny był rów nież poprzedni proboszcz 
- ksiądz Krzysztof Rozmiarek

Druga część uroczystości odbyła się na placu sąsiadującym z kościołem

Obchody jubileuszow e zakończyły się spotkaniem  i życzeniami w e w nętrzu  
now ego dom u parafialnego

Świeca na Wigilie, 
pomoc na cały rok

W  pierwszą niedzielę A d 
wentu w  parafiach rozpoczęła 
się sprzedaż świec „C aritasu ” . 
Duże kosztują 15 zł, a małe - 6 zł. 
Pieniądze będą przeznaczone na 
dwudziestą edycję W ig ilijnego 
D zie ła Pom ocy Dzieciom . O d 
piętnastu la t ma ono charakter 
ekumeniczny. W  organizację ak
c ji w łączają się Eleos Kościo ła 
Prawosławnego oraz D iakonie 
K ościo łów  Ewangelicko-Augs
bursk iego  i E w angelicko-R e
formowanego. Część tej kwoty 
w spom oże dzia ła lność diece
z ja lnych o d dz ia łów  „C a rita s ”  
m .in. na zorganizowanie letnie
go wypoczynku d la  dzieci, ich 
dożywianie i rehabilitację oraz 
prowadzenie świetlic.

W  p a ra fii św. A n to n ie g o  
Padewskiego część dobrow o l
nych o fia r składanych przy oka
zji nabywania świec i op łatków  
pomoże w  przygotow aniu ko
lejnej, piątej wieczerzy w ig ilijne j 
organizowanej przez wspólnotę 
k lasztorną d la  osób biednych 
i sam otnych . C h ę tn i, k tó rzy  
chc ie liby  skorzystać z za p ro 
szenia, m ogą zgłaszać się do 
15 g rudn ia  w  kancelarii para 
fia lne j w  pon iedz ia łk i i środy 
wgodz. 9.00-12.00,15.30-17.00 
oraz w  czwartki i soboty w  godz. 
9.00-12.00 (Jarocin, ul. F ran
ciszkańska 3). Ilość m iejsc jest 
ograniczona.
Parafia św. M arcina w  Jarocinie 
ja k  co roku  w ystaw iła  w  skle
pach spożywczych kartony, 
d o  k tó ry c h  m o ż n a  
w k ładać p ro d u k ty  
d o  św ią tecznych  
p a c z e k . A k c je  
charyta tyw ne o r
ganizują też szkol
ne ko ło  „C aritas”  
i  schola „Tęczowe 
N u t k i ” . D z ie c i 
przygotowały w ła
snoręcznie kartki, 
s ianko  i  b o m b k i 
z w iz e ru n k ie m  
p a tro n a  p a ra f ii.
O f ia ry  ze b ra n e  
w  tra k c ie  R o ra t 
zostaną przekaza
ne na rzecz D om u 
D z ie c k a  w  D o -  
bieszczyźnie. (is)

. «

► BIERZMOWANIE W  PARAFII MATKI BOŻEJ FATIMSKIEJ W  JAROCINIE

72 m łodych ludzi przyjęło z rąk 
biskupa kaliskiego Edwarda Janiaka 
sakram ent b ie rzm ow an ia . Ksiądz 
Andrzej Piłat, proboszcz, najmłodszej 
w  Jarocinie, para fii M a tk i Bożej Fa
timskiej w  Jarocinie, po raz pierwszy 
pow ita ł nowego ordynariusza d ie
cezji w  kaplicy parafialnej. W yraził 
nadzieję, że ju ż  niedługo wspólnota 
będzie m ogła m od lić  się w  koście
le, któ rego  budow a trw a  od 2003 
roku.

Biskup Edward Janiak podkreślił, 
że bierzm owanie przyjm uje się raz 
w  życiu i dopełnia ono chrzest. Sa
krament dojrzałości chrześcijańskiej 
zobowiązuje do dawania świadectwa 
w iary w  Boga, a w  razie konieczności 
oddania za nią życia. W  kazaniu po 
dziękował wszystkim, którzy angażują 
się w  budowę świątyni. - Najtrudniej 
tworzy się jednak żywy Kościół, wspól
notę. Proszę zauważyć, że na kartach 
Pisma Świętego nie znajdziemy słowa,

M ożna ap o sto ło w ać  albo gorszyć

Biskup kaliski Edward Janiak po raz pierwszy odw iedzi! najm łodszą  
jarocińską parafię. Udzielił m łodzieży bierzm ow ania i zapoznał się ze stanem  
prac na budow ie kościoła

w którym Pan Bóg by się domaga! boga
tych świątyń, złotego tabernakulum. On 
chce czegoś więcej. On chce mieszkać 
w  naszych sercach - to jes t najpiękniej
sza świątynia dla Boga - pow iedział 
b iskup. Podkreślił, że tym  samym 
olejem świętym, k tó rym  namaszcza 
się b ie rzm ow anych , wyśw ięca się 
także kandydatów  do kapłaństwa. - 
D o końca waszych dn i nie opuści was 
Duch Święty, który będzie podpowiadał 

wam głosem waszego sumienia, co jest 
dobre, a co złe - podkreślił biskup. 
- Człowiek to nie tylko ciało, które moż
na zmierzyć, zważyć, dotknąć, uszczyp
nąć, ale również dusza nieśmiertelna. 
Ile  troski trzeba, żeby zadbać o ciało: 
umyć, ubrać, nakarm ić. A le  równie  
dużo, a nawet i  znacznie więcej trzeba 
wysiłku, żeby zadbać o wnętrze i  nie 
musieć chodzić do psychologów czy 
przeżywać depresji.

Podkreślił, że dop iero  Zesłanie 
Ducha Świętego dało apostołom  siłę

do głoszenia Ewangelii. - Wierzymy, że 
otrzymujemy dary tego samego Ducha 
Świętego, który towarzyszy Kościołowi 
od początku. (...) Świat zmienia się, ale 

dzięki dobroci. Jest dużo dobrych, świę
tych ludzi, ale i sporo złych, popsutych 
i  to niekoniecznie młodych. Czasem 
to starsi sieją zgorszenie. Można być 
aktorem czy człowiekiem zwykłej pracy 
i  jednocześnie apostołować albo gorszyć
- tłum aczył ordynariusz diecezji. Na 
koniec Eucharystii b iskup Edward 
Janiak zaapelował do rodziców, aby 
własną postawą i świadectwem da
wali dobry przykład swoim dzieciom.
- Pamiętajcie, że macie praw o wie
dzieć, czego wasze dzieci są uczone. 
Rodzina jes t najważniejsza, a dzisiaj 
chce się w nią uderzyć, rozsadzić. Tylko 
wtedy, gdy rodzina, szkoła i  Kościół 
będą m ów ić jednym  głosem, można 
m ów ić o praw idłowym  wychowaniu
- podkreślił.

(Is)

http://www.jarocinska.pl
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Ś w in ia  z K O N R A D A

KONRAD

że  m u c h a  nie siada!!!

Czynne: pon.-pt. 8.00 -17.00 
sobota 8.00-14.00

SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

Tel. 607 714 288,
___  607 560 682 ,

P leszew , u l. P o d g ó rn a  21

tel. 6 6 4  9 4 2  0 0 9  w w w . p h k o n r a d . p l

tel. 6 6 4  9 4 2  0 1 9  tel. (86) 2 1 5  11 15 wew. 2 4

Gotówka lub przelew

. 6 6 4  4 9 9  6 8 3

Piotr
SKUP ZWIERZĄT RZEŹNYCH

• T U C Z N IK Ó W  • M A C IO R  • K N U R Ó W  

S P R Z E D A Ż  W A R C H L A K Ó W

J a ro c in , U l. W iś la n a  1 5
te l. 7 2 1  4 7 7  5 7 5

Godziny otwarcia: pn. - pt. 11:00 - 17:30, sobota: 11:00 -1 4 :0 0

W OFERCIE RÓWNIEŻ OLEJE I CHEMIA SAMOCHODOWA
Castrol M agnatec  

1 0 W 4 0  4L
Diesel i Benzyna

84zt

ę-i
t?  , a s

Zim ow y płyn 
do spryskiwaczy
JAN 5L  2 0s t.C

9 ,9 9z l

SUPER CENY NA CAŁY ASORTYMENT!
Kask T H H  TS 41
różne kolory 
3 2 9 /1

M o tu l 5 1 0 0  
1 0 W 4 0  

Ester 4 L
119/1 O M '

94 ,99zt *  ''-v

j  —  11 9z ł V  <

w w w  m s m o to  pl

- 4

R H

1 $ % ^  T ym b a rk

1 ,69zt ££03

O feru jem y

wg in dyw idua lnego  
za m ó w ie n ia

— 1— i

< - •

O f e r u je m y :
■  okna, d rzw i
■  ro le ty, m o sk itie ry
■  bram y, pa rape ty
■  d rzw i w ew . i zew.

©SiLDEX
Kredyty

HA TEX1
hatex.ipleszew.pl ■ '■“•r 1

♦ O K N A  
♦ D R Z W I  
♦ R O L E T Y  
♦ B R A M Y  
♦ P A R A P E T Y

MONTAŻ DRZWI GRATIS

/ W ; ?

S ku p
b yd ła

Gotóułka!
T e l.  6 6 3  7 0 2  2 3 8  

7 2 3  6 2 6  3 7 6

OKNOSTYL
K RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C. 

Producen t ok ien PVC

U l  a l u p l a s t
T i ’ T

k
7 |

•e
X  u 1

N IE D R O G IE ,  S O L ID N E  O K N A  Z  P IA S K Ó W  

S z y b k i t e r m in  r e a l iz a c j i  za m ó w ie n ia !!!

6 3 -8 2 0  P ia sk i, ul. G o styń sk a  11 (p la c  G S) 
tel. (65) 5 7 2  08  3 0  

kom . 603  803  866, 691 709  405

C h w iló w k i
od 300 do 1500 zł 
na okres 15 lub 30 dni
Dojazd do klienta Gratis! 
M in im um  formalności

60-479 Po/n.an ul Straszyńska 31 
Zail/wmi i dowiedz się więcej 515-770-181 
wwvz (Mjzyczki cłiwilowki sildoż pl

Jarocin ul. Paderewskiego: 
Jarocin ul. Słoneczna: 
Jarocin ul. Św. Ducha:

P iw o

Ż u b r 500m l

W z ł

□ W

O  P iw o  

O  Tysk ie  500ml2,15zł
f i lY S K l t ^

■ W

J a r o c in ,  u l .  W r o c ła w s k a  5 0  

t e l .  6 2  5 0 5 - 3 1 - 3 3

Dobrzyco, ul. K oźm ińska 19  
te l. 6 2  7 4 1 -3 4 -7 8  

Picszow, ul. O g ro dow a 13 
te l. 6 2  7 4 2 -5 8 -7 5 ,

6 2  5 0 8 -2 0 -0 5

*
l U  I  W f e K V L - A

SPRZEDAŻ, MONTAŻ
OSOBOWE
CIĘŻAROWE —  U W__
DOSTAWCZE J ż

ATBAKCYJNE CENY
> naprawa 
odprysków
Pleszew, ul. Kubackiego 55

T e l. 660-252-097
S k u p  b y d ła  i ż y w c a

• B y k  HF •  Ja łów k i HF

•  Byk M M  •  Ja łów k i M M

•  K row y

Odbiór 24h

Skup tu c z n ik ó w  i m ac io r 

na w agę żyw ą

Płatność go tów ką  
lub  przelewem  p rzy  kliencie

T e l.  7 8 2  8 9 5  4 9 4

L F A I O M E G A  B IELIZN A
Jarocin, ul. Ś ródm iejska 17

- X
SPRZEDAŻ ŻYWYCH RYB 
Z MILICZA OD 5 GRUDNIA
UL. ŚRÓDMIEJSKA 17 | UL. WROCŁAWSKA 20

CHOINKI
ŻYWE, SZTUCZNE 
DONICZKOWE
SPRZEDAŻ OD 12.12.2013 r. 

zestaw y ośw ietlen iow e

M C I) BE?

-25%
WSZYSTKO

PN.- CZW. 9” -2 4M, PT. - SOB. 9°°-1°°. NIEDZIELA 9M-2 4M 

PN.- CZW. 11M-23M, PT. - SOB. 9M-2 400, NIEDZIELA 9 » -23M 

PN.- CZW. 9°°-2400 PT. I SOB. 9°°-300. NIEDZIELA 1 l M-24°°

P iw o

7 ’ H a rn a ś  500rnl

\  1 ,7 5z ł P iw o

W o ja k  500ml

J l ,7 5 z ł
kkk^E E J

WOJAK

W oda g a zo w a na  i.s i

1 ,65zt

C oca  C o la  2.25I

C z e k o la d a  M ilk a  3 0 0 g

8-2̂ !

W 3 .9 9 z ł
■gf

S klep z u p o m in ka m i 

"PS IKU SEK" p rzen ies iony 
na ul. Św. D ucha do sk lepu 

m onopo low ego PROMILEK

1/2 LITRA PIWA 
ZAWIERA 25 

GRAMÓW CZYSTEGO 

ALKOHOLU 
ETYLOWEGO

SPOŻYCIE ALKOHOLU 
SZKODZI ZDROWIU, 

SPRZEDAŻ ALKOHOLU
OSOBOM 

NIETRZEŹWYM 
I MŁODZIEŻY DO 

LAT 18 JEST
PRZESTĘPSTWEM.

http://www.jarocinska.pl
http://www.phkonrad.pl
hatex.ipleszew.pl
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Apteka 
w Jarocinie 

z a tr u d n i

MAGISTRÓW 
ORAZ TECHNIKÓW 

FARMACJI

OKNOBUD
OKNA I DRZWI PCV profil 
ALUPLAST 5- i 6-komorowe
- drzwi zewnętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome
- moskitiery, parapety

WITASZYCZKI 36a
tel. (62) 740-19-22, 506/585-751

Kontakt: spharma@op.pl M ONTAŻ, POM IAR, TRANSPORT - GRATIS!

M O S K I T I E R Y  - 2 5 %  cśa

i
6 3 -2 0 0  Ja roc in , u l. Jesienna 21  

6 2  7 4 7  9 5  8 2 ,  kom . 5 1 0  3 3 7  0 7 6  
G ostyń, u l. 1 M a ja , kom . 5 0 7  1 5 7  1 9 5

O B R■ W A C P O L ”

ZMIEŃ WSZYSTKIE SWOJE 
KREDYTY - NA JEDEN TANI

Ż A L U Z J E  R O L E T Y  M O S K IT IE R Y  M A R K IZ Y  Y E R T IC A L E

a lum in iow e
drew n iane
p lisow ane
perforow ane

Ż a lu z je  -  R o le ty

s tandardow e  
w  kasetach  
rzym skie  
zew nętrzne

ram kow e
rolow ane
przesuw ne
p lisow ane

balkonow e
tarasow e
koszow e

m ateria łow e
alum in iow e

ul. Wrocławska 34
6 2  5 0 5  31 31

(  w  b ra m ie  SEZAM U  ) 
JA R O C IN

£______

S 3 w w w .m a d o s .c o m .p l

„Szpital Powiatowy w  Jarocinie” Sp. z o.o. 
ui. Szpitalna 1, 6 3 -2 0 0  Jarocin

w w w .szpitaljarocin.pl

Oddział
położniczo-ginekologiczny
kierownik lek. med. Mitosz Matuszczak tel. (62) 33 22 118

✓  K re d y t bez sp raw d zan ia  w  B iKU
✓  K redy t bez zabezp ieczeń do  1 5 0  tys.
✓  H ipo teczny
Z  O bro tow y d la  f irm  
Z  S am ochodow y
S Leasing na m aszyny, urządzen ia  itp .
✓  K r e d y t  h i p o t e c z n y  SUPER

(za ła tw ia m y  od 7 do 14 d n i) O FER t a ;

POMAGAMY W USUNIĘCIU 
NEGATYWNEJ HISTORII BIK 

LUB W BANKOWYM REJESTRZE!

Z A K Ł A D
K A M IE N IA R S K I

Z .  T o m c z a k

Nowe M iasto n. W artą 
ul. Sremska 5 

tel. (61) 287-44-61
te l. kom. 601/787-620

o fe ru je :
■  p ł y t y  g r a n i t o w e  

z  c a ł e g o  ś w i a t a

■  n a g r o b k i  ( g r a n i t ,  l a s t r i k o )

■  p a r a p e t y ,  s c h o d y ,  b l a t y ,  

p ł y t k i

■  l i t e r n i c t w o

■  t a b l i c e  n a g r o b k o w e

■  e l e m e n t y  g r a n i t o w e  

w g  w ł a s n e g o  p r o j e k t u

■  k o s t k a  g r a n i t o w a

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

C ie p ło ,  c i e p l e j . . .

IG Ł O  E N E R G Y
D R U T E X . y

N A JLE P S ZE  O K N A

Z a t r z y m a j  c i e p ł o

IG Ł O  E N E R G Y
NAJCIEPLEJSZE O K N O  N A  RYNKU

Uw= 0,6 W/(m2K)*

RODACH
JAROCIN, ul. Ś ródm ie jska 32, te l.fax (62) 747-57-96  

JAROCIN, u l. Powstańców W lkp. 6, te l. 509-725-742

www.rodach.pl e -m a il:rodach@ rodach .p l

SZKOŁA RODZENIA
Szkota Rodzenia oparta je s t na idei porodu 

aktywnego realizowanego przez zgrany, doświadczony 

i  profesjonalny zespól.

0  czym  m ów im y:

•  0  sytuacjach, w  których konieczne je s t cesarskie 

c ięcie i co robić, aby zm inim alizować ryzyko 

zakończenia porodu w  ten sposób.

•  0  tym , czego najbardziej potrzebuje wasze dziecko 

gdy się urodzi i jak możecie mu to  zapewnić.

-  Jak rozpoznać, że to już, kiedy jechać do szpitala, 

ja k  nie „stracić głowy” , gdy nadejdą pierwsze skurcze.

•  Jak skutecznie radzić sobie z bólem i wspierać 

natura lny rytm  i tem po porodu poprzez masaż, 

relaksacje i w izualizację, ruch i zm ianę pozycji.

•  Jak poradzić sobie z „naw ałem  m lecznym" 

i skutecznie karm ić piersią.

■ Jak opiekować się dzieckiem i ja k  je  pielęgnować, 

aby s tanow iło to  d la  niego bodziec do rozwoju.

Oprócz dyskusji i wykładów statym elementem 

w programie szkoły są ćw iczenia d la  kobiet w  ciąży 

i  ich partnerów oraz wizyta na porodówce Oddziału 

Ginekologiczno-Położniczego jarocińskiego szpitala.

SPOTKANIA
w  każdy wtorek, godz. 18.00 

k tel. (62) 33 22 117

Oddział Położniczo-Ginekologiczny 
udziela świadczeń zdrowotnych w ramach 
kontraktu z NFZ

Zapew nia  ko m p le kso w ą  op iekę  le c z n ic z o -p ro fila k ty c z n ą  

nad ko b ie ta m i:

•  oceniamy dobrostan płodu

•  leczymy niewydolność cieśniowo-szyjkową

•  leczymy zagrażający poród przedwczesny

•  prowadzimy diagnostykę i leczenie innych chorób 

ginekologicznych

•  wynokujemy peien zakres zabiegów w  zakresie 

ginekologii

ZAPRASZAMY

Oddział ginekologiczno-położniczy 

współpracuje z bankiem 

komórek m acierzystych. Istnieje 

możliwość pobrania krwi 

pępowinowej bezpośrednio przy 

porodzie u wszystkich pacjentek, 

które wyrażą chęć i zgodę na 

przechowywanie krw i pępowinowej 

dla swojego dziecka.

Na naszym oddziale istnieje 

możliwość skorzystania w trakcie 

porodu ze znieczulenia wziewnego 

przy użyciu ENTONOXU, który 

przynosi ulgę w  odczuwaniu bólu 

porodowego.

B I U R O
R A C H U N K O W E

z w ie lo le tn im  d o św ia d c z e n ie m

H a lin a  S o b cza k  
6 0 9 -7 1 0 -6 9 6

= >  P om o c w  z a k ła d a n iu  
i  p ro w a d z e n iu  d z ia ła ln o ś c i 
gospoda rcze j

= >  Księga p rz y c h o d ó w  
i  rozchodó w

= >  R ycza łt e w id e n c jo n o w a n y  
= >  V A T
= >  V A T  d la  ro ln ik ó w  
= >  P łace  
= >  Z U S -y  .
= >  D e k la ra c je  roczne P IT  
= >  V Z M  (z w ro t V A T  za m a te r ia ły  

b u d o w la n e )
= >  R o z licza n ie  d o ch o d ó w  

z  za g ra n icy

M O Ż L I W O Ś Ć  D O J A Z D U  

D O  K L IE N T A
u l.  H . S a w ic k ie j  1 2  

6 3 - 2 1 0  Ż e r k ó w  

T e l.  k o m :  6 0 9 - 7 1 0 - 6 9 6  
T e l.  d o m .  ( 6 2 )  7 4 0 - 3 3 - 2 0

SKORZYSTAJ Z _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

NA KALŁNDAKZ.Ł Agencja R eklam ow a P o w erart

ceny od netto/szt. 797 845 842netto/szt.
w w w .pow er-a rt.p l

GARAŻE BLASZANE 
-  WZMOCNIONE  

BRAMY GARAŻOWE

PRODUCENT
(65) 537-81-20, (61) 610-13-39,509-038-426

e
B IU R O  R EK LA M Y
Jarocin, ul. Wolności Ta 
tel. (62) 747-47-47 
Artur Antczak 
5 0 8 /3 1 8 -9 2 2  
Angelika Włodarczyk 
5 0 9 /0 8 2 -7 7 2

L

http://www.jarocinska.pl
mailto:spharma@op.pl
http://www.mados.com.pl
http://www.szpitaljarocin.pl
http://www.rodach.pl
mailto:rodach@rodach.pl
http://www.power-art.pl
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KONTRAKTOW Y

te l./fax : 62 725 22 45 e-m a il: b iu ro@ bm kobylin .p l

K U P IĘ  B Y D Ł O  R Z E Ź N E

k r o w y  do  5.40 
b y k i H F  do 6.50 

b y k i M M  do  7.20 
ja łó w k i  H F  do  5.80 

ja łó w k i  M M  do  6.50

Płatność przelew - 1 dzień.

Ja łów ki hodow lane  i użytkow e 

od  7 m -c cie lności

tel. 508 223 035, (65) 575 18 48

M a c io ry  4 ,00  + v a t

Knury 3 ,00  + v a t  
oraz Tuczniki

Odbiór z gospodarstwa 
Płatność gotówką . P

lub szybki przelew

te l .  6 0 8  4 3 9 1 2 5  
6 0 9  2 1 8  6 4 8

DANPOL
ZDZIECHOWA

Odbieramy pojedyncze sztuki
Ptatne z VAI-em przy odbiorze

Tel. 6 6 7  3 0 0  4 2 7

K U P U J E M Y
D R E W N O

T O P O L O W E
t e l .  5 0 5 1 8 5 5 0 8

•  drewno opałowe dębowe 
•  trociny dębowe 

•  korę dębową zmieloną
(idealną jako ściółka dla zwierząt)

» korę dębową niezmieloną

PRODUCENT
DĘBOW YCH DESEK
PODŁOGOW YCH ■

TARTAK KOSZKOWO
tel. 65 5716620 , 515131606, czynne: pn.-pt. 7-16

PRZEDSIĘBIORSTWO

„ B IS ”
SKUPUJE JAŁOWICE 

HODOWLANE I U ŻUKÓW E
od 1 miesiąca cielności

oraz >
BEZROGIE JAŁOWICE 

HODOWLANE
od 2 do 5 m -ca cielności.

Tel. 880 203189ZGŁOSZENIA: 65/57-38-631, 65/57-27-336. 
pon.-pt. 8“ -16“

A C H IM Ó W

Z A K Ł A D Y  M IĘ S N E

www zmbmkoMliir

OGŁOSZENIE WŁASNE WYDAWCY

<5 ak tu a ln o śc i o  c e n y  a r ty k u łó w  ro ln ych  

o  in fo rm a c je  9 te c h n ik a  ro ln ic za

Dobre wieści
d la  rolników!

http://www.jarocinska.pl
mailto:biuro@bmkobylin.pl
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SPRZEDAŻ
BRYKIETU DĘBOWEGO

Możliwość spalania w  kominkach, piecach kuchennych, 

kaflowych, C.O. Wygodne opakowanie 25 kg

SUPER CENA! ZAPRASZAMY
STANOS Sp. z o.o.

Al. Niepodległości 30 (plac GS), Jarocin 
tel. 62/505 30 90 lub 697 915 073

N a j n i ż s z e  CENY 
R óżne w ym iary  

D o go dn e
T ran sp o rt i m o n taż  GRATIS ca ły  KRAJ

GARAŻE Blaszane
BRAMY Garażowe

KOJCE dla Psów

w w w .konsta l-garaze .p l
61- 812-54-69 63-278-62-25 68-419-03-39 509-574-644
62- 586-07-83 65-619-34-15 65-526-20-87 509-058-388

563  Jąj
A rk a d iu s z  F lo rc z y k

ELEWACJE DOCIEPLENIA
Blachodachówka • Dachówka • Styropian • Styropapa • Kleje • Siatki

1

O k n a  P C V

R A B A T

B la c h o d a c h ó w k a  

R A B A T

1 0 %

Własne wykonawstwo • 15 lat doświadczeń •  Pisemna gwarancja jakości

PODŁOGI
JAROCIN, ul. ŚRÓDMIEJSKA 32 (stara rzeźnia), tel. (62) 505-21-64

PANELE PODŁOGOWE

W
F L U D R A

T R A D Y C JA  JA K O Ś C I

F IR M A  FLU D R A  ZA TR U D N I:

ŚLUSARZA  
OPERATORA PRASY  

KRAW ĘDZIO W EJ
OFERUJEMY:

-  A t r a k c y j n e  w y n a g r o d z e n ie
-  S t a b i l n ą  i c i e k a w ą  p r a c ę

C V  p r o s im y  s k ła d a ć  n a  a d r e s :

6 3 -0 0 0  Środa W lkp ., ul. Harcerska 18E 

tel. 61 2 8 6  67  93 , b iuro@ fludra.p l

„ B I R E X ” Firma Usługowo-Handlowa zatrudni:

Kierowców z kat. C+E
Wymagania: prawo jazdy kategorii C +E , wszystkie dokumenty wymagane w  zawodzie kierowcy, 

m ile w idziana karta kierowcy.

Osoby zainteresowane prosimy o kontakt:
BIREX Firma Usługowo-Handlowa, ul. Poznańska 2 6 , 6 3 -2 0 0  Jarocin 

w  godz. 7 .0 0  - 15 .00 , kontakt: 6 0 1 -5 6 6 -9 4 7

Firma EMG0LDEX POLSKA

Zaprasza do współpracy 
wszystkie osoby, które mają, 

bądź nie miały do czynienia z MLM

Atrakcyjne zarobki,
możliwość wypracowania dochodu pasywnego 

Tel. 512 557 480, c-m a il: m in ła l90474@ w p.p l

Z WYCENĄ PRZYCHODZISZ, Z LEPSZĄ ODCHODZISZ

M P S T A L
KLĘKA 80/2, 
63-040 
NOWE MIASTO

-  sp a w a n ie
-  p ia sko w a n ie
-  n a p ra w a  i ren o w a c ja  m aszyn
-  m a lo w a n ie  p roszkow e
-  ogrodzen ia  i b a lu s tra d y

te l. 513 568 406 
e-m a ih  b iu ro @ m p sta l.p l

w w w .m psta l.p l

7 A P D A Q 7 A M V  I “23.00, pt. sob.: 11.00 -  2.00, nisdz. 12.00 -  23.00
Z A r t lB d Z B M I :  I JAROCIN, UL. ŚRÓDMIEJSKA 26/4, www.saraykebabjarocin.pl

<2 o p e r u fo r  I bankowy

POTRZEBUJESZ GOTÓWKĘ 
PRZYJDŹ DO NAS!

Duży wybór kredytów gotówkowych

oferta 6 banków w jednym miejscu 
do 300 tys. na dow. osobisty i oświadczenie 
dla rolników do 300 tys. - nakaz płatniczy 
pożyczki pozabankowe oraz chwilówki 
do 7 tys. również dla osób ze złym bikiem 
i komornikiem.

•  Uwaga Superoferta 
V IVUS TYLKO U NAS
w  15 m in na dow. osobisty, 
pożyczka do kw oty 1 .2 0 0  
całkow icie za darmo. 
Pożyczając po raz pierwszy, 
oddajesz ty le  ile bierzesz.

ZAPRASZAMY Jarocin ul Rynek 2 (koło kościoła św. Marcina) 
od 9 .0 0  do 17 .00 , w  soboty do 12 .30 

tel. (62 ) 5 0 5 -2 5 -5 6

http://www.jarocinska.pl
http://www.konstal-garaze.pl
mailto:biuro@fludra.pl
mailto:al90474@wp.pl
mailto:biuro@mpstal.pl
http://www.mpstal.pl
http://www.saraykebabjarocin.pl
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► PIŁKA NOŻNA

Mistrzowski Grom Golina

Drużyna ju n io ró w  m łodszych Gromu Golina: Stoją od lewej: M arcin Szym kowiak, Patryk M ankiew icz, Krzysztof Potarzycki, M ariusz M arszałek, Jakub 
Szym kowiak, W ikto r Balcerski, Patryk Grobelny, O laf Dyoniziak, Szymon M ankiew icz, Jonasz Strzoda, M arcin Bryll, Sebastian W aszkiewicz - trener. Dolny rząd 
od ledwej: M iłosz W achowiak, Krzysztof Gtadczak, Jakub Jacek, Łukasz Walczak, Bartosz Kubiak, Jakub Goździaszek, M ateusz Pluta

KLASA OKRĘGOWA JUNIORÓW 
MŁODSZYCH

WYNIKI GROMU GOLINA:

Grom  G olina -  Ostrovia Ostrów 3:0

Calisia Kalisz -  G rom  G olina 1:3

Grom  G olina  -  GKS Jaraczewo 8:1

Pogoń N. Skalmierzyce -  G rom  G olina 0:0 

Grom  G olina  -  Zefka Kobyla Góra 1:0

CKS Zbiersk - G rom  G olina 0:3

Grom  G olina  -  Astra Krotoszyn 5:2

LKS G o lu ch ó w -G ro m  G olina 0 :8

Grom  G olina  -  V ictoria Ostrzeszów 5:0

Tabela:

1. G rom  Golina

2. Ostrowa Ostrów

3. Pogoń N. Skalmierzyce

4. Zefka Kobyla Góra

5. CKS Zbiersk

6. Yictoria Ostrzeszów

7. Astra Krotoszyn

8. Calisia Kalisz

9. LKS Goluchów

10. GKS Jaraczew o

9 25 36:4

9 21 24:10

9 18 21:13

9 16 28:7

9 12 16:22

9 10 15:18

9 10 16:20

9 9 13:16

9 8 6:30

9 1 10:45

S trze lcy  b ra m e k  d la  Grom u:

Jakub Szym kow iak - 9, M arcin  Szym kow iak -  9, 

Krzysztof Potarzycki -  7, Wiktor Balcerski -  6, Krzysztof 

Gtadczak -  2, Patryk Grobelny -  2, Jonasz Strzoda -1

N a pierwszym miejscu zakończyli 
rozg ryw k i ka lisk ie j k lasy okręgowej 
ju n io rzy  m łodsi G rom u G olina. Pod
op ie czn i S ebastiana W aszkiew icza 
i P iotra Kowalczyka w  dziewięciu spo
tkaniach w ygra li ośm iokro tn ie , ty lko  
raz zremisowali i zasłużenie wywalczyli 
ty tu ł m is trzów  jesieni.

Jun io rzy  m łodsi G rom u (roczn i
k i 1997 i m ło ds i) ryw a lizu ją  w  tym  
roku, po awansie, w  najwyższej klasie

rozgrywkowej w  tej ka tegorii w ieko
wej w  okręgu kaliskim  (niżej no tow a
ne zespoły walczą w  dwóch grupach 
A-klasy).

Jesienią m łodzi „grom owcy”  spisali 
się rewelacyjnie zdobywając 25 z 27 
m ożliw ych  punktów . Pokonali m in. 
3:0 Ostrovię Ostrów, 3:1 Calisię Kalisz, 
5:2 Astrę K ro toszyn  czy aż 8:0 LKS 
G ołuchów . W  dziewięciu spotkaniach 
golinianie strzelili trzydzieści sześć bra 

mek tracąc tylko cztery (zaledwie jedną 
na wyjeździe - w  meczu z Calisią).

P unkty  podop ieczn i Sebastiana 
Waszkiewicza i Piotra Kowalczyka zgu
b ili bezbramkowo remisując w  Nowych 
Skalmierzycach.

N a jlepszym i s trze lcam i zespołu 
b y li b rac ia  Jakub i M a rc in  Szym ko
wiakowie, k tó rzy  zdobyli po dziewięć 
bramek.

- Grupa zawodników występująca

obecnie w większości trenuje ju ż  ze sobą 
siódmy sezon. Systematyczna praca przy
nosi efekty. Wśród nich jes t k ilku, którzy 
mają za sobą występy w kadrze wojewódz
kie j i  okręgowej oraz testy w Lechu Po
znań. Zwycięzca naszej lig i uzyska awans 
do rozgrywek na szczeblu wojewódzkim, 
a tam będzie grać m.in. jun io ra m i Lecha 
Poznań i  Warty Poznań. D la  tak małego 
ośrodka ja k  nasz, to byłby spory sukces 
-  m ów i Sebastian Waszkiewicz, trener

ju n io ró w  G rom u. - Tylko połowa d ru 
żyny to piłkarze urodzeni w 1997 roku. 
Aż dziewięciu graczy, którzy wystąpili 
w tej rundzie, je s t z roczników 1998, 
99 i 2000. W podstawowej jedenastce, 
w  każdym ze spotkań, wychodziło co 
najm nie j trzech młodszych graczy i  co 
najważniejsze byli czołowymi postaciami 
zespołu zdobywając wiele bramek i za
liczając mnóstwo asyst - chw a li swój 
zespół opiekun G rom u. (faf)

► TAEKWONDO ► MISTRZOSTWA REJONU SZKÓŁ PODSTAWOWYCH W  BADMINTONIE

Podczas egzam inu przeprow adzonego przez m istrza Soo Kwang Lee 
cztery kolejne zawodniczki Białych Tygrysów Jarocin uzyskały czarne 
pasy

C zarne  Tygrysy

„Dwójka” druga

C z te ry  ko le jne  z a w o d n iczk i 
B ia łych  Tygrysów  Ja roc in  m ogą 
się pochw alić stopniem  m is trzow 
skim  w  taekw ondo  (1 dan). E g 
zam iny na czarny pas pozytywnie 
za liczy ły  M a rtyn a  Stasik, Z uza n 
na K aczm arek, A n n a  Z ba w io n a  
i M a r ta  Ratajczak.

W cześn ie j c z a rn y m  pasem  
w  klub ie  pochw a lić  się m og ły  tre- 
nerka - Józe fina  N ow aczyk-W ró 
bel o raz P atryc ja  A dam kiew icz .

R egiona lny egzam in na s top 
nie m is trzow sk ie  zo rgan izow any 
przez W ie lko p o lsk i Zw iązek Ta
e kw o n d o  o d b y ł się w  K ó rn ik u .

W z ię ło  w  n im  u d z ia ł 21 o sób  
z s iedm iu  k lu b ó w : A Z S  OŚ P o

znań, U K S  H w a ra ng  W rześnia, 
R apid  Śrem, B ia łe Tygrysy Ja ro 

cin, K .O .Z A K T eam  Leszno, UKS 
Taekw ondo Pleszew o raz U L K S  
P om orze Św inoujście.

Egzam inowanych oceniała ko
m is ja , k tó rą  tw o rzy li Soo K w ang 
Lee (9 dan) i P io tr Wesołek, trener 
U K S  Taekwondo Jarocin  (5 dan), 
a w  sem inarium  poprzedza jącym  
s p ra w d z ia n  a s y s to w a ła  A le k 
sand ra  U śc ińska , uczes tn iczka  
Ig rzysk O lim p ijs k ic h  w  Atenach.

(faf)

D rużyna chłopców ze Szkoły Pod
stawowej n r  2 w  Jarocin ie  zajęła d ru 
gie m iejsce w  M is trzostw ach  Rejonu 
Poznań Teren Wschód w  badmintonie. 
Było to  najlepsze osiągnięcie reprezen
ta n tó w  szkół p o w ia tu  ja roc ińsk iego  
w  tych zawodach.

Turniej o  M is trzostw o  Rejonu Po
znań Teren W schód szkół podstaw o
wych w  badm in ton ie  rozegrany został 
w  Dom inow ie. W zię ło  w  n im  udzia ł po

Reprezentacja po w iatu  jarocińskiego na tu rn ie ju  re jonow ym  w  badm inton ie

pięć (z p lanow anych ośm iu) drużyn  
w  obu kategoriach - dziewcząt i ch łop
ców. Pow ia t ja roc ińsk i reprezentowa
ły  dw ie ekipy (dziewczęta i ch łopcy) 
z SP 2 w  Jarocinie, dziewczyny z ŚP 4 

w  Jarocinie i chłopcy z SP w  Kom orzu. 
N a jlep ie j spisali się ch łopcy z „d w ó j
k i” . Podopieczni Sebastiana Kurzawy 
za ję li d rug ie  m iejsce, za bezkonku
rencyjną ekipą SP z Targowej G ó rk i 
(k tó ra  liczy  na zdobycie m edalu w  f i 

nale w o jew ódzk im ). S rebrny m edal 
badm in ton iśc i z „d w ó jk i”  w yw a lczy li 
dzięki zwycięstwu, po dram atycznym  
spotkaniu, 3:2 w  pojedynku z zespołem 
SP z Radzewa. D eb iu tu jąca  w  roz 
grywkach na tym  etapie drużyna SP 
z K om orza  także odn ios ła  jedno  zwy
cięstwo i zajęła czwarte miejsce. Wśród 
dziewcząt para z SP 4 zajęta trzecie 
m iejsce, a reprezentantki SP 2 u p la 
sow ały się na czwartej pozycji, (pw )

WYNIKI CHŁOPCÓW

SP K o m o ra  - SP n r 2 Ja ro c in  0:3

SP Targowa Górka -  SP Radzewo 3:0

SP Targowa Górka -  SP n r  2 Ja roc in  3:0 

SP K o m o ra  - SP Kaczanowo 3:0

SP Radzewo -  SP Kaczanowo 3:0

SP Targowa Górka -  SP Kom orze 3:0

SP Kaczanowo - SP n r  2 Ja roc in  0:3

SP K o m o ra  - SP Radzewo 0:3

SP Kaczanowo - SP Targowa Górka 0:3

SP R adzew o-S P  n r  2 Ja ro c in  2:3

WYNIKI DZIEWCZĄT

SP Kleszczewo -  SP Radzewo 3:1

SP n r 4  Ja roc in  -  SP n r  2 Ja roc in  3:0

SP Targowa Górka - SP Kleszczewo 1:3

SP n r 4 Ja roc in  - SP Radzewo 0:3

SP Kleszczewo - SP 4  Ja roc in  3:1

SP Radzewo - SP 2 Ja roc in  3:0

SP Targowa G ó rka -S P  Radzewo 0:3

SP Kleszczewo - SP 2 Ja roc in  3:1

SP n r  4 J a ro c in -S P  Targowa Górka 3:0 

SP Targowa Górka -  SP n r  2 Ja roc in  0:3

SKŁADY DRUŻYN REPREZENTUJĄCYCH 

POWIAT JAROCIŃSKI 

D ziew częta :

SP 4  Ja ro c in : Aleksandra Styś, Hanna Skowron; 

opiekun -  Edyta W ojtkowiak 

SP 2 J a ro c in : A leksandra W yremblewska, Wiktoria 

Tepel, Anna Bolek, A leksandra  Kantek; op iekun

- Aleksandra Ostojska

C h łopcy:

SP 2 Ja ro c in : Patryk Ostojski. Mateusz Gabryszak, 

W ojciech G a lew ski, Kacper U rb a n ia k ; op iekun

- Sebastian Kurzawa

SP K om orze : Kacper L aw ick i, Jakub Kozłowski. 

Sebastian Szymomak; opiekun - Andrzej Ziaja

http://www.jarocinska.pl
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wiWMKragBBrawMii
► WIELKOPOLSKA LIGA KADETÓW W  SIATKÓWCE ► JAROCIŃSKA HALOWA LIGA PIŁKI NOŻNEJ

Zachowane szanse Bez * *

Stoją od lew ej: M arcin Kowańdy, Łukasz Skarżyński, Krzysztof Gałuszka, Maciej Żarczyński, M ateusz Radiowski, Paweł Stępniak, 
Michał Walczak, Szymon Dziekański, Grzegorz Gałuszka - tren er
W dolnym  rzędzie od lewej: Bartosz W alerowicz, Kacper Chlebowski, Maciej M arecki, A lbert Adamski, M iłosz Andrzejewski.

Pól Agro pokonując 6:3 Manitę 
objęło samodzielne prowadzenie 
w  Jarocińskiej Halowej Lidze Piłki 
Nożnej, ale ma o jedno spotkanie 
rozegrane więcej niż drużyna X X L  
Glazer, która w  trzeciej kolejce roz
grom iła  9:0 ekipę „Jakbyśmy A ku 
rat G rali” . Obrońcy M u łu  w  dwóch 
meczach strzelili aż 25 bramek, nie 
tracąc ani jednej!

W  trzeciej kolejce JH L P N  naj- 
ciekawiej zapow iadał się pojedy
nek dwóch prowadzących w  tabeli 
drużyn. E m ocji nie zabrakło. Po 
pierwszej, wyrównanej połowie 2:1 
wygrywało Pol Agro. Po zmianie 
stron dość szybko podwyższyło 
prowadzenie na 4:1, ale M an ita  
się nie poddawała i doprowadziła 
do stanu 4:3. Końcówka należała 
jednak do Pol Agro. które ostatecz
nie zwyciężyło 6:3.

Po raz kolejny ostre strzela
nie urządzili sobie obrońcy ty tu 
łu. Cztery gole zdobył S ławom ir 
Udzik. trzy kolejne dorzucił M iro 
sław Czajka (po dwóch meczach 
m a ju ż  na swym  koncie osiem

trafień). Po jednej bramce strze
lil i Grzegorz Idzikowski i M arcin  
C in ico  i X X L  G lazer efektownie 
pokonał „JA G ” .

D rużyna O ld  Team po pierw
szej po łow ie  spotkania zgodnie 
z oczekiwaniem wysoko, 5:1, pro
wadziła z Maczetą. W  drugiej czę
ści skazywana na porażkę ekipa 
z Łuszczanowa zagrała bez kom 
pleksów. Wygrała ją  3:1, ale punkty 
zainkasowali faworyci.

C iekaw ie b y ło  w  pojedynku 
drużyn Sport Center i  Kajet Team. 
Pierwszą połowę wygrał 2:0 K a 
jet. Za to  po przerwie trzy bram ki 
zdobyła ekipa Sport Center i trzy 
punkty powędrowały na ich konto.

W  ostatnim  spotkaniu I I I  ko
lejki Dream  Team K o tlin  bez więk
szych problem ów  poradził sobie 
z RBB Stal wygrywając 6:2.

W  następnej rundzie dojdzie 
do hitowego pojedynku. O  godz. 
18.55 X X I. Glazer zagra z Pol Agro. 
Ciekawie powinno być także w  roz
poczynającym  IV  kolejkę meczu 
M an ity  z D ream  Teamem, (faf)

C zte ry  zw ycięstw a w  d ru g im  etapie 
rozgrywek W ie lkopo lsk ie j L ig i K ade tów  
W S ia tków ce o d n io s ła  d ru żyn a  M K S -u  
Jaroc in  i p o  sześciu se riach  sp o tkań  

zajm uje trzecie  m ie jsce w  g ru p ie  w c iąż  
m ając szansę na  aw ans d o  tu rn ie ju  
fina łow ego.

P o d o p ie c z n i G rze g o rza  G a łu s z k i
*  p ie rw szym  e tap ie  l ig i z m ie rz y li się
*  tu rn ie ju  w  K ro to szyn ie  z tam te jszym  
Piastem  o ra z  M K S -c m  P uszczykow o. 
Porażka z g o sp o d a rz a m i s p ra w iła , że

ja ro c in ia c y  t r a f i l i  w  da lsze j części ro z 
g ryw e k  d o  g ru p y  B, w  k tó re j w a lczą  
system em  „m e cz  - re w a n ż ”  z C a lis ią  
K a lisz , M K S -e m  M O S  Turek, U K S -em  
M u ro w a n a  G o ś lin a , C z a rn y m i O s tro 
w ite  i R a ta ja m i Z S O  4  P oznań .

W  m in io n ą  n ie d z ie lę  ja ro c in ia c y  
b a rd z o  u d a n ie  ro z p o c z ę li ru n d ę  re 
w anżow ą. P odop ieczn i G rzegorza  G a 
łu s z k i p o k o n a li 3 :0  M K S  M O S  Turek, 
z n a w ią zką  reko m p e n su jąc  sob ie  p o 
rażkę z p ie rw szego spo tkan ia  w  T urku .

W y g ra n a  ta  zn a czn ie  z w ię kszy ła  ic h  
szansę na prze jśc ie  d o  ko le jnego e tapu  
rozg ryw e k .

D o  ć w ie rć f in a łó w , k tó re  z o s ta n ą  
rozeg rane  19 s tyczn ia , a w ansu ją  dw ie  
na jlepsze  d ru ż y n y  z g ru p y  B, dw ie  n a j
słabsze z g ru p y  m is trz o w s k ie j i  dw ie  
ekipy z g rona  pokonanych  w  pierw szym  
e tap ie . W  p ó łf in a ła c h  z a g ra ją  cz te ry  
p ierw sze zespo ły  z g ru p y  A  o ra z  cz te ry  
d ru ż y n y  z ćw ie rć fin a łó w .

(faf)

JAROCIŃSKA HALOWA LIGA PIŁKI NOŻNEJ

W y n ik i III k o le jk i ro z g ry w e k : 
Ja k b y ś m y  A k u ra t G ra li -  XX L  
G la z e r 0:9
S. Udzik (4), M. Czajka (3), G. 
Idzikowski, M. Cincio 
Kajet Team  -  S po rt C e n te r B io vik  2:3 
W. Rasiński, T. N owakowski -  D. Bem 
(2), M. Klauza
M aczeta Ł u s zc za n ó w  -  Old Team  4:6

Tab ela:
1. Pol Agro
2. XXL G lazer
3. Manita
4. Old Team
5. Dream Team Kotlin
6. Sport Center Biovik
7. Potężna W ichura
8. Jakbyśm y Akurat Grali

3 9 20:7
2 6 24:0
3 6 16:13 

10:72 6 
3 6 
3 6
2 3
3 3

9:6
8:6
5:6

8:19
6:9

I W IE LK O PO LS K A LIG A KADETÓ W - K. Oczkowski (4), Ł. Pilarczyk, R. 
W ip p z n r p k

10. RBB Stal 3 0 7:20
1 1  Mpp7pŁp h r c 7 P 7 a n ó w  3  f )  7 - 9 7

W yn ik i 1 etapu ro z g ry w e k : W y n ik i II etapu ro zg ry w e k : R un d a re w a n żo w a
II lu u Z U l CK

Pol A g ro  -  M a nita  6:3
l i .  IV łu v Z v lu  LuO ZU ZulIU YY u  U  / .Z./

MKS Puszczykow o - MKS Ja ro c in G ru p a  B MKS Ja ro c in  - MKS MOS Turek M. M atuszewski (2), R Dutkowiak IV  k o le jk a  ro z g ry w e k
0:3 (10:25, 12:25, 13:25) MKS MOS T u re k -M K S  Ja ro c in 3:0 (2 5 :2 3,25 :22 ,2 5:14 ) (2), D. Pera, D. Adam ski -  B. Rzep P ią te k  -  6 g ru d n ia
Piast Krotoszyn -  MKS Puszczykow o 3:1 (25:12, 2 5 :1 9,21 :2 5,25 :8) czyk  (2), M. Józw iak godz. 18.20 Manita - Dream  Team
3:0 (2 5 :9 ,2 5 :7 ,2 5 :1 4 ) MKS Ja ro c in  - Czarni O strow ite Tab ela: D re a m  Team  K otlin  -  RBB S tal 6:2 godz. 18.55 XXL G lazer - Pol Agro
MKS Ja ro c in  - Piast Krotoszyn 3:2 (25:17, 1 4 :2 5 ,23 :2 5,28 :26 ,1 5:12 ) I .  KPS Calisia Kalisz 6 15 16:6 D. W ojtasik (2), A. W ojtkowiak, J. godz. 19.30 Old Team  - Ja k b yś m y
0:3 (13:25, 17:25, 19:25) Rataje ZSO 4 Poznań - MKS Ja ro c in 2. MKS MOS Turek 6 12 12:7 Lyskaw ka, A. Radoszew ski, K. Zala- Akurat Grali

0:3 (2 1 :2 5,23 :25 ,2 1:25 ) 3. MKS Ja ro c in 6 11 14:9 chow ski -  S. Liw iński, M. Ekert godz. 20.05 S po rt C e n te r B io vik  -
Tabela: MKS Ja ro c in  -  Calisia Kalisz 4. UKS M urowana Goślina 5 5 8:12 P o tę żn a  W ic h u ra  - p a u za RBB Stal
1. Piast Krotoszyn 2 4 6:0 1 :3(2 0:2 5,18 :2 5, 25:23, 18:25) 5. UKS MOS Czarni Ostrowite 5 4 7:14 godz. 20.40 Potężna W ichura - M a
2. MKS Ja ro c in  2 3 3:3 UKS M urowana Goślina - MKS Ja ro c in 6. Rataje ZSO 4 Poznań 6 4 7:16 czeta Łu szcza nów
3. MKS Puszczykow o 2 2 0:6 1:3 (2 3 :2 5 ,1 8 :2 5 ,2 5 :1 5 ,2 4 :2 6 ) Kajet Team - pauza

► ELIMINACJE DO OGÓLNOPOLSKIEJ OLIMPIADY MŁODZIEŻY W  RUGBY

Czekając na boisko
Kadeci Sparty Jarocin są bliscy awan- 

SU do fin a łó w  O gó lnopo lsk ie j O lim p ia dy  
M łodzieży w  Rugby. Podopieczni B a rto 

ka  W lodarka  wygrali z Posnanią Poznań 
1 Juvenią K ra kó w  o raz p rzeg ra li z B u 
dow lanym i Ł ó d ź . Po pierw szej rundz ie  

U jm u ją  d rug ie  m iejsce w  swojej g rup ie  
elim inacyjnej.

- Sprawa awansu do O O M jes t o tw ar- 
'a - m ó w i M a te u sz  B o ru ta , sekre ta rz 
^ubu . - System barażowy  w rugby je s t 
h rd z o  skom p likow any i  ta k  napraw dę  

bp ie ro  w czerwcu będzie do końca określo

ny. Jednak nasza drużyna zajm ując drugie  
miejsce w  swojej g rup ie  e lim inacyjnej m a  
wielką szansę na dobry uk ład  pojedynków  
w  barażach i  awans do O O M  - dodaje.

W  elim inacjach rugbiści Sparty tra fili 
na Budow lanych Łódź, Posnanię Poznań 
i Juven ię  K raków . E k ip a  z Ł o d z i by ła  
poza  zasięgiem  ja ro c in ia kó w , ale dw a 
pozostałe spotkania rundy jesiennej padły 
łupem  podopiecznych Bartosza W ło d a r- 
ka. Po porażce z B u d o w la n ym i przyszły  
efektow ne w ygrane z Posnanią - 78:0! 

i Juven ią  - 34:5.

- Oczywiście cieszymy się ze zwycięstw, 
któ re  byty' nam  bardzo potrzebne, żeby 
odbudować m ora le  p o  wysokiej porażce  
z Budow lanym i Łódź. Jednak nie możemy 
osiadać na laurach. Jeśli chcemy zagrać 
w  tu rn ie ju  fina łow ym  OOM, to przed nam i 
jeszcze dużo p racy  - p o w ie d z ia ł trene r 
kadetów  Sparty.

W szystk ie  sp o tkan ia  ru n d y  je s ie n 
nej ja ro c in ia c y  roze g ra li na w yjeździć.
- M am y nadzieję, że rundę  rewanżową  

rozegramy ju ż  na naszym nowym boisku
- m ów i M a teusz B o ru ta . (fa f)

Posnania Poznań - Sparta Jarocin 0 :7 8
Punkty dla Sparty: Kacper W łodarek - 20 , Krystian Goź- 
dziaszek - 19, Maciej Żarczyński - 10, Jacek Idzikowski
- 10, Marcin Bryll - 9, Konrad Gałczyński - 5, Radosław 
Paluszkiewicz - 5
Juvenia Kraków - Sparta Jarocin 5 :3 4
Punkty dla Sparty: Krystian Goździaszek - 1 0 ,Jakub Seidel
- 10, Jacek Idzikowski - 5, Maciej Żarczyński - 5, Kacper 

W łodarek - 4

Skład Sparty: Marcin Bryll, Konrad Gałczyński, Oskar Gibki, 
Krystian Goździaszek, Jacek Idzikowski, Szymon Krzyża
niak, Tobiasz Nowak, Tomasz Nowak, Paweł Osołkowski, 
Radosław Paluszkiewicz, D om inik Przym usiński, Jakub 
Seidel, M ichał Soliński, Kacper Włodarek, Maciej Żarczyński
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Jarocin, Rynek 21 (wejście od ul. Mickiewicza), tel. (62) 505-30-00 
czynne od poniedziałku do piątku 8 .00  - 16.00

PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ
Jaraczewo, ul. Kaliska 4A, tel. (62) 740-80-68
Kolin, Sklep Przemysłowy, M. Lyskawka, ul. Rymarkiewicza IG 
Nowe Miasto, ul. Poznańska 40, tel. (61) 287-43-78 
Żerków, Księgarnia, ul. Rynek 7, tel. (62) 740-31-31 

ADMINISTRACJA: Justyna Kurzawa, tel. (62) 749-86-40 

KOLPORTAŻ: Jarosław Jerzyński. tel. (62) 749-86-40 

DRUK: Drukarnia AGORA S.A., 64-920 Pila, ul. Krzywa 35

WYDAWCA
I Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z o.o. 
j Jarocin, ul. Wolności la

PREZES WYDAWNICTWA
Piotr Piotrowicz

i  SEKRETARIAT
! Karolina Piechalak (62) 747-15-31 

i k.piechalak@jarocinska.pl

Redakcja me odpow iada za treść reklam , ogłoszeń, 
rubryki „L isty". Anonimów nie publikujemy. Materiałów 
nie zam ówionych nie zwracamy. Zastrzegamy sobie 
prawo skracania i adiustacji tekstów oraz zmiany ich 
tytułów. Wykorzystanie i rozpowszechnianie redakcyjnych 
materiałów publicystycznych wymaga zgody wydawcy.

PRENUMERATA
REALIZOWANA
PRZEZ RUCH S.A.
Zamówienia na prenumeratę 
w wersji papierowej i na e-wyda- 
nia można składać bezpośrednio 
na stronie www.prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-mail: pre- 
num erata@ ruch.com .pl lub 
kontaktując się z Telefonicz
nym Biurem Obsługi Klienta 
pod numerem. 801 8 00  803 
lub 22  717 59 59 - czynne 
w  godzinach 7 .00 - 18.00. 
Koszt połączenia wg taryfy 
operatora.

http://www.jarocinska.pl
mailto:redakcja@jarocinska.pl
Ww.jarocinska.pl
mailto:a.pflafczyk@jarocinska.pl
mailto:gogoikiewicz@jarocinska.pl
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• ♦ • WOKÓŁ BOISKA

► Skowronek odchodzi 
z Polonii

A rtur Skowronek rozwiązał za poro
zumieniem stron kontrakt z Polonią 
Bytom. Skowronek został trenerem 
Polonii 10 października, ale nie spo
tka ł się z życzliwością najbardziej 
zagorzałych sym patyków  bytom 
skiego zespołu, którzy nie pogodzili 
się ze zwolnieniem klubowej legen
dy - Jacka Trzeciaka. Powrót byłego 
szkoleniowca na ław kę Polonii jest 
mato prawdopodobny, gdyż Trzeciak 
niedawno został koordynatorem ds. 
sportu młodzieżowego w  Urzędzie 
M iejskim  w  Bytom iu.
Skow ronek poprow adz ił Polonię 
w  siedmiu spotkaniach i wywalczył 
z nią jedenaście punktów (trzy zwy
cięstwa, dwa remisy i dwie porażki).

► W arta  Poznań SA
N adzw ycza jne  W alne Zebran ie  
Członków Klubu Sportowego War
ta Poznań zdecydowało o utworze
niu spółki akcyjnej i przekazaniu 
je j p iłka rsk ie j drużyny seniorów, 
która do tej pory grała w  ramach 
stowarzyszenia Warta.

-  J e ż e l i  c z ł o n k o w ie  z g o d z ą  

s ię  n a  w y p r o w a d z e n ie  d r u ż y n y  z e  

s t r u k t u r  s t o w a r z y s z e n ia ,  t o  o d  n o 

w e g o  s e z o n u  b ę d z ie m y  g r a l i  p o d  

s z y ld e m  W a r ta  P o z n a ń  SA - m ów ił 
wiceprezes sekcji piłkarskiej Maciej 
Chlodnicki. - D e c y z ja  o  u tw o r z e n iu  
s p ó ł k i  m a  p o m ó c  w  z a r z ą d z a n iu  

k lu b e m  - dodawał.
Decyzja o przekazaniu zespołu se
niorów do nowopowstałej spółki ak
cyjnej została podjęta jednogłośnie. 
Portal sport.pl podał także informa
cję o rozmowach W arty ze sponso
rem strategicznym - W  g r ę  w c h o d z i  

s u m a  z  s z e ś c io m a  z e r a m i  - usłyszał 
n ieoficjalnie dziennikarz portalu.

(faf)

Kędziora na dłużej w  J a ro c ie

O G Ł O S Z E N I E  -

£ eśn ieM $ęyIflWTJfflHBPTTTó̂ toićówwikp. 1
(biurowiec nowej fabryki mebli,

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
PROMOCYJNE CENY!

OPAL KLINKIER
C zynne w  godz. 7 .0 0 -1 7 .0 0  

sob. 7 .0 0 -1 4 .0 0

kom. 600-600-199
Jędrzej Kędziora, którem u 30 listopada skończyła się um ow a, pozostał trenerem  Jaroty

Jędrzej K ędz io ra  prze
d łuży ł um owę z Jaro tą  H o 
tel Jarocin. Dotychczasowa 
skończyła się 30 listopada. 
N o w y  ko n tra k t obow iązy
wać będzie do  30 czerwca 
2014 roku.

Kędziora tra fił do  Jaroty 
na początku października. 
Z as tą p ił Jarosław a A rasz- 
kiewicza, z k tó rym  rozsta
no się ze w zględu na słabe 
w yn ik i. N ow y trener p o p ro 
w adził jesien ią jarocin iaków  
w  ośm iu  spotkaniach i w y
w a lczy ł w  n ich  dwanaście 
punktów  (cztery zwycięstwa 
i cztery porażki). Choć Jaro- 
ta nadal znajduje się prawie 
na samym końcu tabeli (lep
szym bilansem bram kowym  
wyprzedza osta tn ią  Calisię, 
ale przegra ła  z n ią  w  bez
pośredn im  p o jedynku ) to  
w idać „św iatełko w  tunelu” . 
G dyby uwzględniać tylko re
zu lta ty  uzyskane przez d ru - 
go ligow ców  w  październiku 
i listopadzie Jarota zajęłaby 
siódm e miejsce, tracąc do  
najlepszych w  tym  okresie 
Bytovii i G órn ika W ałbrzych 
pięć punktów .

J u ż  p o  z a k o ń c z e n iu  
rozg ryw e k  z o rg a n iz o w a 
ny zos ta ł mecz kon tro lny , 
w  k tó rym  testowanych było 
sześciu p iłka rzy  z niższych 
lig  oraz ja roc ińscy jun io rzy : 
Sebastian Adamczak, Adam  
W ojciechowski i E m il Pocz
ta. Sztabowi szkoleniowemu 
przypom nia ł się również Pa

tryk C iem iew ski, który, pi 
pow rocie  z O strov ii, jesie 
n ią  gra ł w  rezerwach Jarot) 
a w iosną najprawdopodob 
niej do łączy do  pierwszegi 
zespołu. Trener Ja ro ty  ni< 
chciat zdradzić nazwisk te
stowanych graczy. - Mo/zfl 
zdaniem po  tym pierwszym 
sprawdzianie dwóch zawodni
ków je s t godnych zaintereso
wania. M am y m ateria ł videt 
z tego meczu, więc będziemj 
go jeszcze analizować ho nil 
wszystko da się uchwycić go 
łym  okiem . Naszym celen 

je s t właśnie szukanie zawod

n ików  z niższych lig, ponadti 
chcieliśmy zobaczyć naszyci 

ju n io ró w , k tó rzy  zaprezen
to w a li się bardzo pozytyw
nie - pow iedzia ł po  meczu 
Jędrzej Kędziora. Sparing 
po dwóch bramkach Karoli 
Dan ie laka i jednej Patryka 
Ciemiewskiego, 3:0 wygrała 
drużyna „ż ó łta ” .

Aktualnie piłkarze Jarot) 
trenują co drug i dzień, a od 

15 g ru d n ia  udadzą  się na 
urlopy. D o  zajęć w rócą  13 

stycznia. O d 18 stycznia za' 
p lanow any jest tygodniom, 
obóz w  górach. Po powrocii 
ze zgrupow ania  jarocm iacj 
rozegrają siedem sparingów 
(m .in . z pierwszoligowym i: 
S tom ilem  O lsztyn, Miedzi? 
Legnica i Dolcanem  Ząbki) 

Jeżeli pogoda pozwoli, to na 
ligowe boiska drugoligowc)’ 
w yb iegną po  raz pierwszy 
8 i 9 marca. (fal)

PLAN PRZYGOTOW AŃ JAROTY HOTEL JAROCIN

13 stycznia - pierwszy trening
18 -24  stycznia - zgrupowanie w  górach 
2 5  stycznia - sparing z Polonią Środa 
2 9  stycznia - sparing ze Stomilem Olsztyn 
1 lutego - sparing z M iedzią Legnica 
8 lutego - sparing z Dolcanem Ząbki 
15 lutego - sparing z Polonią Leszno 
22 lutego - sparing z KKS-em Kalisz 
1 marca - sparing z Zagłębiem II Lubin 
8 -9  marca - początek rundy wiosennej 
(w szystk ie  s p a rin g i zostaną  rozegrane w Ja roc in ie )

► JAROTA JAROCIN

Nowy prezes 
w tym tygodniu?

W  czerwcu zarząd Jaro ty  z Ja
nem Raczkiewiczem  na czele, po 
zakończeniu kadencji, nie w yraz ił 
o cho ty  na dalsze pełnienie swoich 
funkcji. W  końcu, po k ilku  n ieuda
nych próbach pow o łan ia  nowych 
w ładz, sąd us tanow ił w  k lub ie  ku 

ratora.
O d  ponad dw óch m iesięcy Ja

ro tą  Jarocin  adm in is tru je  M ac ie j 
D o la ta . K ura tor, zgodnie z zalece
niem sądu pod koniec października 
z w o ła ł w a lne zebranie cz łonków  
stow arzyszen ia , na k tó ry m  je d 
nak nie uda ło  się pow ołać nowego 
prezesa. D o la ta  m ó w ił wtedy, że 
p row adz i rozm ow y z trzem a po 
tenc ja lnym i kandydatam i. - Dwie  
z nich nie powiedziały „n ie". Swoje 
rozm owy p row adz i też burm istrz.

Obiecuję, że do 23 grudn ia  przed
stawię kandydata - zapow iadał.

Dziś, na początku grudnia, ku
ra to r jes t dobre j m yśli. - Rozmowy 
z potencjalnym prezesem są bardzo 
szeroko zakrojone. Jeżeli uda nam się 
je  zakończyćw tym tygodniu, to  spełni 
się m oja obietnica, że na Gwiazdkę 
Ja ro ta  będzie m ia ła  nowego p re 
zesa. N ie mogę podać jeszcze jego  
nazwiska, ale jes t na to duża szansa. 
Myślę, że do końca tygodnia będę 
m ógł ju ż  podać szczegóły i  zwołać 
kolejne walne, na którym  postaramy 
się dokonać wyboru nowych władz. 
Jeżeli jednak rozmowy nie zakończą 
się pozytywnie, to  będę zmuszony 
nadał pełn ić funkcję  kuratora, zgod
nie z zaleceniem sądu - pow iedzia ł 
M ac ie j D o la ta , ku ra to r klubu.(faf)

SPRZEDAŻ WĘGLK?
i wyrobów hutniczych I t i lF f

Płacim y na jw ięce j za:
ELEKTROŚMIECI. MAKULATURĘ 

oraz złom m eta li
6 3 -2 0 0  J A R O C IN , u l.  Z a c is z n a  1 ,  k o m . 6 6 2  7 6 4  3 8 5

czynne: p o n .-p t. 8 .0 0  - 1 7 .0 0 ; sob. 8 .0 0  - 1 3 .0 0
63-800 Gostyń, u l. Polna 61 A, kom. 600 090 890 - 63-900 Rawicz, u l. A rm ii K ra jow e j 6A, kom . 600 092 708

http://www.jarocinska.p
sport.pl

